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Algemene informatie 
De Gemeente Haarlemmerliede en Spaarnwoude bestaat uit de kernen 
Haarlemmerliede, Spaarnwoude Halfweg en Spaarndam – Oost. 

 
Gemeentehuis 
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Telefoon: 020-4079000 
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Website: www.haarlemmerliede.nl 
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Inleiding 
De begroting is gebaseerd op de meicirculaire. Deze circulaire gaf nog geen duidelijkheid over de 
mate waarin en waarop gemeenten moeten gaan bijdragen in de gekozen oplossingen om de 
economische crisis het hoofd te bieden. Ondertussen heeft de septembercirculaire het levenslicht 
gezien en daaruit blijkt dat de vooruitzichten voor het jaar 2014 niet slecht zijn. Voor de jaren 
2015 zullen echter weer de nodige maatregelen getroffen moeten worden om de begrotingen 
sluitend te krijgen. Het CDA wil graag haar waardering uitspreken voor de wijze waarop de 
programmabegroting 2014 is gepresenteerd. Het feit dat er sprake is van een sluitende begroting 
en een sluitende meerjaren raming, zonder een greep te moeten doen in de reserves, is zeker een 
compliment waard. 

 
Op 20 september 2013 maakte de voorzitter van de CROS, de heer H. Alders, bekend dat de 
tweede tranche van de leefbaarheidgelden omgeving Schiphol, gerealiseerd gaat worden. Door de 
Dorpsraad Spaarndam is een aantal jaren geleden al een zeer uitgebreid plan opgesteld over de 
besteding van mogelijke gelden uit de eerste tranche. Door de toenmalige portefeuillehouder, de 
heer H. Bruijn, zijn samen met de burgemeester van Haarlem, de heer B. Schneiders, hierover 
besprekingen gevoerd met de voorzitter van de stichting die de betreffende gelden beheerd. 
Tijdens dit gesprek, maar ook al in daar voorafgaand overleg, zijn verwachtingen gewekt en in 
zekere zin toezeggingen gedaan. Wanneer denkt het college een officiële aanvraag voor de 
Schipholgelden ten behoeve van Spaarndam in te dienen? Welke mogelijkheden ziet het college 
hier voor het Dorpshuis in Spaarndam? Door het vertrek van de medische voorzieningen uit het 
Dorpshuis is er natuurlijk een groot gat geslagen in de financiële mogelijkheden van de beherende 
stichting. Ziet het college mogelijkheden om de helpende hand te bieden waardoor het Dorpshuis 
ook in de toekomst haar functie in het dorp Spaarndam kan blijven vervullen? 

 
Op 1 oktober 2013 werd tijdens de Raad Voorbereidende Commissie de notitie van het college 
van Burgemeester en Wethouders “Realistisch perspectief voor Haarlemmerliede en 
Spaarnwoude” besproken. De strekking van deze notitie zal nog nader worden uitgewerkt. 
Het CDA zal constructief meewerken om het in 2012 door het gemeentebestuur unaniem 
geschetste toekomstbeeld, zoals gepresenteerd in de structuurvisie 2035, te kunnen realiseren. 
Wij denken dat een krachtige gemeente (zowel in bestuur als uitvoerend apparaat) noodzakelijk 
is, om de daarmee strijdige plannen vanuit ons omringende gemeenten of vanuit het provinciale 
bestuur, voldoende te kunnen beïnvloeden en weer in overeenstemming met onze structuurvisie 
2035 te brengen. 

 
Ook op 1 oktober 2013 heeft de Raad van State het bestemmingsplan SpaarneBuiten verworpen. 
Volgens een persbericht in Haarlems Dagblad van 2 oktober volgt er nog een bodemprocedure. 
Welke motieven heeft de Raad van State aangevoerd om nu voor de tweede maal het 
bestemmingsplan af te wijzen? 

 
Kan het college ons informeren wanneer daadwerkelijk de werkzaamheden, verband houdende 
met de komst van het winkelcentrum op het terrein van Sugar City nu echt van start gaan? 
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Wij gaan nu over tot de behandeling van de programma begroting. 
 
Programma 0 Algemeen Bestuur 
In zekere zin blijven we in herhaling vallen, ook in voorgaande jaren hebben wij gewezen op de 
mogelijkheden van stallingruimte voor het materieel van onze buiten dienst. Wanneer wordt er nu 
eindelijk eens iets geregeld? 

 
Programma 1 Openbare orde en veiligheid 
Het CDA is voorstander geweest van het aanstellen een BOA. In het kader van de noodzakelijke 
bezuinigen heeft het CDA indertijd voorgesteld de diensten van een BOA van het recreatiegebied 
of van één der omliggende gemeenten in te huren. In het kader van de toekomstige 
ontwikkelingen lijkt het ons beter om voor het invullen van de taken van de BOA toch de weg te 
blijven volgen die we hebben ingeslagen, dus inhuren. Welk standpunt gaat het college innemen? 

 
Programma 2 Verkeer, vervoer en waterstaat. 
Er is sprake van een langzaam verkeer route van SpaarneBuiten over het terrein van Rijnland. Is 
hier nu daadwerkelijk overeenstemming met Rijnland bereikt en wanneer wordt er dan met de 
betrokken werkzaamheden gestart? 
Er wordt gesproken over het heffen van parkeergelden. Uit de antwoorden gegeven tijdens de 
technische behandeling van de begroting blijkt echter dat er nog geen gemeentelijke verordening 
is vastgesteld ten aanzien van het heffen van parkeergelden. Het lijkt ons noodzakelijk dat deze 
verordening op korte termijn wordt vastgesteld, zodat er daadwerkelijk parkeergelden geheven 
kunnen worden op en rondom het nieuwe station en bij/op het terrein van Sugar City. Deelt het 
college onze mening en op welke termijn kunnen wij de betreffende verordening tegemoet zien? 
Er wordt €100.000 onttrokken aan de reserve voor onderhoud wegen en bruggen. Door de 
rekenkamercommissie is een rapport opgesteld over de staat van het onderhoud van de bruggen 
en viaducten. Recentelijk is een paard door een brug in het recreatieschap gezakt. Hoe staat het 
met de controle op het onderhoud van de bruggen en viaducten? 
Buslijn 14 stopt weer bij het Kennemer Gasthuis locatie Noord. Dankzij de inzet van een aantal 
vrijwilligers, met ondersteuning vanuit het CDA, zijn zij er in geslaagd de verantwoordelijke 
gedeputeerde te overtuigen van de noodzaak van deze bushalte. Zeker voor de oudere inwoners 
van Spaarndam. Er is ook sprake van het verlengen van de buslijn 14 naar station Halfweg. Hoe 
staat het met deze plannen en heeft dit consequenties voor de halte bij het Kennemer Gasthuis 
locatie Noord? Gaarne nadere informatie. 

 
Programma 5 Cultuur en recreatie 
SportSupport. Er zou een afname van het aantal jeugdigen bij Don Bosco waar te nemen zijn. 
Met welk aantal neemt het ledenbestand af? Is dit een gevolg van de gratis sportactiviteit, of moet 
de oorzaak elders gezocht worden? Kan de zinsnede: “In tijden van bezuinigingen is het voor 
onze gemeente onrealistisch om deze gratis voorziening in stand te houden”, nader toegelicht 
worden. Ook onze inwoners worden geconfronteerd met de economische crisis, in bepaalde 
gevallen mag je dan toch een zekere stimulans, ook van uit de lokale overheid verwachten. Deelt 
het college deze mening? 
Hoe kunnen wij als gemeente het deelnemen aan de Jeugdsportpas stimuleren? Uit de gegevens 
blijkt dat slechts 3,3% van onze jeugdigen gebruik maakt van de JSP. Een bedroevend laag 
percentage. Welke stappen denkt het college te nemen om meer bekendheid te geven aan de 
Jeugdsportpas? 
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Subsidies. Voor het jaar 2014 wordt voorgesteld om geen extra bezuinigingen toe te passen op de 
subsidiebedragen. Het CDA is hier mee eens. Tevens zou bekeken moeten worden of er niet een 
minimum bedrag vastgesteld zou moeten worden. Een subsidie van € 225 op jaarbasis is volgens 
ons een druppel op een gloeiende plaat en kost mogelijk navenant veel aan gemeenschapsgeld, 
voor bijbehorende administratie en rapportering. 

 
Kunst. Wij wachten de resultaten van het overleg ten aanzien van het beleid op het gebied van 
kunst/cultuur af. Wij gaan er vanuit dat het college de raad, door middel van een raadsvoorstel, 
hier over zal informeren. 

 
Programma 6 Sociale voorzieningen en maatschappelijke dienstverlening. 
Vrijwilligers. Er is een evaluatie gehouden waar uit blijkt dat er in onze gemeente weinig animo 
is voor de Vrijwilligerscentrale Haarlem e.o. Valt er uit deze evaluatie ook op te maken waardoor 
dit wordt veroorzaakt? 
De vrijwilligers avond die jaarlijks door de gemeente wordt georganiseerd, wordt steeds druk 
bezocht. Deze avond blijkt dus een goed communicatiemiddel te zijn tussen de “bestuurders” en 
de vrijwilligers. Het CDA is van mening dat deze vorm van communiceren moet blijven bestaan. 
De aanstelling van een integrale welzijnscoach blijkt in de praktijk goed te werken. Het CDA 
hoort daarover alleen maar goede dingen. Wat zijn de consequenties verbonden aan het 
voortzetten van deze functie, en wat zijn de consequenties indien we besluiten de functie niet te 
handhaven? 
Ten opzichte van de werkelijke cijfers 2013 is een sterke stijging te zien in de kosten van de 
bijstandverlening. Hoeveel uitkeringsgerechtigden waren er in 2012 en van welk aantal wordt 
uitgegaan voor het jaar 2014. Bestaan er mogelijkheden om uitkeringsgerechtigden, met behoud 
van uitkering en toekenning van een beperkte onkostenvergoeding bijvoorbeeld te laten assisteren 
bij bijvoorbeeld werkzaamheden in het recreatiegebied? 

 
Programma 8 Ruimtelijke ordening en volkshuisvesting 
Winkelcentrum Spaarndam. Met de projectontwikkelaar is een intentieovereenkomst gesloten, 
die moet leiden tot een exploitatieovereenkomst en een bestemmingsplan voor het hele terrein. 
Welke stappen denkt het college te ondernemen om te zorgen dat de realisatie van deze 
noodzakelijke voorzieningen in Spaarndam behouden blijft? 

 
PARAGRAFEN. 
 
Paragraaf B. 
De ambtswoning voor de burgemeester, Dr. Baumannplein 31 staat in de verkoop.  Hetzelfde 
geldt voor de woning Haarlemmerstraatweg 49. De marktwaarde van de 1e woning overtreft de 
boekwaarde, voor de 2e woning geldt het tegenovergestelde. De verwachting is dat het totaal  van 
de marktwaarde, lees opbrengst bij verkoop, de boekwaarden minimaal goedmaakt. Of er 
uiteindelijk nog winst gegenereerd kan worden is afhankelijk van de toekomstige bestemming 
van de betreffende panden. Voor het CDA blijft de vraag: Welke bestemming wordt er aan de 
panden toegekend, en wie geeft die bestemming? 
 
Paragraaf C. 
Het onderhoud van de Hoge Spaarndammerdijk is in belangrijke mate afhankelijk van de 
besluitvorming door het Hoogheemraadschap van Rijnland. Ten aanzien van de functie van de 
Hoge Spaarndammerdijk zou de verantwoordelijke Staatsecretaris een besluit moeten nemen 
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over het wel of niet functioneren als zeewering. Is dat besluit al genomen en zo ja wat is daarop 
de reactie van het Hoogheemraadschap van Rijnland? 

 
Ook bij de behandeling van de begroting voor het lopende boekjaar 2013 hebben wij de vraag 
gesteld wanneer nu eindelijk het dossier “Schipholgedupeerden” gesloten gaat worden en de 
financiële afwikkeling ten aanzien van de woningen Vinkebrug 5, 6, 7, 8 en 9 en Groenweg 2 en 
5 wordt afgerond? 

 
Paragraaf E. 
Personeelslasten huidig personeel. Er zou een derde Buitengewoon Ambtenaar Burgerlijke Stand 
aangenomen worden, toch is er duidelijk sprake van een lager aantal te sluiten huwelijken. Klopt 
dit? Moet voor de werving van een eventuele nieuwe BAB’s een sollicitatie procedure worden 
gestart of worden de dossiers er nog eens op na geslagen? 
Kosten voormalig burgemeester. Als een burgemeester niet in aanmerking wenst te komen voor 
een volgende ambtsperiode, heeft hij/zij recht op een uitkering. Deze uitkering vindt plaats op 
basis van de wet APPA. Er is echter wel sprake van een sollicitatieplicht. Wie ziet daar op toe? 

 
Paragraaf G. 
Bij de behandeling in de technische commissie hebben wij de vraag gesteld hoeveel m2 
snippergroen er ondertussen is verkocht. Hierop hebben wij nog geen antwoord gekregen. Gelden 
er voor de verkoop van het snippergroen aparte regels ten aanzien van de erf-afscheidingen? 

 
Tot slot. 
Wij hopen dat alle betrokkenen zich in willen blijven zetten voor het gebied dat de draagt: 
Gemeente Haarlemmerliede en Spaarnwoude. 
Wij hopen dat alle betrokkenen de kracht en de wijsheid vinden om de juiste beslissingen te 
nemen, beslissingen die niet alleen in het belang zijn van de inwoners van deze gemeente, maar 
ook voor de regio. 
De CDA fractie wenst het college wijsheid toe bij de beantwoording van de vragen. 

De CDA fractie, 

Hélène van Lieshout, 
Theo van Heese. 
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Algemene Beschouwingen 2014. 
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Geacht gemeentebestuur, 
 

Allereerst willen we het gemeentebestuur complimenteren met het feit, dat U erin geslaagd bent wederom 
een sluitende begroting te presenteren. Voor het voortbestaan van de gemeente is dat van eminent belang. 
Bovendien behouden we zo de mogelijkheid zelf te kiezen wat onze toekomst zal zijn en hoe die toekomst 
eruit ziet. 

 
Terugkijkend op het afgelopen jaar zijn er enkele gebeurtenissen, waarbij ik stil wil staan: 

 
Allereerst het zo plotselinge overlijden van wethouder Frans Zantkuijl. Op verschillende momenten 
hebben we bij deze gebeurtenis stil gestaan en waren met elkaar verbonden in dit verlies. 
“ Mensen Verbinden” was zijn doel en uitgangspunt en we weten allemaal, dat hij daarin verregaand is 
geslaagd. Het was een mooie ervaring te zien, dat zijn voorganger, Martie Vink bereid bleek hem op te 
volgen en dat de Raad haar benoeming unaniem steunde. 

 
Een tweede belangrijke gebeurtenis was het afscheid van burgemeester Bruijn en de installatie van 
burgemeester Heiliegers. Wij hebben respect en waardering voor de wijze, waarop hij zijn taken en 
verantwoordelijkheden op zich heeft genomen en zijn best doet om burgemeester van alle burgers te zijn. 

 
Voorts zijn we blij, dat het station Halfweg in december geopend is. Het is een fraai station geworden. De 
reizigers denken daar ook zo over, getuige het toenemend aantal reizigers. Jammer is, dat gehandicapten 
nog niet van de trein gebruik kunnen maken, omdat het juiste materieel ontbreekt en NS geen instaphulp 
verleent. Een gevolg van dit succes is, dat het stallen van fietsen nu al tot problemen leidt. 

 
Mooi is, dat de gemeente structureel meer inkomsten krijgt dank zij de precariorechten. Hierdoor is 
verhoging van de gemeentelijke belastingen in 2014 o.i. niet nodig. 

 
Zorgelijk is, dat onze gemeente onlangs op het gebied van ruimtelijke ordening bij de Raad van State 
voorshands in het ongelijk is gesteld. Kennelijk doen we het nog steeds niet goed genoeg. 

 
GL heeft het afgelopen jaar meerdere keren erop aangedrongen, dat het speelbad in Halfweg in ere wordt 
hersteld. Tot dusverre is dit niet gebeurd. Financieel gezien is het mogelijk en goedkoper dan 
B & W denkt. Als we naar de gemeentelijke balans kijken, valt het overigens op, dat veel gemeentelijke 
investeringen, borgstellingen en subsidies voor welzijn niet op Halfweg van toepassing zijn. Herstel van 
het speelbad biedt een goede kans dit verschil enigszins recht te trekken. 

 

 
 

Met betrekking tot het heden het volgende: 
 

Doordat de Transitie en transformatie van de zorg voor jeugd, gehandicapten en mensen met een 
achterstand op de arbeidsmarkt met een jaar vertraagd is heeft de gemeente een jaar langer de tijd gehad 
om dit voor te bereiden. We vinden het jammer, dat pas onlangs de Raad inhoudelijk uitgebreid is 
ingelicht over de plannen en de stand van zaken. De tijd voor de burger van H & S om aan te geven wat 
zij zich in de toekomst van de gemeentelijk zorg voorstellen is daardoor wederom heel kort geworden. 
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GroenLinks wil met name aandacht voor het handhaven van het PGB op gemeentelijk niveau. 
Bij de Transitie staat de eigen regie en zelfwerkzaamheid centraal. Juist het PGB stelt mensen in staat zelf 
regie te voeren. We zijn blij, dat blijkens het concept- wetsvoorstel Wmo, het PGB gehandhaafd wordt en 
de gemeente zo de bevoegdheid behoudt cliënten en hun mantelzorgers te ondersteunen. Zoals het er nu 
naar uitziet zal dat in de Jeugdwet en de komende participatiewet ook het geval zijn. 
GL wil graag inhoudelijk de discussie voeren over hoe de gemeente deze bevoegdheid gaat gebruiken. 
Voorts zien we dat het hele welzijnswerk binnen onze gemeente door één persoon wordt verricht. Het is 
een keuze voor generalisatie i.p.v. specialisatie: Eén persoon voor de twee Wmo- steunpunten, het 
ouderenwerk en de jeugdzorg. 
We zijn heel benieuwd naar de uitkomsten van de beloofde tussenevaluatie van deze pilote. 

 
In de programmabegroting missen we, evenals verleden jaar, een alinea over het functioneren van de 
Verwijsindex, waarvoor de gemeente sinds 2011 verantwoordelijk is. 
We willen met name weten welke scholen in onze gemeente al meedoen en of Kontext, Stichting Dock en 
Meerwaarde al meedoen met de Verwijsindex. Indien zij niet meedoen is het van belang, dat het 
gemeentebestuur hen beweegt mee te doen. De Verwijsindex beoogt immers de samenwerking op het 
gebied van Jeugdzorg te verbeteren en dubbel werk te voorkomen. 

 
Kijkend naar de toekomst vindt GL het een mooie gedachte om de naam Frans Zantkuijl te verbinden aan 
een project voor ouderen in Spaarndam aan de Nijestraat, te openen in 2018. Ouderen en gehandicapten in 
Spaarndam en omgeving kunnen zo in staat gesteld worden zelfstandig te blijven wonen en als dat niet 
mogelijk blijkt gehuisvest worden aan de Nijestraat. 

 
Kijkend naar de toekomst baart de financiële positie van het recreatieschap zorgen. De bruidschat, die zij 
bij de oprichting hebben meegekregen is bijna op. Er moeten moeilijke keuzes worden gemaakt: 

 
- De huidige situatie in stand houden: de deelnemende gemeenten zullen dan veel meer aan het 
recreatieschap moeten bijdragen. 

- Het recreatieschap commerciëler laten werken: In dat geval kan het recreatieschap zelf de 
grootste bedreiging voor de Groene Buffer worden. 

- Minder taken: In dat geval moeten keuzes gemaakt worden. 
 

Kijkend naar de toekomst komt de Stip aan de Horizon steeds dichter bij: het besluit om de gemeente te 
laten fuseren dan wel te blijven voortbestaan. 
In december zal de Raad daarover een principebesluit gaan nemen. 

 
Voor GL is de vraag: waar is onze gemeente en haar burgers het meest mee gebaat. Waar zijn onze 
burgers in de toekomst het beste mee af: Voortbestaan of fuseren. 

 
Voor GL is het belangrijk 

 
- dat naar de mening van de burger gevraagd wordt en deze mening zwaar meeweegt bij 
het uiteindelijke besluit. 

- dat Amsterdam en Haarlem geen buren worden. 
- de structuurvisie onverkort gehandhaafd blijft. 
- de gemeente de komende jaren bestuurbaar blijft. 
- het ambtelijk apparaat naar behoren blijft functioneren en dat na een eventuele fusie onze 
ambtenaren elders een passende functie met perspectief zullen behouden. 
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Binnen deze grenzen is GL bereid constructief mee te denken over de toekomst van onze gemeente. 
Want de toekomst: Daar hebben we zin in! 

Met vriendelijke groeten, 

Namens de fractie GroenLinks Haarlemmerliede en Spaarnwoude: 

Maarten van der Laan. 

Vragen bij programma 5: 
B & W stelt voor Wmo-subsidies af te bouwen. Gl verzoekt B & W daarmee te wachten totdat de 
aanbestedingen voor na de Transities aan de orde zijn. 
Het kan zijn, dat deze organisaties een belangrijke functie krijgen als algemene voorzieningen. 
Deze algemene voorzieningen gaan na de transities voor op maatwerkvoorzieningen. 
Als deze voorzieningen er straks niet meer zouden zijn leidt dat tot meer maatwerkvoorzieningen 
en worden de kosten voor de gemeente naar alle waarschijnlijkheid hoger dan met deze 
voorzieningen het geval zou zijn. 
 
Programma 8: 
Hoe staat het met de handhaving op het illegaal bouwen en het in gebruik nemen van openbare 
ruimte. 
Nu de verkoop van snippergroen een succes blijkt is er geen noodzaak meer om “illegaal” ruimte 
in beslag te nemen. 

 
Vragen eerste instantie GroenLinks 

 
Programma 1: 
Wat gaat de gemeente precies met de BOA uitvoeren in 2014? 
Er worden een aantal mogelijkheden genoemd o.a. eigen BOA aan te stellen. Dit heeft verreweg 
de voorkeur van fractie GL. 

 
Programma 2: 
Rapport Arcadis betreffende wegenbeheersplan. Gaarne willen wij dit rapport inzien. Van de 
mensen die door onze gemeente fietsen wordt vaak gewezen op de slechte toestand van onze 
gemeente. Wij willen deze inbreng ook meenemen. 

 
Programma 3: 
Sugar city: Hoe zeker is momenteel de aanvraag tot omgevingsvergunning 2013? 
Polanenpark: Hoe staat het college t.o.v. het ontwikkelen van windmolens op Polanenpark? 
Oranje Nassaustraat: er zijn gesprekken geweest met de huurder van boeldag. 
Wordt de hoek Oranje Nassaustraat in 2014 aangepakt? 
Spaarndam: Nijestraat in 2014 is de mogelijkheid tot Frans Zantkuijl zorgcentrum te voltooien? 

 
Programma 4: 
In hoeverre is sprake van de aanschaf van zonnepanelen op de daken van scholen binnen onze 
gemeente? 

 
Programma 5: 
Wordt de Jeugdsportpas ook in 2014 gesubsidieerd? 
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Programma 7: 
Standaardvraag is de regeling gemeentelijke Energiesubsidie 2013 – 2016. 
Hoe groot is deze subsidie voor 2013 en 2014? 
Is deze subsidie in 2013 al volledig verstrekt? 
Hoe staat het met fijnstof binnen onze gemeente en dan vooral de bewoners naast de N200? 
Houdt Europese wetgeving fijnstof in 2014 de bouw van woningen tegen? 

 
Programma 8: 
We missen een visie voor het samenvoegen van de scholen binnen Halfweg. Wat gaat hiermee 
gebeuren? 
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Algemene beschouwingen van de Programmabegroting 2014. 
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Geacht College, 

 
Hierbij de reactie van de VVD fractie in eerste instantie in het kader van de algemene 
beschouwingen, naar aanleiding van de Programmabegroting 2014. 

 
 
Algemeen 

 
De voorliggende Programmabegroting 2014 vinden wij evenals vorig jaar een goed, nog bondiger, 
meer duidelijk verhaal en het sluit in onze ogen nog steeds goed aan op het Raadsprogramma 
Gezond, Groen, Groeien en het Collegeprogramma. Zoals ook vorig jaar gememoreerd geven wij u 
in het kader van efficiency in overweging te bezien of de opzet wellicht nog eenvoudiger en korter 
kan en waar mogelijk te voorzien van een planning in kosten en tijd. Wij zijn verheugd te zien dat 
onnodige herhalingen uit het Raads-en collegeprogramma dit jaar achterwege zijn gebleven. 

 
Veel van de uitgangspunten van ons verkiezingsprogramma vinden wij terug in deze begroting. 
Ondanks de nu doorgevoerde bezuinigingen zien wij veel investeringen, een ambitieus 
uitvoeringsprogramma op diverse programmaonderdelen met, onontkoombaar, beperkte lasten- 
verzwaring voor onze inwoners. Wij constateren dat het steeds moeilijker wordt een sluitende 
begroting te realiseren, zeker na het bekend worden van de september circulaire. Dit zal voor de 
komende jaren de grote uitdaging zijn. In het kader van de zelfstandigheid van onze gemeente zal 
de komende periode tot aan de verkiezingen een drukke worden om alle voorbereidingen te treffen 
om te komen tot een waardeprofiel van onze gemeente, om na de verkiezingen het pad van de 
beoogde fusie verder te bewandelen. Het is de afgelopen anderhalf jaar wel duidelijk geworden dat 
door externe veranderende omstandigheden het een illusie is te denken dat onze gemeente nog 
veel langer zelfstandig zal kunnen blijven. Dit is door alle politieke partijen, het college en de 
gemeentesecretaris onderschreven in de laatste werkgroep bijeenkomst. 

 
Ontwikkelingen op provinciaal en regionaal (MRA) niveau blijven een zaak van nauwlettend in de 
gaten houden en daar waar mogelijk onze invloed laten gelden; de laatste maanden zijn hier een 
voorbeeld van met meerdere initiatieven op regionaal niveau, zoals het vaststellen van de NZKG 
visie door de provincie, waarbij de benodigde procedures voor het mogelijk maken van een haven 
in de houtrak zullen worden opgestart. Het college zal op alle niveaus alert moeten zijn en 
onderling samenwerken om mogelijke bedreigingen voor onze gemeente het hoofd te kunnen 
bieden. Het nieuwe college heeft dit in de afgelopen periode adequaat opgepakt. Een grote 
tegenvaller en ook een groot persoonlijk verlies voor velen, is het plotseling overlijden van 
wethouder Zantkuijl, zijn kennis en kunde wordt nog steeds op velerlei terreinen node gemist. 

 
Meerjarenperspectief 

 
Wij kunnen de voorgestelde bezuinigingen voor 2014 op de diverse programmaonderdelen 
onderschrijven. Het is zaak om in 2014 nogmaals te bezien waar eventueel nog meer en/of anders 
bezuinigd kan worden met in het achterhoofd een betere structuur voor de komende jaren. 
De te nemen maatregelen zullen structureel en evenwichtig dienen te zijn.  Voor de jaren daarna is 
het het college gelukt om een sluitende begroting te realiseren. Wij moeten echter wel beseffen dat 
de gevolgen van de september circulaire hier nog niet in verwerkt zijn. Het blijft zaak voor het 
college om in samenwerking met het ambtelijk apparaat en de Raad blijvend aan een sluitende 
begroting te werken. Het is zaak om alle projecten, zoals Spaarne Buiten, Polanenpark en Sugar 
City scherp te monitoren en adequaat te sturen om financiële tegenvallers te voorkomen. 
De grote onbekenden zijn de komende transities die ons als gemeente te wachten staan, er is nog 
geen duidelijk beeld over de gevolgen zowel qua capaciteit als financieel. 

 
Kan het college in procenten aangeven welke afname wordt verwacht van de Algemene Uitkering 
en wat de toename van kosten zal zijn voor de decentralisaties? 
Welke maatregelen heeft het college voor ogen indien voornoemde gebeurt? 
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Nieuw Beleid 

 
Gezien de huidige ontwikkelingen komt nieuw beleid zeker aan de orde op allerlei onderdelen, denk 
dan b.v. aan alle veranderingen betreffende de transities van jeugdzorg en AWBZ in eerste 
instantie. Door inventief om te gaan met nieuw beleid liggen hier ook kansen. Dat proces zal 
blijvend van ons allemaal, college en raad, de nodige inspanning en creativiteit vragen. 

 
Het zijn niet alleen maar bedreigingen die op ons afkomen, wij kunnen en moeten dit ook zien als 
uitdagingen. Wij roepen dan ook alle raadsleden en collegeleden op om dit de komende periode tot 
aan de verkiezingen op te pakken en uit te dragen. Het worden jaren waarin saamhorigheid de 
sleutel zal zijn tot de toekomst van onze gemeenschappen, wat voor soort bestuur er ook zal 
komen. 

 
Overzicht en inzicht in processen en financiën zullen een eerste vereiste zijn om zoveel mogelijk te 
bereiken met een zo efficiënt mogelijke inzet van financiële middelen. 

 
 
Programma 0  Algemeen bestuur 

 
Wij onderschrijven de conclusie van de werkgroep Stip op de Horizon en zullen ons inzetten om het 
proces zo goed mogelijk te laten verlopen. Waarbij alle belangengroepen binnen onze gemeente 
betrokken zullen worden om tot het juiste perspectief te komen waaronder de toekomst van onze 
gemeente vorm moet krijgen. 

 
Wij zijn content met het tot stand komen van de structuurvisie ’’samen naar ‘35’’, echter wij zijn 
ons ervan bewust dat tussen de tijd van het tot stand komen van deze visie en nu er zoveel 
veranderd is, met name externe omstandigheden, dat wij onze inzichten en plannen moeten 
bijstellen. Met een realistische kijk op de toekomst zullen wij het nu door ons allen vastgestelde 
pad verder moeten volgen. 
Wij moeten de voorbereidingen treffen voor de nieuwe raad en het volgende college. 
De volgende stap is het vernieuwen van de bestemmingsplannen, wij verzoeken het college ook 
hier scherp toe te zien dat niet meer financiële middelen worden gevraagd voor het tot stand 
brengen dan strikt noodzakelijk, wij zullen ook als Raad hier zeer kritisch over blijven. Wij 
verzoeken het college dan ook nu het proces loopt de Raad blijvend te informeren. 

 
Wij verzoeken het College zo snel als mogelijk een vervangende huurder te vinden om het 
omstreden vertrek van de stichting RIJK zodoende financieel op te vangen. Dit heeft wat ons 
betreft nu niet de eerste prioriteit, het voorstel om de ruimtes anders te gebruiken is wat ons 
betreft prima. 
Hoeveel huuropbrengst is in de begroting van 2014 opgenomen? 
Welke overheadkosten worden verspreid voor RIJK? 

 
Het verder professionaliseren van ons ambtelijk apparaat is ook een opgave om de toekomstige 
problemen het hoofd te kunnen bieden en een bestuurskrachtige gemeente te blijven. 
Voor zover mogelijk zullen ook hier kosten moeten worden beperkt. Gezien de huidige 
ontwikkelingen zijn wij voorstander om, waar mogelijk, mutaties in het personeelbestand d.m.v. 
detachering op te vangen. 
Is in de begroting van 2014 de vervanging van de beleidsmedewerker opgenomen? 

 
Het bezuinigen op verkiezingen, in principe eenmaal per 4 jaar, levert naar onze mening niet 
voldoende op, wij zouden deze bezuiniging dan ook liever niet zien. 
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Programma 1  Openbare orde en veiligheid 

 
Voor wat betreft de VRK zien wij een voortschrijdend proces dat naar onze mening de goede kant 
opgaat als het gaat om een goede organisatie met duidelijke processen. Financieel zullen wij de 
vinger aan de pols moeten houden en zullen wij het college ook om regelmatige terugkoppeling 
blijven vragen, evenals vorig jaar. 
Het blijkt nog steeds een lastig vraagstuk om handhaving van diverse taakvelden geregeld te 
krijgen. Wij verzoeken het college dan ook om met een gedegen plan te komen hoe wij handhaving 
gaan invullen, een eigen BOA inhuren of anders en vragen het college wanneer wij dat tegemoet 
kunnen zien? 

 
Programma 2  Verkeer Vervoer en Waterstaat 

 
De continuïteit van het onderhoud van de wegen, die nu voortvarend ter hand is genomen, zien wij 
graag gewaarborgd, aangezien er op diverse plekken binnen de gemeente nog voldoende 
achterstand valt weg te werken. Dit heeft voor ons een hoge prioriteit. Wij zijn verheugd te 
constateren dat het wegenbeheerplan gereed is. 
Dit plan geeft inzicht hoe het met onze wegen gesteld is en volgens welke prioriteit wij daarmee 
aan het werk kunnen. 
Wij zien het prioriteitenlijstje graag tegemoet! 
Wordt de € 250.000,= voor wegen in 2014 ook daadwerkelijk gebruikt, in de reserve wegen is dit 
niet te zien? 
Kan het college aangeven hoe men denkt het capaciteit probleem op de afdeling ruimte te 
ondervangen om zodoende de voortgang bij het onderhoud van de wegen te garanderen? 

 
In het verkeersplan voor Spaarne Buiten staat dat de chicanes op de Liedeweg worden aangelegd 
er staat echter in de bovenste alinea dat dit nog met de bewoners wordt bekeken, wat is de 
waarheid? 

 
Met name nu nog steeds blijkt dat er voor de N200 op geen enkele wijze iets te verwachten valt, 
verzoeken wij het college hier op alle mogelijke niveaus toch aandacht voor te vragen om tot een 
structurele oplossing te komen. Ziet het College hiertoe mogelijkheden en zo ja kunnen zij die dan 
toelichten? Deze vraag is nog steeds actueel en nu zeker nadat de N200 weer is opengesteld voor 
vrachtverkeer. 

 
Op het nieuwe station zijn recent de fietsparkeer plekken uitgebreid, dit blijkt echter nog niet 
voldoende. Denkt B en W aan verdere uitbreiding? 

 
Programma 3  Economische zaken 

 
Gezien de huidige economische crisis is het moeilijk initiatieven te ontwikkelen om ondernemers te 
enthousiasmeren om grote investeringen te doen en ontwikkelingen te starten of verder uit te 
bouwen. Nu de structuurvisie gereed is en duidelijk is waar bedrijven de kans krijgen dit wel te 
doen zal het college alles in het werk moeten stellen hen daarbij zoveel mogelijk te ondersteunen. 
2013 zal het jaar van de waarheid worden voor het Polanenpark, het winkelcentrum Spaarndam en 
de Nijestraat. Wij verwachten van het college een uiterste inspanning om de juiste kaders te 
scheppen waarbinnen deze initiatieven tot ontplooiing kunnen komen. 
Nu een jaar verder kunnen wij constateren dat een eerste gebruiker zich op het Polanenpark heeft 
gevestigd en dat er onderhandelingen zijn met meerdere kandidaten, een goede zaak. 
Met het winkelcentrum en de Nijestraat lijkt het niet zo te vlotten, kan het college de stand van 
zaken geven over deze projecten? 
Is er al duidelijkheid over het dorpscentrum Spaarndam nu het medisch Centrum gaat verhuizen, 
lopen wij daar het risico van toenemende schulden bij het dorpscentrum die dan voor rekening van 
de gemeente komen? 
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Bij het vernieuwen van de bestemmingsplannen zal erop moeten worden toegezien dat het belang 
van ondernemers en bedrijvigheid binnen onze gemeente op juiste waarde wordt geschat en de 
nodige ruimte binnen die plannen krijgt. 

 
Programma 4  Onderwijs 

 
Ook bij onderwijs is volop aandacht voor samenwerking om zo te komen tot efficiency en 
kwaliteitsverbetering. Echter ook hier dient volop aandacht te blijven voor de financiële gevolgen 
van samenwerkingsverbanden om de positie van onze gemeente niet te verzwakken. Hoe staat het 
met de vorming van een brede school in Halfweg? 

 
 
Programma 5  Cultuur en Recreatie 

 
Wij zijn verheugd dat binnen het tot stand komen van de structuurvisie, het door de VVD 
voorgestelde Groenstructuurplan een plek heeft gekregen en zodra het gereed is ons handvatten 
zal geven voor structureel, kwalitatief en efficiënt groen. Wij vinden het jammer dat het 
groenstructuurplan uiteindelijk toch nog wat langer heeft moeten duren, maar naar wij begrepen 
hebben staat het zeer binnenkort op de agenda. Met dit plan kan ons groen en natuur beleid 
handen en voeten gegeven worden. 
In 2012 is de bijdrage aan de exploitatie van het dorpscentrum Spaarndam vastgesteld. Wat is de 
stand van zaken rond de realisatie van het opgestelde rapport en heeft er dit jaar al een evaluatie 
met het bestuur daarover plaats gehad? Deze vraag willen wij nog maar een keer stellen. 
Hoe komt het dat de subsidie voor de bibliotheek in Spaarndam € 25.000,= is en die voor 
Zwanenburg maar € 2.165,=? 
Het college stelt voor om in 2014 geen verdere bezuiniging op subsidies door te voeren, hoeveel 
geld wordt er dan niet bezuinigd? 
De problemen met hangjongeren in Spaarndam is onverminderd groot. Dit wekt de indruk dat 
’sport in wijk’ dus niet echt helpt. Gaat sport in de wijk door met haar activiteiten? 
Komt het door de subsidie van € 4.250,= dat het gratis aangeboden kan worden? Stopt deze 
voorziening nu wel of niet? 

 
Hoe staat het met zoeken naar andere partijen voor financiële bijdrage voor de Jumelage? 

 
 
Programma 6  Sociale voorzieningen en maatschappelijke dienstverlening 

 
Het veranderende overheidsbeleid binnen dit taakveld zal vergaande gevolgen hebben voor de 
gemeentelijke overheden, ook voor onze gemeente. Wij verzoeken het college om een format te 
maken waarbinnen de veranderingen en financiële consequenties voor de raad inzichtelijk worden 
gemaakt en samen met de raad naar oplossingen te zoeken. Dit gezien het feit dat het zeer 
waarschijnlijk om grote financiële consequenties gaat. 
Voorgaande alinea van vorig jaar lijkt ons nog steeds zeer van belang gezien de ontwikkelingen 
van het afgelopen jaar en de onzekerheid van de te verwachten maatregelen door de 
Rijksoverheid. 
Wij verzoeken het college het gehele sociale domein de komende periode zeer nauwlettend te 
monitoren gezien de impact hiervan op onze begroting. Graag vernemen wij van het college hoe 
men denkt dit aan te pakken en heeft men al inzicht wat er mogelijk op ons afkomt. 
Hoe actueel is bovenstaande, er beginnen zich nu wel contouren af te tekenen, maar het is nog 
steeds niet geheel helder en duidelijk. Vanaf 2015 krijgen de gemeenten veel meer taken en 
verantwoordelijkheden binnen het sociale domen. Uit de begroting 2014 (b)lijkt dat de kosten op 
het niveau van 2013 uitkomen. In de meerjarenbegroting 2015-2017 zijn voor het sociaal domein 
geen lagere uitkeringen c.q. meer kosten opgenomen. U bent hier wel erg positief gelet op alle 
berichten over bezuinigingen van 15% of meer, graag een reactie? 
Als wij stoppen met de vrijwilligerscentrale Haarlem onder wiens hoede komen dan de vrijwilligers 
makelaars? 
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Is het verstandig om subsidie te verlenen aan organisaties waar niemand van onze gemeente 
gebruik van maakt? 

 
 
Programma 7  Volksgezondheid en milieu 

 
Gezien de ontwikkelingen over de afgelopen twee jaar voor wat betreft de ontwikkelingen van de 
kosten van afvalverwijdering en –verwerking vragen wij het college hoe men denkt verdere stijging 
van de kosten te kunnen voorkomen. Deze vraag willen wij graag nogmaals herhalen? 

 
 
Programma 8  Ruimtelijke ordening en volkshuisvesting 

 
Wij stellen het College voor om binnen de projecten die nu in ontwikkeling zijn, maar door de 
economische situatie wellicht niet uit de verf komen, te kijken naar mogelijke andere invullingen. 
Dit zou ertoe kunnen leiden dat wij wellicht niet geheel aan onze wensen van woningbouw kunnen 
voldoen, maar dit zou wel kunnen zorgen voor voortgang en zou goed zijn om verpaupering tegen 
te gaan. 
Dit geldt b.v. voor het Sectorpark, Hoek Oranje Nassaustraat, Poldermanterrein, de Dr. Nijestraat 
en winkelcentrum Spaarndam. Wij verzoeken het college hier de druk om tot realisering te komen 
op te voeren. 
Bovenstaande uit de algemene beschouwingen van 2013 zouden wij graag nog een keer herhalen, 
alhoewel wij ons er terdege van bewust zijn dat het niet altijd binnen de mogelijkheden van het 
college ligt. 

 
Na het vaststellen van de structuurvisie zijn nu de bestemmingsplannen aan de beurt en liggen de 
eerste ter inzage, kan het college ons een tijdspad geven wanneer deze alle gereed zijn en wat zijn 
de consequenties indien men dit niet op tijd geregeld heeft? 

 
 
Programma 9  Algemene dekkingsmiddelen 

 
De Algemene Uitkering zal afnemen de komende jaren ook zullen inkomsten uit de geplande 
projecten ontoereikend zijn om alle kosten te dekken. 
Een balans tussen investeren, kosten besparen en het ontvangen van heffingen is noodzakelijk. 
Een gezonde financiële huishouding is essentieel om als zelfstandige gemeente te kunnen blijven 
bestaan. 
De eventuele verkoop van grond en bezittingen moet als uitzondering worden gezien en is slechts 
gerechtvaardigd indien er minimaal de boekwaarde voor ontvangen kan worden, afwijken hiervan 
kan alleen door de Raad geaccordeerd worden. 
Bovenstaande uit ons stuk van vorig jaar is ook hier nog steeds aan de orde en wellicht zelfs meer 
dan dat door de toenemende financiële druk. 
Regeren is vooruitzien dat blijkt eens temeer uit bovenstaande alinea’s van twee jaar geleden. 
Wij zijn tevreden over de behaalde bezuinigingen tot nu toe, dit zorgt ervoor dat wij de komende 
jaren in ieder geval een sluitende begroting kunnen presenteren en wij zodoende het regressief 
toezicht door de Provincie veilig kunnen stellen. 
Ondanks het zware weer zijn wij verheugd over het gematigd belastingbeleid, wij zullen er alles 
aan doen om dit zo te houden. 
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Paragraaf C 

 
Op blz. 58 staat dat het onderhoud van de wegen goed is , toch horen wij regelmatig geluiden dat 
het onderhoud te wensen overlaat. Is het zo dat het wegdek van de Hoge Spaarndammerdijk 
voorlopig niet opgeknapt wordt, doordat besluitvorming van Rijnland nog jaren kan duren,? 

 
Hoe staat het met het Archispel in Spaarndam, door vandalisme waren diverse reparaties 
noodzakelijk, maar die bleken tevergeefs. Kunt u een opgaven doen van de kosten in 2012 en 
2013? Kunt u aangeven of het college wegen ziet hoe dit goede initiatief gaat voldoen aan datgene 
waar het voor bestemd was? 

 
 
 
 
Wij danken het college en het ambtelijk apparaat voor hun inspanning het afgelopen jaar en 
wensen hen veel wijsheid en doorzettingsvermogen in de jaren die voor ons liggen. 

 
 
De VVD fractie 

 
Nel Breed 
Bob Graal 
Sander Bank 
Henk Werner 

 
 
 

Een avond waarop iedereen het eens is, 
is een verloren avond 

(Albert Einstein) 
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PvdA algemene beschouwingen concept begroting 2014 
Haarlemmerliede & Spaarnwoude 
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Algemene Beschouwingen PvdA over de concept- begroting 2014 gemeente 
Haarlemmerliede en Spaarnwoude 

 
In de concept begroting 2014 offreren Burgemeesters en Wethouders het uitvoeren van de taak 
‘bestuur en beheer van onze gemeente’ voor een bedrag van EUR 9.702.000,-. De geraamde baten 
bedragen EUR 9.820.000,00 zodat er ook nog EUR 118.000,- kan worden toegevoegd aan de 
reserves. De concept begroting is een document waarin uiteen wordt gezet op welke wijze en op basis 
van welk beleid dit bedrag zal worden besteed. 
De gemeenteraad moet zich buigen over de vraag of met deze offerte kan worden ingestemd. De 
PvdA geeft in deze notitie een mening over deze begroting, heeft vragen en richt zich daarbij tot B&W. 

 
Programma 0 – Algemeen Bestuur 
In de begroting staan weliswaar welke bedragen worden uitgetrokken voor deze post, minder is 
omschreven wat onze gemeente in 2014 mag verwachten. Ook hebben we opmerkingen. Zo is de 
informatie naar onze burgers de afgelopen jaren wel versmald. Perfect voor hen die digitaal zijn, niet 
perfect voor hen die dat niet zijn. Kunt u de optie overwegen om ook (voor de enkeling die daar prijs 
op stelt) de geprinte versie van de gemeentekrant per post te zenden? Dan verwachten we een flinke 
inspanning omtrent de toekomst van onze gemeente. Past dat in het werkplan voor 2014, waarvan wij 
spaarzaam elementen aantreffen in de begroting? 

 
Programma 1- Openbare Orde en Veiligheid 
Het station is een prachtige voorziening voor onze gemeente. Ziet u hier nog een rol voor ons ten 
aanzien van de veiligheid rond het station? 

 
Programma 2- Verkeer, Vervoer en waterstaat 
Het kopje 'SpaarneBuiten' zal toch echt moeten worden herschreven na de recente schorsing van het 
bestemmingsplan. De manier waarop onze gemeente met het vraagstuk 'hoe realiseren we een 
bestemmingsplan dat bestuursrechtproof is' is omgegaan, ervaren wij als stuitend. We begrijpen niet 
dat ten opzichte van onze burgers zo bot is omgegaan met deze heftige vraagstukken. Duidelijk zal 
zijn dat deze botte bestuurscultuur weinig zal bereiken. 
We willen u uitnodigen nog een poging te wagen een bestemmingsplan tot stand te brengen maar nu 
met meer aandacht voor het beperken of compenseren van overlast die enkelen van dit plan 
ondervinden. Meer communicatie, meer luisteren. Zorgen dat plannen goed doordacht zijn en dat 
tevoren goed is uitgezocht of het reëel en haalbaar is. Transparantie. Zegt u ons dat toe. Legt u uit 
wat u gaat doen. 
Verder willen we u vragen in 2014 een aanvang te nemen met een verbeteringsprogramma van 
wijkinrichtingen, verhardingen en bestratingen opdat onze gemeente, zodra de toekomstplannen die 
nu voorliggen concreet zijn, met een duurzame krachtige openbare ruimte waar voldoende te beleven 
is de toekomst ingaat. 

 
Programma 3-Economische zaken 
Ontwikkelingen met betrekking tot het dorpscentrum en de verwachte leegstand zijn reden tot zorg. In 
hoeverre is de gemeente actief betrokken in deze en wat is haar visie hierin. 

 
Programma 4- Onderwijs 
Kunt u voor 2014 een plan maken hoe om te gaan met het onderwijs in Halfweg? 
Programma 5- Cultuur en Recreatie 
Wij zouden graag zien dat ook voor 2014 wordt deelgenomen aan het Jeugdsportfonds en 
Jeugdcultuurfonds. Begrijpen wij dat per 1 januari 2014 dit stopt? Graag uw visie over continuering na 
1 januari 2014. 
Verder zouden wij graag willen dat er ruimte wordt gemaakt voor initiatieven zoals recent in 
Spaarndam Kiss.
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Programma 6- Sociale voorzieningen en maatschappelijke dienstverlening 
Wij zijn verheugd dat de omvang van deze post op niveau kan worden gehouden. Iets zorgen maken 
wij ons over de komende WMO transitie. Is het mogelijk om bijvoorbeeld per twee maanden de raad te 
informeren over de status? We hebben het gevoel dat er zware verantwoordelijkheden naar ons toe 
komen en niet duidelijk is of we daar wel goed op zijn ingesteld. 
We stellen het op prijs dat er in Spaarndam een proef loopt voor dagbesteding voor ouderen. We 
willen graag dat er onderzocht wordt of een proef ook voor Halfweg mogelijk is. 
Kunt u nog eens aangeven wat de kosten van de startersleningen nu eigenlijk zijn? We vragen ons af 
of voor zo'n beperkte groep die inspanning wel redelijk is. Graag uw visie. 
We missen in dit hoofdstuk een visie op het jeugdbeleid. Wordt er nog wel aan hen gedacht? Wat zijn 
de plannen in 2014. Hoe gaat met de jeugdvoorzieningen zoals hangplekken en speelplaatsen. Is het 
op orde? Heeft u nog initiatieven op het oog? Is er weleens gedacht over een thema als "meisjes en 
buitenruimte"? Weet u wat de jeugd op dit moment bezighoudt? Is er aandacht voor het thema "naar 
buiten" opdat een aantrekkelijke buitenruimte ontstaat waar de jeugd tot voldoende beweging komt en 
daardoor gezondheid opdoet? 
We vernemen graag uw plannen voor 2014 op dat punt. 

 
Programma 7- Volksgezondheid en milieu 
In de discussie over de toekomst van onze gemeente speelt de zorg voor de Groene Buffer een grote 
rol. Wel, de PvdA vindt dat onze gemeente op dat punt een bar slecht track record heeft en dat een 
groot deel van onze raad en bestuur vooral lippendienst bewijzen aan de Groene B(l)uffer. 
Zo is het niet best dat in dit programma 7 (het enige programma waar iets over dit onderwerp zou 
kunnen staan) niets omtrent natuurbeleid wordt omschreven. 
Kunt u nog eens omschrijven wat de reden is dat natuur in onze gemeente niet relevant is en waarom 
dat niet in onze begroting wordt opgenomen? Kunt u nog eens omschrijven wat u het komende jaar 
gaat doen om de unieke eigenschappen van onze Groene Buffer te beschermen en te bewaken? Of 
wat de reden is dat u dat niet gaat doen? 
Verder zouden we graag zien dat nog eens wordt nagegaan waar op verlichting kan worden 
bespaard. We vinden dat voor een gemeente waar milieu hoog in het vaandel staat, misschien wel 
eens nadrukkelijker kan worden onderzocht of op stroom en energie kan worden bespaard en het 
nachtelijk duister kan worden herwonnen. 

 
Programma 8- Ruimtelijke ordening en volkshuisvesting 
Het Groene Schip 
Waar is het precies misgegaan met het Groene Schip? 
We zouden willen dat u in 2014 probeert hiervan nog het beste te maken. In de periode 2000 - 2004 is 
de raad gepaaid voor dit project op basis van de belofte dat hier een creatief project zou kunnen 
worden gerealiseerd. We noemen optie 17 "Berg als groot Fitnesscentrum inrichten", of optie 26 " het 
gebied leent zich best goed voor Land-Art. Een groot figuur zou in het landschap kunnen worden 
neergelegd. Bijvoorbeeld een vrouwenfiguur". Waar is het mis gegaan? We zien nu alleen maar een 
rechthoek met zo steil mogelijke hellingen opdat er zoveel mogelijk vervuilde grond in kan. En zodat 
de opbrengst voor de initiatiefnemers het allergrootst. Zonder maatschappelijke opbrengst. 
 
Sectorpark 
We stuiten op "tegen de minste kosten". Dat getuigt niet van ambitie. Wij willen u er aan herinneren 
dat het sectorpark eigendom is van de gemeente en dat het realiseren van het sectorpark tegen de 
hoogste maatschappelijke opbrengst moet worden gerealiseerd en dat dit kan omdat het eigen grond 
is. Bindt u niet voortijdig aan een projectontwikkelaar die er met winst vandoor gaat! Wij willen graag 
dat u toezegt dat er tenminste een adequate opbrengsttoets in overleg met de raad zal plaatsvinden 
voordat u onomkeerbare stappen zet. Graag uw plannen voor 2014. 
Reconstructie dorpskern Halfweg 
Kunt u iets concreter zijn over hetgeen in 2014 wordt verricht? We maken ons zoegen over de Oranje 
Nassaustraat. Hoe ziet u het winkelbestand op termijn in. 
Nijestraat Spaarndam. 
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Wat is de visie van de gemeente over de verdere invulling van dit plangebied na eventuele sloop 
vande huidige winkels. Op dit moment worden er er uitgaven gedaan welke ‘noodzakelijk’ zijn voor 
het in stand houden van de gebouwen als verhuurder. Echter, waar ligt de grens hierin, zijn we hierin 
niet te 
ruimhartig? 
Opbrengsten 
Hoe past het niet doorgaan van SpaarneBuiten in 2014 in de geraamde opbrengsten. Zijn de 
geraamde baten nog haalbaar? 
Handhaving 
Het is niet duidelijk wat u aan ruimtelijke handhaving gaat doen het komende jaar. Kunt u de plannen 
duidelijk maken? Of laten we handhaving achterwege? Graag een specificatie. 
 
Programma 9- Algemene dekkingsmiddelen & paragrafen 
We zouden u in overweging willen geven tot het instellen van een zogenaamde Forensenbelasting. 
Een forensenbelasting wordt in gemeenten geheven waar veel tweede woningen staan. Het is een 
belasting voor "een natuurlijk persoon die geen hoofdverblijf in de gemeente heeft en meer dan 90 
dagen voor zichzelf of zijn gezin een gemeubileerde woning beschikbaar houdt". Het raakt onze 
burgers niet, maar de opbrengst kan relevant zijn. Zeker omdat er verschillende huisjesparken in onze 
gemeente zijn. 
Verder willen we in 2014 graag planvorming omtrent hoe om te gaan met onze reserves. Dit in 
verband met het toekomstperspectief. 
 
Paragraaf weerstandsvermogen 
Op dit moment staan een aantal oude burgemeesters woningen in de verkoop. Hoe verhoudt dit zich 
tot een nieuwe aanschaf van een burgemeesterswoning en hoe verhoudt dit zich tot de toekomstige 
ontwikkelingen van de gemeente. Wat is uw visie hierin. 
 
Tot slot 
We hebben de indruk dat de begroting financieel wel snor zit. Maar wat onze burgers precies voor het 
geld krijgen dat in 2014 wordt besteed, is minder duidelijk. 
Marlies van Est, fractievoorzitter PvdA 
Martien Tjallema, plaatsvervangend lid Commissie van Raadsvoorbereiding 
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Terugblik in de recente historie 
We hebben een turbulent jaar achter de rug. Het meest ingrijpend was het trieste overlijden van 
wethouder Zantkuijl. Daardoor kregen we wethouder Vink weer terug als opvolger van haar op- 
volger. Zo slecht staat het met de bestuurskracht van de gemeente dus niet. 

 

 
Daarnaast hebben we de nieuwe burgemeester ook nog geen jaar. Zijn komst werd gevierd met 
gemor uit Haarlem en de verrassing van het Landal dossier. 

 

 
In het afgelopen jaar hebben we de kwestie Landal gehad waarbij plotseling de raad van tegen- 
stander voorstander werd doordat 6 leden van standpunt veranderden. De Spaarndamse ge- 
meenschap heeft deze koerswijziging niet kunnen en willen volgen en het rommelt nog na. Het 
heeft geleid tot vragen over het functioneren van de raad vanuit de Spaarndamse gemeen- 
schap. Wat D66 betreft kan het inderdaad beter. Bij grote plannen als Landal, SpaarneBuiten en 
de Mientekade is inspelen op wat er leeft onder de bevolking cruciaal om een redelijk draagvlak 
te creëren. Het heeft geen zin te vragen om burgerzin als in het voortraject van een project niets 
is gedaan met de inbreng van burgers. Besluiten rond SpaarneBuiten en Mientekade zijn geno- 
men en blijken zodanig weinig draagvlak te hebben dat burgers aan de Raad van State een uit- 
spraak vragen. 

 

 
De ommezwaai om het Landal park bij fort benoorden Spaarndam te accepteren zou gecom- 
penseerd worden door het daarmee tegenhouden van de haven in de Houtrakpolder zo betoog- 
den de plotselinge voorstanders in de raad voor Landal. Echter dat werkte natuurlijk zo niet en in 
MRA verband is de mogelijkheid opengelaten een haven te graven in de Houtrakpolder. Voor de 
toekomst blijft waakzaamheid geboden. Verdicht de Amsterdamse haven wel voldoende voordat 
ze de gemakkelijkste weg aanboren en een nieuwe haven gaan graven? Alle inspraakinspan- 
ningen in de regio op dit dossier zijn vergeefse moeite geweest. Van de drie te behartigen the- 
ma’s in de MRA visie: economie, wonen en groen is de laatste de sluitpost geworden. Mogelijk 
dat de verschuiving van het economisch zwaartepunt van de wereld naar Azië het tij vanzelf 
keert. 

 

 
De kogel is door de kerk wat betreft de gemeente. Het kan niet blijven zoals het nu nog is. Meer 
samenwerken is essentieel. In deze setting hebben we nog wel het 150 jarig bestaan van de 
gemeente gevierd en de opening van het station Halfweg- Zwanenburg. Kortom het was een 
jaar met veel interessante thema’s. 

 

 
Ondertussen zijn dit alweer de laatste algemene beschouwingen van deze raadsperiode. Ver- 
kiezingslijsten liggen klaar. De programma’s liggen te wachten om vertaald te worden naar fly- 
ers. We zijn klaar voor verkiezingsdebatten met kandidaten die dat durven. Het doet deugt te 
zien dat voor zover bekend het alle partijen weer lukt goede kandidatenlijsten op te stellen. Op- 
nieuw; zo slecht staat het met de bestuurskracht van de gemeente dus niet. 
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De toekomst van de gemeente 
Het is goed dat de gemeenteraad in grote lijn een gezamenlijke visie over de toekomst van de 
gemeente heeft. We moeten het in een groter samenwerkingsverband zoeken. Uiterste 
zorgvuldigheid is geboden om dat proces naar de toekomst goed te laten verlopen. Er dient niet 
nu al impliciet voor één bepaalde samenwerkingsvorm gekozen te worden en het aantal 
mogelijke partners moet nog niet ingeperkt worden. Onze gemeente moet het maximale uit de 
onderhan- delingen halen. Het gaat dus waarschijnlijk over maar niet alleen over fusie. Een BEL 
constructie zou bijvoorbeeld nog niet hoeven af te vallen. D66 vindt dat een mogelijke partner op 
dit moment te vaak genoemd wordt. Dat verstoort het proces te veel. Ook constructies met meer 
dan één gemeente zijn goed denkbaar. Daar zijn voldoende voorbeelden van. 

 

 
Het proces moet gaan van het reduceren van een long naar short list aan de hand van zorgvul- 
dige afweging van criteria. Het is uitdrukkelijk de wens van D66 de inwoners van onze gemeente 
te laten kiezen uit de laatste 2 opties. 

 

 
Bijzonder is dat aan de kant van de zwaktes (SWOT) van de gemeente staat dat wij met onze 
beperkte ambtelijke apparaat niet alle taken met voldoende zekerheid goed kunnen uitvoeren en 
dan wel denken dat de gemeente goed is in inkopen. Na de vele discussie daarover heeft het 
college D66 nog niet kunnen overtuigen dat deze sterkte zodanig groot is dat hij beter niet aan 
professionele mensen kan worden uitbesteed. Kan deze sterkte verder worden uitgebouwd zo- 
dat hij een dominante rol kan spelen bij het vormgeven van de toekomst van de gemeente? 

 
 
Besluitvorming 
D66 maakt zich zorgen over de besluitvormingsprocessen in de gemeente. Wij hebben de in- 
druk dat het steeds onzorgvuldiger wordt. 

 

 
De gemeente is anderhalf maal teruggefloten over SpaarneBuiten en eenmaal over Liedeweg 
32 door de Raad van State, terwijl bekend was dat er duidelijke bezwaren lagen. Dat geldt ui- 
teraard het meest voor de tweede SpaarneBuiten kwestie. Het besluit over de Mientekade is 
eveneens twee maal genomen op basis van niet door de raad gecontroleerde onderbouwingen 
van Ymere; een over het financieel effect van een alternatief plan en een over de voorberei- 
dingskosten. Het plan is daarmee rijp voor oordeelsvorming dor de Raad van State. 

 

 
Een ander voorbeeld is de koerswijziging van de gemeenteraad over Landal. Zonder wezenlijk 
nieuwe gezichtspunten ging de raad om van tegen naar voor Landal. Niet sterk en helemaal niet 
te begrijpen door de betrokken burgers. 

 

 
Een besluit nemen in de vakantie over de parkeerplaats aan de Zijkanaal C weg zonder de stuk- 
ken is ook geen garantie voor een zorgvuldig besluit. 
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De onderbouwing over de toekomst van de gemeente die waarschijnlijk richting fusie gaat is 
uiterst dun en moet nog gemaakt worden. De onderbouwing kan daardoor wel versterkt worden 
door de opmerkingen van professor Elzinga en de kritiek van oud-burgemeester IJsselmuiden. 
Het gevolg is nu ook dat er verschillende interpretaties zijn over de afspraken tot nu toe. 

 

 
Nog een voorbeeld is het groenplan. In eerste instantie wordt een groenplan N200 / Oranje Nas- 
saustraat gepresenteerd met kosten k€ 28 en vervolgens komt er een groenbeheersplan voor de 
gehele gemeente voor k€ 12,5 met als aanvulling dat deze ook het groenplan N200 Oranje Nas- 
saustraat meeneemt. 

 

 
D66 stelt voor dat we met elkaar eens nadenken hoe we de kwaliteit van besluitvorming kunnen 
verbeteren. 

 
 
 
Halfweg 
Onlangs vierden wij het feit dat onze gemeente 150 jaar bestond. De woonkern Halfweg is een 
beetje het stiefkind van de gemeente, een woonkern die nauwelijks de aandacht heeft. 

 

 
We noemen de N200, een intensief gebruikte doorgaande route voor al het verkeer tussen 
Haarlem en Amsterdam, een verkeersader die al jaren lang onder de aandacht van diverse in- 
stanties wordt gebracht en waar vervolgens niets mee wordt gedaan. Ook de aanblik van deze 
druk bereden route is alles behalve fleurig. De 3 daar gevestigde autobedrijven geven een rom- 
melige indruk. Gelukkig is de het tweedehands fietsenbedrijf daar verdwenen. 

 

 
Met de entree vanuit Amsterdam is het al niet veel beter, de door D66 al jaren lang bepleite ver- 
betering van deze entree, is nog steeds niet ter hand genomen, ondanks de in 2007 hiervoor 
gereserveerde gelden. Sterker nog door de met graffiti besmeurde geluidsschermen is het al- 
leen maar erger geworden. Ook het hotel de Keizerskroon levert ondanks de vele potten verf 
geen bijdrage aan een nette entree. 

 

 
De hoek N200 en Oranje Nassaustraat is evenmin het aanzien waard. De verzuimde huurop- 
zegging 20 jaar geleden heeft er toe bijgedragen dat het gebouw waar een meubelhandel in zit 
niet meer het gewenste onderhoud krijgt en vervolgens nu op instorten staat. 

 

 
De Oranje Nassaustraat is inmiddels ook weer door vrachtverkeer ontdekt als doorgaande ver- 
keersroute naar Zwanenburg. De straat heeft geen enkele allure. De leegstand van de winkels 
en verdere bebouwing geven deze straat een sombere aanblik. 
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Halfweg kent weinig groene plekken, de Grote Braak (Halfweg Noord) waar de bomen van toen 
stilaan tot wasdom waren gekomen moesten worden vervangen door nietige dunne boompjes 
die nog jaren lang hun best moeten doen om er weer iets mooi van te maken. 

 

 
Het stukje groen aan de Mientekade zal ook in omvang kleiner worden. 

 
 
Kortom wel 150 jaar oud, iets waar je trots op zou moeten zijn. Helaas is dat voor de Halfweg- 
gers wel een wens, maar geen werkelijkheid. 

 
 
 
Financiën van de gemeente 
Zoals het er nu naar uitziet is de financiële positie van de gemeente afdoende in de hand en 
kunnen nog voldoende maatregelen genomen worden om intensieve aandacht van de provincie 
op afstand te houden. Maar daar moeten we hard aan blijven werken. Het Rijk zal ons wel geen 
adempauze gunnen. 

 
 
 
 Di verse  programma’ s  
Programma 0 Algemeen bestuur 
De opmerking dat de ruimte die vrij is gekomen na het vertrek van stichting RIJK ingericht moet 
worden voor een front office is wel een hele dure oplossing. Wat zou een dergelijk loket moeten 
inhouden? Wij kunnen ons andere ruimtes in dit huis voorstellen. 

 

 
Op bladzijde 10 van de begroting gaan de kosten voor ondersteuning van bestuur, gemeente- 
raad en rekenkamer, van k€ 510 in 2012 naar k€ 570 in 2014. In het kader van bezuinigingen 
vragen wij hier aandacht voor. Dat geldt ook voor de kosten van burgerzaken die in 2 jaar tijd 
met k€ 100 toenemen. 

 
Communicatiebeleid 
Afgelopen jaar is daadkrachtig en snel overgegaan tot digitale informatieverstrekking aan de 
inwoners van onze gemeente. Is er al een oordeel van onze inwoners of ze er qua informatie- 
voorziening op vooruit of achteruit zijn gegaan? De kosten voor het informeren van de burgers 
zijn duidelijk omlaag gegaan. Het blijft noodzakelijk om de algehele ontwikkelingen op ICT- 
gebied te blijven volgen waardoor wellicht nog meer service en dienstverlening via de digitale 
snelweg kan worden geleverd aan onze gemeenschap. 

 

 
Wij pleiten ervoor dat belangrijke ontwikkelingen in de gemeente in openbare hoorzittingen kun- 
nen worden toegelicht door direct betrokken inwoners voordat ze behandeld worden in de ge- 
meenteraad. Er ontstaat zo een dialoog tussen inwoners en overheid. Op die manier wordt de 
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gemeente beter in staat gesteld plannen te realiseren die gesteund en zelfs toegejuicht worden 
door de inwoners. Om hen gaat het immers. De themabijeenkomsten van de commissie Raads- 
voorbereiding zouden daar voor gebruikt kunnen worden. 

 
Verkiezingen 
Het college stelt voor om het stembureau in Halfweg te huisvesten in het Gemeentehuis in 
plaats van de brandweerkazerne in het centrum van het dorp. Wij vinden dat een ongewenste 
situatie vooral voor de oudere inwoners in Halfweg. De grotere afstand die vooral ouderen moe- 
ten afleggen zal er naar onze mening toe leiden dat minder inwoners hun stem zullen uitbren- 
gen. D66 dringt er bij het college op aan een stembureau in te richten in een openbare ruimte, 
bijvoorbeeld de ontmoetingsruimte van de katholieke kerk. 

 
Programma 1 Openbare orde en veiligheid 
Graag ontvangt D66 een overzicht van de geclaimde kosten voor de BOA-inzet voor onze ge- 
meente. 

 

 
De kosten van de brandweer nemen met ruim k€ 73 toe, door o.a. kapitaallasten nieuwe brand- 
weer kazerne. Was het niet een overweging waard deze kosten te beperken, door de opbrengst 
oude kazerne direct in te brengen in de nieuwe kazerne? 

 
Programma 2 Verkeer, vervoer en veiligheid 
In verband met bezuinigingen zou er geen storting in de reserves wegen plaatsvinden. Wel is er 
k€ 170 pontpleingeld ingestort. Zou dit niet net als voor de Traverse apart gereserveerd dienen 
te worden.? 

 

 
De kwaliteit van onze wegen, (Groeneweg, Spaarndammerdijk, Inlaagpolder en Houtrijkweg) 
kwam tijdens de rondetafel gesprekken met bewoners regelmatig aan de orde. De wegen zijn 
ronduit slecht. De opmerking dat de reserve voor onderhoud wegen voldoende is achten wij niet 
juist. Is er voldoende ruimte voor onderhoudsinvesteringen in wegen? Met een miljoen in de 
reserve lijkt ons dat niet al te veel. Kunt u ons uitleggen waarom de reserve wel voldoende is? 

 

 
De aandacht voor veilige fiets- en looproutes naar de basisscholen mag niet verslappen en heeft 
wat ons betreft prioriteit. Voor D66 gaat het in eerste instantie om de directe omgeving van de 
scholen, omdat halen en brengen van de kinderen voor onveilige situaties en overlast zorgen. 
Doel van het instellen van een parkeerverbod bij de scholen in Halfweg is een overzichtelijker en 
veiliger verkeerssituatie. 
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Diverse straten en trottoirs worden in de dorpskernen door het ophijsen van de vuilnisbakken 
onbegaanbaar voor de inwoners die slecht ter been zijn. Kan er worden gesproken met Meer- 
landen over het plaatsen van houten balken voordat de stempels worden neergelaten die direct 
met de tegels in aanraking komen? 

 
Programma 4 Onderwijs 
Wij zien geen reserveringen voor de mogelijke bouw van een brede school op het terrein van de 
katholieke kerk in Halfweg. In dit kader willen wij graag van de wethouder horen wat daar nu de 
stand van zaken in is. 

 

 
Door de decentralisaties krijgt de gemeente ook een grotere rol in de ontwikkeling en het welzijn 
van de jeugd. Omdat de gemeente straks een belangrijke taak krijgt voor jeugd en gezin en de 
scholen passend onderwijs moeten bieden aan alle kinderen binnen het samenwerkingsver- 
band, is het wenselijk om taken onderling goed af te stemmen. Op die manier kunnen scholen 
en gemeente zorg op maat bieden wanneer dit nodig is. 

 

 
De taalvaardigheid van kinderen is in de loop van de jaren niet veel veranderd. Waar nodig wor- 
den kinderen zo goed mogelijk begeleid en als dat nodig is worden kinderen door de logopediste 
verwezen naar externe specialisten 

 

 
De gemeente zou een rol kunnen spelen in het behouden/inzetten van voorzieningen zoals de 
bibliotheek. Klopt het dat de bibliotheek wel boekenpakketten samenstelt voor de scholen in 
Zwanenburg, maar dat dit voor de scholen in Halfweg niet gebeurt? Dat is jammer, want de kin- 
deren in Halfweg maken wel gebruik van de bibliotheek in Zwanenburg. Die is immers op loop- 
afstand. Wat zou het onze gemeente kosten als deze faciliteit ook voor de scholen uit de ge- 
meente werd ingesteld? Er schijnt een goede taalmethode voor jonge kinderen, te zijn waarbij 
met prentenboeken wordt gewerkt. 

 

 
Het koppelen van (Nederlandstalige) vrijwilligers aan anderstalige/meertalige gezinnen is een 
kwestie van coördinatie. Zou de gemeente een regelende rol kunnen spelen om vrijwilligers te 
koppelen aan mensen die gebaat zijn bij deze aanpak? 

 

 
Omdat kinderen soms al met een taalachterstand op school komen, is winst te behalen in de 
voor- en vroegschoolse educatie (VVE). Daar ligt een taak voor de gemeente. Behoort in de 
toekomst subsidiëring van de kinderopvang voor jonge kinderen met een taalachterstand uit 
niet-draagkrachtige gezinnen voor de gemeente tot de mogelijkheden? Ouderbegeleiding, waar- 
bij ouders worden gestimuleerd om met hun kinderen te communiceren, kan heel zinvol zijn. 
Ouders zien hun kinderen immers het meeste en zij kunnen dus veel doen om de taalontwikke- 
ling van hun kind te stimuleren, gewoon tijdens de dagelijkse bezigheden. Kan de gemeente 
daarin stimuleren en faciliteren? 
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Voor kinderen met een taalachterstand zou deelname aan activiteiten bij een Don Bosco (of 
andere clubs) een goede mogelijkheid zijn om taalvaardiger te worden. 

 
Programma 5 Cultuur en recreatie 
Heeft het college onderzocht in hoeverre jongeren die nu nog gebruik maken van de sportactivi- 
teiten van Friday Freebees, na beëindiging van de subsidie, een aanvraag zullen doen voor de 
Jeugdsportpas? Hoeveel kinderen hebben gebruik kunnen maken van de jeugdsportpas en is dit 
aantal in overeenstemming met het aantal dat de gemeente heeft van gezinnen met financieel 
minder draagkrachtige ouders. 

 

 
Het College motiveert het verlagen van de subsidie aan Friday Freebees o.m. op basis van het 
teruglopen van aantallen kinderen bij Don Bosco. De subsidiebijdrage in 2014 bedraagt € 100 
per kind. Kan dan overwogen worden de Don Bosco’s een subsidiebijdrage per kind te geven 
van bijvoorbeeld € 50? 

 

 
De lasten en baten voor de gemeente van de hockeyvereniging zijn ons niet geheel duidelijk. 
Kunt u dit nader specificeren? 

 

 
D66 mist de inzet van de sportraad. Bestaat deze nog wel en zo ja kan dan iets over de resulta- 
ten vermeld worden? 

 
Programma 6 Sociale voorzieningen en maatschappelijke dienstverlening 
Bij het onderwerp Transitie AWBZ-WMO wordt gemeld dat de raad z.s.m. wordt geïnformeerd 
wanneer de veranderingen van de financiële gevolgen die eraan komen bekend worden ge- 
maakt. Wanneer worden die veranderingen verwacht? 

 
Op dit moment neemt onze gemeente al deel aan een aantal samenwerkingsverbanden. In het 
algemeen gaat dat geruisloos voor de inwoners van onze gemeente en daarmee tot tevreden- 
heid van de raad. Echter zo goed gaat het niet altijd. 

 
De gemeente Haarlemmerliede & Spaarnwoude werkt samen met de gemeenten Bloemendaal 
en Heemstede als het gaat om de Wet Werk en Bijstand (IASZ). Als cliënt bij de gezamenlijke 
sociale dienst IASZ (Intergemeentelijke Afdeling Sociale Zaken) schijnt het niet eenvoudig te 
zijn. Klopt het dat cliënten onafhankelijk van hun persoonlijke omstandigheden altijd naar Heem- 
stede moeten om hun zaken te regelen? Zijn er geen betere mogelijkheden voor deze meestal 
niet gemotoriseerde inwoners? Per openbaar vervoer liggen Halfweg en Spaarndam niet zo 
dichtbij Heemstede. 
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Klopt het dat als een cliënt verhuist van de ene gemeente naar de ander binnen het verzor- 
gingsgebied van IASZ toch de hele administratie opnieuw moet worden gedaan? Zou het niet 
juist het voordeel van samenwerking moeten zijn dat processen handiger, eenvoudiger en goed- 
koper zouden kunnen zowel voor de cliënt als voor de samenwerkend gemeenten? 

 
Gelukkig is IASZ is overgegaan op een nieuwe huisstijl. Hoe noodzakelijk was dit? Kan het geld 
beter worden besteed? . 

 
Inzet van vrijwilligers: D66 heeft grote waardering voor de zeer vele vrijwilligers die in onze ge- 
meente actief zijn. D66 verwacht echter dat het belang van vrijwillige inzet voor onze lokale sa- 
menleving zal toenemen en is van mening dat de komende raadsperiode expliciete aandacht 
voor de omgang met en ondersteuning van vrijwillige inzet op zijn plaats is. Wij juichen het initia- 
tief van het college om vrijwilligersmakelaars in de eigen gemeente aan te stellen van harte toe. 
Graag zien wij van de wethouder een plan van aanpak tegemoet. 

 
Programma 7 Volksgezondheid en milieu 
Er is binnen onze gemeente een milieuraad die indien nodig adviseert op gemeentelijke milieu- 
vraagstukken. Zij kunnen ongevraagd advies geven over bepaalde onderwerpen. Tot nu toe 
wordt vaak achteraf om advies gevraagd. Wellicht kan in een eerder stadium deze milieuraad 
worden betrokken bij initiatieven op dit gebied. 

 
Afgelopen jaar is op de A9 de derde rijstrook in gebruik genomen. Vanuit de dorpskern Spaarn- 
dam is behoefte aan geluidschermen en dit is ooit geventileerd richting Rijkswaterstaat op de 
inspraakavond in het dorpscentrum toen dit ter sprake kwam. Tot nu toe is er geen enkele actie 
meer ondernomen door het college om dit voor elkaar te krijgen. Wellicht dat uit onderzoek naar 
voren komt dat de geluidsoverlast van het verkeer op de A9 meer hinder oplevert dan de ge- 
luidsoverlast van de vliegtuigen door de continuïteit van het geluid van het verkeer. 

 
De uitbreiding van de huisartsenpost in het dorpscentrum van Spaarndam naar de Rabobank 
waarbij meer medische zorg vanuit andere disciplines kan worden verricht, ondersteunen wij ten 
zeerste. 

 
Programma 8 Ruimtelijke ordening en volkshuisvesting 
Blijven er voldoende sociale huurwoningen beschikbaar? Waarom heeft onze gemeente al enige 
tijd geen woonbeleid meer? Hoe staat het met de beschikbaarheid van sociale huurwoningen? 
Welke normen heeft de gemeente daar nu voor? Wordt aan die normen voldaan? 

 
Het college zou in het najaar, als de woonplannen van het kabinet bekend zouden worden, een 
overzicht geven voor de toekomst. Wij hebben gevraagd om de categorie goedkope sociale 
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huurwoningen en voor jongeren omhoog te brengen en de koopprijzen naar een lager gemid- 
delde te brengen. Op dit moment liggen de afgesproken prijzen rond de € 262 K per woning. Dat 
is veel te hoog voor een starter. 

 

 
Hoe is het mogelijk dat de nieuwbouw naast de Sint Adalbertusschool aan de Ringweg door de 
welstandscommissie is gekomen? We zijn nog niemand tegengekomen die de donkere muur 
dicht aan de weg daar mooi vindt. Waarom wordt het karakter van de Kerkweg geweld aange- 
daan? Waarom moet er een verzameling flats als overgang van het dorp Halfweg naar het groe- 
ne gebied van Amsterdam komen? 

 

 
Hoe staat het met de samenwerking van de welstandscommissie met de monumentencommis- 
sie? 

 

 
Moeten er wel of geen huisjes bij de schaatsbaan komen? De schaatsbaan zelf kan een uitste- 
kende voorziening worden. Hoe staat het overigens met de schaatsbaan plannen? Wanneer 
gaan we als raad kaders stellen voor de ontwikkeling rond de wielerbaan? Hoe kunnen we de 
omgeving van de wielerbaan inzetten in de verdediging tegen de extra Amsterdamse haven? 
Kan het door de projectontwikkelaars gewenste hotel daar een rol spelen? Of heeft Amsterdam 
al een te grote vinger in de pap van de Houtrijk omdat er geen onomkeerbare ontwikkelingen 
meer in de Houtrak mogen plaatsvinden? Hoe verdedig je de groene buffer? Met 55 huisjes 
houd je geen haven tegen. 

 

 
Hoeveel vakantiewoningen kan onze regio accommoderen? Er staan er al heel wat. Kunnen die 
van Landal en die bij de schaatsbaan er bij? 

 

 
Grotere projecten op het gebied van ruimtelijke ordening rammelen nog steeds. Te noemen 
daarbij zijn vooral SpaarneBuiten en de Mientekade. D66 wil dat de enige molen in onze ge- 
meente goed zichtbaar blijft. Zodra SpaarneBuiten opnieuw door de Raad van State wordt af- 
gewezen zal D66 een voorstel indienen voor de instelling van de molenbiotoop. Het voorstel ligt 
al klaar. 

 

 
Over het onderwerp reconstructie dorpskern Halfweg zijn (nog) plannen opgenomen voor de 
bouw van een brede school op het terrein van de katholieke kerk. Ook zien wij nog geen concre- 
te planning ervan uit gaande dat in 2014 meer duidelijkheid zal moeten komen over de herinrich- 
ting van de Dr. Schaepmanstraat. 

Hoe staat het met de projectenlijst? Wanneer kunnen we een nieuwe versie doornemen? 

In het beleidsstuk over snippergroen staat; 
Handhaving van de Beeldkwaliteit 
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Van beeldbepalend groen is sprake bij begeleidende beplantingen, zoals groen langs routes, 
wegen, paden met een doorgaand en openbaar karakter. Het groen vormt een continue groen- 
strook, die het wegprofiel begeleidt en zo mede het gezicht van de weg bepaalt. Vaak staan in 
dit gedeelte beeldbepalende (rijen) bomen. Door uitgifte van openbaar groen kan dit beeld van 
de wijk/buurt negatief beïnvloed worden, tevens kan er een onoverzichtelijke situatie ontstaan 
doordat lage vakbeplantingen door de gebruiker omgezet wordt in een tuin met hoge haag of 
schutting. 
Snippergroen is een perceel openbaar groen dat: 

● eigendom is van de gemeente; 
● direct grenst aan het perceel van de woning; 
● niet groter is dan 50m2; 
● feitelijk is ingericht als openbaar groen. 

 
 
Tot snippergroen wordt (in zijn algemeenheid) dus niet gerekend: 

● Openbaar groen dat niet grenst aan het perceel van een woning; 
● Stroken openbaar groen die groter zin dan 50 m2; 
● Stroken grond die niet als openbaar groen zijn ingericht, maar zijn verhard (trottoirs, 

wegdek). 
 

 
De laatste tijd wordt snippergroen verkocht. D66 vraagt hoeveel er in 2012 en 2013 tot nu toe 
verkocht is. Daarnaast wil D66 weten hoeveel wel en hoeveel niet aan het 50 vierkante meter 
criterium voldoet. Verder vraagt D66 waar de baten van de verkoop geboekt worden. Daarnaast 
is het de vraag hoeveel leningen en tot welk bedrag de gemeente aan kopers heeft verstrekt. 
Hoeveel ambtelijke inspanning gaat zitten in deze bankactiviteit van de gemeente. 

 

 
D66 vraagt wanneer in 2012 en 2013 de handhavingsparagraaf van het snippergroenbeleid wel 
en wanneer niet gehandhaafd wordt. Graag zouden we ook weten waarom in de gevallen dat 
niet gehandhaafd wordt waarom dat niet gebeurt. 

 

 
De accountant houdt namens de raad toezicht op de financiële huishouding van de gemeente. 
Daarom is de accountant ingehuurd door de raad om de bestuurder te controleren moet de ac- 
countantskeuze volgens D66 volledig bij de raad blijven. In deze tijd is door nieuwe aanbeste- 
ding een besparing voor de gemeente te bereiken. 

 
Risicoparagraaf 
In de risicoparagraaf wordt het risico van de precariobelasting als middelmatig beoordeeld, ter- 
wijl wij dit hoog achten gelet op landelijke ontwikkelingen, Kunt u aangeven waarom u het mid- 
delmatig vindt? 
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De lening aan de hockeyvereniging wordt niet genoemd in de risicoparagraaf. Maar wat doet de 
gemeente met een hockeyveld als de hockeyclub niet levensvatbaar blijkt doordat ze te hoge 
contributies moeten vragen om de eindjes aan elkaar te knopen? 

 
Het komende jaar 
We gaan nu naar de gemeenteraadsverkiezingen. Een nieuwe interessante periode ligt voor 
ons. Het lijkt ons nuttig bij de start van de nieuwe raad tijd te investeren zowel in de inhoud als in 
de processen in de raad. 

 

 
Al met al heeft D66 er vertrouwen in dat we in gezamenlijkheid, ambtenaren, college en 11 ge- 
passioneerde raadsleden een voor onze inwoners goede leefsituatie blijven realiseren in de door 
alleen gewenste groene buffer. Die buffer moet er blijven in welke constellatie dan ook. 

 

 
D66 Haarlemmerliede en Spaarnwoude 
Henk van Dijk 
Frank Duits 
Gerard Jäger
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INLEIDING 
Voor de vierde en laatste keer in deze collegeperiode hebben wij de algemene beschouwingen 
van de fracties schriftelijk ontvangen. Deze reacties vormen samen met de onderstaande 
beantwoording de eerste termijn van de behandeling van de gemeentelijke Programmabegroting 
2014. Op 7 november aanstaande vanaf 19.30 uur hebben de fracties de gelegenheid om 
mondeling te reageren op onze antwoorden. Als laatste zullen wij dan als college reageren en zal 
de begroting met eventuele moties en amendementen in stemming worden gebracht. 
Hieronder gaan wij na een aantal algemene opmerkingen in op de bijdragen van de fracties. 
In ons antwoord houden wij de volgende volgorde door het Raadspresidium vastgestelde volgorde 
aan: 

- CDA 
- GroenLinks 
- VVD 
- PvdA 
- D66 

De fracties hebben ons, samen met de algemene beschouwingen, een uittreksel hiervan 
meegestuurd. Wij zullen deze samenvattingen opnemen in de digitale Gemeentekrant van 
november 2013, die gewijd zal zijn aan de begroting 2014. 
 
 
ALGEMEEN 
Een aantal fractie staat stil bij het overlijden van Frans Zantkuijl. Ook wij missen zijn inbreng, 
ervaring en kundigheid. Hij was goed ingevoerd op het gebied van op stapel staande grote 
projecten, zoals de drie decentralisaties. Ook bij andere projecten, zoals Horizon En Stip had hij 
een duidelijke inbreng. 
 
Naast de genoemde projecten zijn nog allerlei andere zaken in ontwikkeling. De tweede tranche 
Leefbaarheidgelden Schiphol en het Sectorpark worden terecht genoemd. Dit soort projecten zal 
onze aandacht ten volle opeisen. 
 
Hier en daar klinkt ook kritiek door op bestaande situaties in de dorpen, zoals in Halfweg. Gedoeld 
wordt op de hoek O. Nassaustraat/N200 en de winkels in de O. Nassaustraat. Ook dit soort 
problemen heeft onze aandacht. De eerste resultaten zijn te zien naast de Keizerskroon. Ook voor 
de leegstaande winkels worden oplossingen bedacht, zoals het wijzigen van de bestemming. Voor 
het overige zullen wij met elkaar over oplossingen spreken in het kader van de Gebiedsvisie 
Halfweg. 
 
Openbare veiligheid is terecht ook een punt van zorg bij diverse fracties. Wij delen die zorg, maar 
wijzen tegelijkertijd op de zeer beperkte financiële en personele capaciteit, die momenteel 
beschikbaar is. Wij zullen begin 2014 met voorstellen komen, die overigens wel extra middelen 
zullen vergen. 
 
Vanuit de fracties wordt in zijn algemeenheid waardering uitgesproken voor de duidelijkheid en de 
bondigheid van de Programmabegroting 2014. Ook is men tevredenheid over het feit dat sprake is 
van een sluitende exploitatie in de Programmabegroting 2014 en de Meerjarenramingen 2015–
2017. 
Ook al melden bijna alle fracties tevens dat zij beseffen dat zowel de septembercirculaire van het 
Ministerie van Binnenlandse Zaken (t.a.v. de algemene uitkering uit het gemeentefonds) als de 
transities (overdracht taken aan gemeenten met de nodige efficiencykortingen) in de toekomst nog 
tot bezuinigingen zullen nopen. Dit om te komen tot herstel van het financieel evenwicht in de jaren 
2015 en volgende.  
Omdat de geschetste wijzigingen nog geen gevolgen hebben voor 2014 zullen we in de loop van 
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volgend jaar de discussie hierover starten. 
In het navolgende gaan wij in op de beantwoording van de meer specifieke punten, die zijn 
aangevoerd door de fracties.  
 
Vraag CDA 
De begroting is gebaseerd op de meicirculaire. Deze circulaire gaf nog geen duidelijkheid over de 
mate waarin en waarop gemeenten moeten gaan bijdragen in de gekozen oplossingen om de 
economische crisis het hoofd te bieden. Ondertussen heeft de septembercirculaire het licht gezien 
en daaruit blijkt dat de vooruitzichten voor het jaar 2014 niet slecht zijn. 
Antwoord 
Na het uitbrengen van de septembercirculaire heeft het kabinet een herfstakkoord gesloten met 3 
oppositiepartijen over de begroting 2014. Daarbij is in hoofdlijnen aangegeven hoe dit zal 
doorwerken in het provinciefonds en het gemeentefonds. 
Doorrekening laat concreet het volgende beeld zien van het verloop van de algemene uitkering uit 
het gemeentefonds: 
2014 plus €. 96.689 (septembercirculaire was plus €. 116.689) 
2015 min €. 199.444 (septembercirculaire was min €. 226.444) 
2016 min €. 64.899 (septembercirculaire was min €. 94.899) 
2017 plus €. 7.250 (septembercirculaire was min €. 28.750) 
Er zijn daarom eenmalige bezuinigingen benodigd in 2015 en 2016 om het financieel evenwicht in 
die jaren te herstellen. 
 
Vraag CDA 
Wanneer denkt het college een officiële aanvraag voor de Schipholgelden ten behoeve van 
Spaarndam in te dienen? Welke mogelijkheden ziet het college hier voor het Dorpshuis in 
Spaarndam? Ziet het college mogelijkheden het Dorpshuis de helpende hand te bieden 
waardoor zij in de toekomst haar functie kan blijven vervullen in Spaarndam? 
Antwoord  
In samenwerking met de gemeente Haarlem is gewerkt aan een betekenisvol plan voor het 
dorp Spaarndam. Op dit moment bestaat nog geen mogelijkheid een aanvraag in te dienen. 
Wel zijn wij en ook ambtelijk, in overleg met de Stichting Leefomgeving Schiphol, de 
Dorpsraad, het Dorpshuis, CROS e.a. om een dergelijke aanvraag voor te bereiden. Ten 
behoeve daarvan zullen de aangereikte voorstellen van de dorpsraad nader in concrete 
plannen moeten worden uitgewerkt. Het dorpshuis maakt onderdeel uit van de rapportage 
van de dorpsraad. Het is wel van belang in gedachten te houden dat de Stichting 
Leefomgeving een bijdrage levert in het realiseren van ontwikkelingen, maar het geven van 
exploitatiebijdragen niet tot zijn taak rekent. Indien met een helpende hand een 
exploitatiebijdrage wordt bedoeld, is bekend dat de mogelijkheden beperkt zijn. 
 
Vraag CDA 
Ook op 1 oktober 2013 heeft de Raad van State het bestemmingsplan SpaarneBuiten 
verworpen. Volgens een persbericht in Haarlems Dagblad van 2 oktober  volgt er nog een 
bodemprocedure. Welke motieven heeft de Raad van State aangevoerd om nu voor de 
tweede maal het bestemmingsplan af te wijzen? 
Antwoord  
Het bestemmingsplan is niet verworpen. De indieners van beroepen hebben verzocht een 
voorlopige voorziening te treffen met de bedoeling dat het bestemmingsplan niet (deels) 
gerealiseerd zou worden gedurende de beroepsprocedure. In dat geval zou de behandeling 
van beroepen een illusie worden. 
De voorzitter van de Afdeling bestuursrechtspraak heeft de voorziening toegewezen. Dat 
vindt in veel gevallen plaats om de juridische situatie te bevriezen tot het moment dat op de 
hoofdzaak is beslist. 
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Een oordeel over het bestemmingsplan vindt pas plaats bij de uitspraak in de hoofdzaak, 
namelijk het beroep zelf. 
Het motief van de voorzitter was het voorkomen van een onherroepelijke en onherstelbare 
juridische verandering die na uitspraak in de beroepszaak niet meer kan worden rechtgezet. 
 
Vraag CDA 
Kan het college ons informeren wanneer daadwerkelijk de werkzaamheden, verband 
houdende met de komst van het winkelcentrum op het terrein van Sugar City nu echt van 
start gaan? 
Antwoord  
Nee, dat is afhankelijk van het moment dat de aanvrager een verzoek om 
omgevingsvergunning indient. Er wordt vanuit gegaan dat het verzoek om 
omgevingsvergunning zal passen binnen de daarvoor in het bestemmingsplan aangegeven 
grenzen. Overigens hoeft een verleende omgevingsvergunning nog niet te betekenen dat 
ook direct met de bouw wordt begonnen. 
 
Vraag GL / VVD 
Voorts zijn we blij, dat het station Halfweg in december geopend is. Het is een fraai station 
geworden. De reizigers denken daar ook zo over, getuige het toenemend aantal reizigers. Jammer 
is, dat gehandicapten nog niet van de trein gebruik kunnen maken, omdat het juiste materieel 
ontbreekt en NS geen instaphulp verleent. Een gevolg van dit succes is, dat het stallen van fietsen 
nu al tot problemen leidt. 
Antwoord 
Wij hebben extra fietsklemmen laten bijplaatsen. Op dit moment onderzoeken wij of de huidige 
aantal fietsklemmen voldoende is. Als blijkt dat er nogmaals extra fietsklemmen moeten worden 
bijgeplaatst dan zullen wij onderzoeken waar dit het beste kan. Inmiddels hebben wij de APV 
dusdanig aangepast dat wij op basis van de APV kunnen gaan handhaven. Hiervoor moet echter 
nog wel een aanwijzingsbesluit worden genomen. Wij kunnen het aanwijzingsbesluit niet eerder 
nemen dan nadat is gebleken dat er voldoende fietsklemmen aanwezig zijn. Na het nemen van het 
aanwijzingsbesluit zullen wij overgaan tot het plaatsen van borden waarop wij kunnen gaan 
handhaven. Voor het daadwerkelijk handhaven zullen wij gebruik gaan maken van een nog in te 
huren BOA via Velsen.    
 
Vraag GL 
Mooi is dat de gemeente structureel meer inkomsten krijgt dank zij de precariorechten. Hierdoor is 
verhoging van de gemeentelijke belastingen in 2014 o.i. niet nodig. 
Antwoord 
In de Kadernota 2014 is een verhoging van de gemeentelijke belastingen voorzien van 2%. 
Dit voornamelijk met uitzondering van de OZB waar een reële verhoging van 1% werd ingerekend. 
In de praktijk betekende dit dat, op basis van een geprognosticeerde gemiddelde waardedaling 
van 4%, de tarieven zouden stijgen met 5%.   
Recent hebben wij van Gemeentebelastingen Kennemerland Zuid vernomen dat de 
daadwerkelijke waardedaling in de gemeente Haarlemmerliede en Spaarnwoude 5% bedraagt. 
Omdat wij vooralsnog niet voornemens zijn uw raad een aanvullend voorstel tot OZB verhoging  
te doen houden de waardedaling en de tariefsstijging elkaar in evenwicht m.a.w. blijft de 
belastingdruk voor de OZB belastingplichtigen in totaliteit gelijk. 
 
Vraag GL 
Zorgelijk is, dat onze gemeente onlangs op het gebied van ruimtelijke ordening bij de Raad van 
State voorshands in het ongelijk is gesteld. Kennelijk doen we het nog steeds niet goed genoeg.  
Antwoord 
Een voorlopige voorziening die door de voorzitter wordt toegekend betekend niet meer en niet 
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minder dan dat voorkomen wordt dat zich gedurende de beroepsprocedure onherstelbare 
ontwikkelingen voordoen die de beroepen tot een illusie zouden maken. Een voorlopige 
voorziening doet nog geen uitspraak over de hoofdzaak en over de vraag of de gemeente het recht 
goed heeft toegepast. 
 
Vraag GL 
GL heeft het afgelopen jaar meerdere keren erop aangedrongen, dat het speelbad in Halfweg in 
ere wordt hersteld. Tot dusverre is dit niet gebeurd. Financieel gezien is het mogelijk en goedkoper 
dan B&W denkt. Als we naar de gemeentelijke balans kijken, valt het overigens op, dat veel 
gemeentelijke investeringen, borgstellingen en subsidies voor welzijn niet op Halfweg van 
toepassing zijn. Herstel van het speelbad biedt een goede kans dit verschil enigszins recht te 
trekken. 
Antwoord 
Wij willen het gebruik en de inrichting van het Margrietplantsoen, waaronder het voormalig 
speelbad, afwegen in het kader van de op te stellen gebiedsvisie Dorpskern Halfweg. Ten behoeve 
van de gebiedsvisie is een participatieavond georganiseerd, waaronder een groep zich gebogen 
heeft over de mogelijkheden van het Margrietplantsoen. Wij nodigen de raad binnenkort uit ook 
haar ideeën te geven over de diverse veranderlocaties binnen de dorpskern. Bij de afweging 
betreffende het speelbad hoort ook een beheer- en onderhoudsvraag voor de lange termijn.  
 
Vraag D66 
D66 is van oordeel, dat het in verband met de toekomst van de gemeente niet alleen om fusie 
moet gaan. Een Bel constructie zou bijvoorbeeld nog niet hoeven af te vallen. D66 vindt, dat een 
mogelijke partner op dit moment te vaak genoemd wordt. Het proces moet gaan om het reduceren 
van een long list naar een short list aan de hand van een zorgvuldige afweging van criteria. Het is 
uitdrukkelijk de wens van D66 de inwoners van onze gemeente te laten kiezen uit de laatste twee 
opties.  
Antwoord 
Het college wijst in dit verband op de toezeggingen die zijn gedaan tijdens de vergadering van de 
commissie Raadsvoorbereiding op 1 oktober jl. Er gaan werkbezoeken plaats vinden naar diverse 
gemeenten, waar de diverse modellen actueel zijn. Het is overigens nog te vroeg om een uitspraak 
te doen over de wens van D66 om de inwoners te laten kiezen uit de laatste twee opties. Het is bij 
ons college bekend, dat in Graft de Rijp een avond voor de inwoners is georganiseerd, waar twee 
burgemeesters van mogelijk fusiepartners een presentatie hielden. Het is aan de volgende raad en 
het volgende college om hierover een standpunt in te nemen. 
 
Vraag  D66 
D66 noemt het bijzonder, dat uit de SWOT analyse enerzijds de kwetsbaarheid van ons ambtelijk 
apparaat naar voren is gekomen, terwijl we toch denken wél goed te kunnen inkopen.  
Antwoord 
D66 doelt wellicht op de gewijzigde relatie met de Stichting Rijk. Onze gemeente neemt niet meer 
deel in de stichting, maar neemt nog steeds allerlei diensten af. Daar is een budget voor 
beschikbaar gesteld. De conclusie, dat we op het gebied van inkopen alles zelf kunnen, is dus niet 
juist. 
 
Vraag D66 
D66 stelt voor met elkaar eens na te denken hoe we de kwaliteit van de besluitvorming kunnen 
verbeteren. 
Antwoord 
D66 geeft een aantal voorbeelden, waaruit zou blijken, dat de besluitvorming steeds 
onzorgvuldiger wordt. Wij gaan niet op alle voorbeelden in. De gepresenteerde voorbeelden 
spreken ons echter niet aan. We verwijzen in verband met het Toekomstproject van de gemeente 
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nogmaals naar de toezeggingen in de raadscommissie op 1 oktober jl. Wij hebben er alle 
vertrouwen in, dat met de ingeschakelde externe hulp een goede onderbouwing zal worden 
geleverd.  
 
Vraag D66 
De gemeente is anderhalf maal teruggefloten over SpaarneBuiten en eenmaal over Liedeweg 32 
door de Raad van State, terwijl bekend was dat er duidelijke bezwaren lagen. Dat geldt uiteraard 
het meest voor de tweede SpaarneBuiten kwestie.  
Antwoord 
Onlangs is een voorlopige voorziening toegekend om te vermijden dat zich voorafgaand aan de 
uitspraak in de hoofdzaak onherroepelijke juridische of feitelijke ontwikkelingen kunnen voordoen. 
Dat is in een beroepsprocedure een gebruikelijke gang van zaken. De beide zaken zijn onderwerp 
van uitgebreide besluitvorming en hebben de instemming van de gemeenteraad. 
 
Vraag D66 
Het besluit over de Mientekade is eveneens twee maal genomen op basis van niet door de raad 
gecontroleerde onderbouwingen van Ymere; een over het financieel effect van een alternatief plan 
en een over de voorbereidingskosten. Het plan is daarmee rijp voor oordeelsvorming door de Raad 
van State. 
Antwoord 
Op verzoek van ons College heeft Ymere ons inzage gegeven in de stand van zaken m.b.t. de 
Opstal- en Grondexploitatie. Daarnaast hebben wij met Ymere een exploitatieovereenkomst 
afgesloten. Op basis van de gesprekken met de directie van Ymere,  de Opstal- en 
Grondexploitatie en de door ons afgesloten exploitatieovereenkomst zijn wij tot de conclusie 
gekomen dat het (in dit stadium van de planvorming) voor ons niet langer verantwoord was om niet 
mee te werken aan het bouwplan. Een gang naar de Raad van State sluiten wij niet uit.  
 
Vraag D66 
Een besluit nemen in de vakantie over de parkeerplaats aan de Zijkanaal C weg zonder de 
stukken is ook geen garantie voor een zorgvuldig besluit. 
Antwoord 
U bedoelt waarschijnlijk het parkeerterrein van het hockeycomplex. De portefeuillehouder heeft u 
vooraf ingelicht en gevraagd voor akkoord. 
  
Vraag D66 
Nog een voorbeeld is het groenplan. In eerste instantie wordt een groenplan N200 / Oranje 
Nassaustraat gepresenteerd met kosten k€ 28 en vervolgens komt er een groenbeheersplan voor 
de gehele gemeente voor k€ 12,5 met als aanvulling dat deze ook het groenplan N200 Oranje 
Nassaustraat meeneemt. 
Antwoord 
Het Groenstructuurplan loopt al vanaf begin 2013. Het Groenstructuurplan heeft enkele  
maanden stil gelegen door capaciteitstekort op de afdeling Ruimte/Civiele Techniek. In augustus jl. 
is het concept Groenstructuurplan door ons college voorlopig vastgesteld. Het plan doorloopt nu de 
inspraakprocedure. Het groen inrichtingsplan voor de N200 en Oranje Nassaustraat is in augustus 
aan de orde gekomen tijdens het gesprek dat wij hadden met de Stichting Leefomgeving Schiphol. 
Door de Stichting Leefomgeving is bij ons aangegeven dat wij nog kunnen beschikken over een 
bedrag van ca. € 125.000,-. Hierbij is aangegeven dat het bedrag dient te worden ingezet op het 
aankleden van het stationsgebied met groenvoorzieningen. Voor het opstellen van dit plan hebben 
wij opdracht gegeven aan een landschapsarchitect. Het ontwerp past binnen Groenstructuurplan, 
dit is een voorwaarde. Indien wij het groen inrichtingsplan in augustus jl. niet hadden opgepakt, 
dan konden wij niet meer beschikken over de € 125.000,-. Overigens bedragen de kosten voor het 
vervaardigen van het groenstructuurplan € 14.900,- excl. BTW. 
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Vraag D66 
We noemen de N200, een intensief gebruikte doorgaande route voor al het verkeer tussen 
Haarlem en Amsterdam, een verkeersader die al jaren lang onder de aandacht van diverse 
instanties wordt gebracht en waar vervolgens niets mee wordt gedaan. Ook de aanblik van deze 
druk bereden route is alles behalve fleurig. De 3 daar gevestigde autobedrijven geven een 
rommelige indruk. Gelukkig is de het tweedehands fietsenbedrijf daar verdwenen. 
Antwoord 
Zie onderstaande beantwoording aan de VVD 
Over dit onderwerp heeft er in augustus jl. zowel ambtelijk als bestuurlijk overleg plaatsgevonden 
met de provincie N-H en Rijkswaterstaat. Voor het voeren van het bestuurlijk overleg hebben wij 
door een extern bureau een toekomstbeeld voor de N200 op tekening laten zetten. Uitgangspunt 
voor dit toekomstbeeld is het afwaarderen van de N200 tot een weg van lagere orde en in te 
richten als dreef, evenals het weren van vrachtverkeer op de N200. Het eindbeeld dat wij 
nastreven heeft niet de goedkeuring van de Provincie. Wij zullen de komende jaren blijven 
aandringen op het realiseren van ons eindbeeld. Daarnaast hebben wij een landschapsarchitect 
gevraagd een groene inrichting voor de N200 te ontwerpen. Na verwachting zal het eerste concept 
begin november gereed zijn. 
 
Vraag D66 
Met de entree vanuit Amsterdam is het al niet veel beter, de door D66 al jaren lang bepleite 
verbetering van deze entree, is nog steeds niet ter hand genomen, ondanks de in 2007 hiervoor 
gereserveerde gelden. Sterker nog door de met graffiti besmeurde geluidsschermen is het alleen 
maar erger geworden. Ook het hotel de Keizerskroon levert ondanks de vele potten verf geen 
bijdrage aan een nette entree. 
Antwoord 
Ook het verbeteren van de entree heeft onze aandacht en is meegenomen in het eindbeeld dat wij 
nastreven voor de N200. Het geluidsscherm is een gegeven als maatregel aan de bron ter 
voorkoming van geluidsoverlast richting de woningen. Voor het verbeteren van de entree zijn wij 
afhankelijk van meerdere partijen, zoals Prorail, Rijkswaterstaat, Amsterdam en particulieren.  
 
Vraag D66 
De hoek N200 en Oranje Nassaustraat is evenmin het aanzien waard. De verzuimde 
huuropzegging 20 jaar geleden heeft er toe bijgedragen dat het gebouw waar een meubelhandel in 
zit niet meer het gewenste onderhoud krijgt en vervolgens nu op instorten staat. 
Antwoord 
Voor de bebouwing op de hoek van de Oranje Nassaustraat en de N200 hebben wij aan een 
landschapsarchitect gevraagd om (er vanuit gaande dat deze bebouwing op termijn wordt 
gesloopt) een groen inrichtingsplan te maken.   
 
Vraag D66 
De Oranje Nassaustraat is inmiddels ook weer door vrachtverkeer ontdekt als doorgaande 
verkeersroute naar Zwanenburg. De straat heeft geen enkele allure. De leegstand van de winkels 
en verdere bebouwing geven deze straat een sombere aanblik. 
Antwoord 
De kaders vanuit het (voorlopig vastgesteld) Groenstructuurplan moeten eraan bij dragen dat de 
Oranje Nassaustraat een betere uitstraling krijgt. Daarin wordt betoogd om de straat te ontwerpen 
als een langgerekt dorpsplein, met ter inspiratie de Dennenlaan als voorbeeld van een verbetering. 
Daarmee verbetert de kwaliteit en uitstraling van de openbare ruimte, die een effect kan hebben op 
het aantrekken van nieuwe ondernemingen in de winkelstrip. Voor de winkelruimten zou een 
uitbreiding van het gebruiksoppervlak geboden kunnen worden, door uitbouw aan de achterzijde 
mogelijk te maken. En ruimer oppervlak biedt flexibiliteit en vergroot de kans op verhuur/verkoop. 
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In de op te stellen Gebiedsvisie dorpskern Halfweg kan dit idee een plek krijgen. De visie is er 
tevens voor bedoeld voorstellen te doen voor de andere zijden langs de Oranje Nassaustraat, i.c. 
de hoek met de N200,  de kavel  Margrietschool en het Margrietplantsoen. Wij richten ons op het 
behouden van de winkels. Mocht dit niet lukken dan komt het omvormen van de winkels in 
woonbestemming aan de orde. Hierbij kan gedacht worden aan wonen voor starters en ouderen. 
 
Vraag D66 
Halfweg kent weinig groene plekken, de Grote Braak (Halfweg Noord) waar de bomen van toen 
stilaan tot wasdom waren gekomen moesten worden vervangen door nietige dunne boompjes die 
nog jaren lang hun best moeten doen om er weer iets mooi van te maken.  
Antwoord 
Deze bomen gaven veel overlast wat resulteerde in veel klachten. In overleg met de aanwonende 
zijn deze bomen vervangen. 
 
Vraag D66 
Het stukje groen aan de Mientekade zal ook in omvang kleiner worden. 
Antwoord 
Bestaande bomen worden gekapt vanwege het bouwplan en de (denkbeeldige) nieuwe dijk, 
weliswaar worden nieuwe bomen in het plan opgenomen. In de nieuwe dijk mogen geen nieuwe 
bomen worden geplant i.v.m. beleid Rijnland. 
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PROGRAMMA 0        ALGEMEEN BESTUUR 
 
Vraag CDA 
CDA vraagt wanneer de stallingruimte voor het materieel van de buitendienst wordt gerealiseerd. 
Antwoord 
Wij hebben al eerder aangegeven, dat deze kwestie niet urgent is. De buitendienst beschikt over 
stallingruimte op het Sectorpark. Op dit moment ruimte gaan huren impliceert dubbele lasten. Dit 
wordt anders op het moment, dat we de grond van het Sectorpark te gelde gaan maken. Dan 
komen er middelen vrij voor stalling elders.    
 
Vraag VVD/D66 
1. De opmerking dat de ruimte die vrij is gekomen, na het vertrek van stichting RIJK, ingericht moet 
worden voor een front office is wel een hele dure oplossing. Wat zou een dergelijk loket moeten 
inhouden? Wij kunnen ons andere ruimtes in dit huis voorstellen.   
2. Wij verzoeken het College zo snel als mogelijk een vervangende huurder te vinden om het 
omstreden vertrek van de Stichting RIJK zodoende financieel op te vangen. Dit heeft wat ons 
betreft nu niet de eerste prioriteit, het voorstel om de ruimtes anders te gebruiken is wat ons betreft 
prima. 
Hoeveel huuropbrengst is in de begroting 2014 opgenomen? 
Welke overheadkosten worden verspreid voor RIJK? 
Antwoord  
Er is in de Begroting 2014 geen vervangende huuropbrengst geraamd. Wij zijn in onderhandeling 
met de Stichting Historisch Halfweg over het gebruik van deze ruimte als opslag van waardevolle 
bezittingen die niet elders kunnen worden ondergebracht. Dit tegen een vergoeding van €. 300 per 
jaar en onder de afspraak dat deze ruimte beschikbaar blijft voor andere gebruiksdoeleinden bv. 
als vergaderruimte. Wij blijven zoeken naar een alternatief gebruik met een huuropbrengst.    
De overheadkosten van de RIJK ruimte (op basis van het aantal m2) bedragen circa €. 100.000 te 
weten: 
Huisvesting   €. 14.000 
Automatisering €. 21.600 
Facilitaire zaken €. 53.000 
Urenverdeling  €. 12.400  
 
Vraag VVD 
Het verder professionaliseren van ons ambtelijk apparaat is ook een opgave om de toekomstige 
problemen het hoofd te kunnen bieden en een bestuurskrachtige gemeente te blijven. 
Voor zover mogelijk zullen ook hier kosten moeten worden beperkt. Gezien de huidige 
ontwikkelingen zijn wij voorstander om, waar mogelijk, mutaties in het personeelbestand d.m.v. 
detachering op te vangen. 
Is in de begroting van 2014 de vervanging van de beleidsmedewerker opgenomen? 
Antwoord 
In de begroting 2014 zijn de salariskosten van de ambtenaar bouw – en woningtoezicht 
meegenomen.  Momenteel wordt bezien op welke wijze de opvolging van betrokkene kan worden 
ingevuld. Wanneer de invulling in redelijkheid niet lukt is detachering (ondanks de vaak hogere 
kosten) een optie.   
 
Vraag PvdA / D66 
1. Kunt u de optie overwegen om ook (voor de enkeling die daar prijs op stelt) de geprinte versie 
van de gemeentekrant per post te zenden? 
2. Afgelopen jaar is daadkrachtig en snel overgegaan tot digitale informatieverstrekking aan de 
inwoners van onze gemeente. Is er al een oordeel van onze inwoners of ze er qua 
informatievoorziening op vooruit of achteruit zijn gegaan?
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Antwoord 
Met het Digitale Gemeenteblad is een papieren uitgave van de krant verdwenen. Voor onze 
inwoners die niet over de mogelijkheden beschikken om de Digitale versie te lezen, leveren wij 
wekelijks een aantal afgedrukte exemplaren van de krant af bij De Stoep in Haarlemmerliede, het 
Dorpshuis in Spaarndam en de Olm in Halfweg. Het is de bedoeling om de krant digitaal uit te 
geven. Dit om extra kosten te voorkomen, denk aan. het versturen van gedrukte versies per post 
en het opzetten van een aparte administratie. Indien blijkt dat de krant voor inwoners die slecht ter 
been zijn niet te raadplegen is, dan kunnen zij de gemeente verzoeken om de krant per post toe te 
sturen. Wij zijn daar wel terughoudend in.  
Er is nog geen duidelijk oordeel van de inwoners over de mate van informatievoorziening. Er zijn 
per mail enkele reacties ontvangen, o.a. dat men het plezierig vindt om de krant te ontvangen via 
de mail. Verzoek is geweest om de lay-out aan te passen (geen kolommen meer te gebruiken 
i.v.m. de leesbaarheid). Dit is vanaf 9 oktober van toepassing.  
Daarnaast is er een toename te zien op het aantal abonnementen van de digitale nieuwsbrief (voor 
de komst van de digitale krant waren dat er c.a. 200, nu 422 abonnees,). Er zijn er nog geen 
klachten ontvangen over de krant. Dit was wel het geval bij de papieren krant. Vooral omdat deze 
krant niet overal bezorgd werd.  
Wij zullen digitale krant na een jaar evalueren. 
 
Vraag D66 
Op bladzijde 10 van de begroting gaan de kosten voor ondersteuning van bestuur, gemeenteraad 
en rekenkamer van €. 510.000 in 2012 naar €. 570.000 in 2014. In het kader van de bezuinigingen 
vragen wij hier aandacht voor. Dat geldt ook voor de kosten van burgerzaken dier in 2 jaar tijd met 
€. 100.000 toenemen. 
Antwoord 
De meerkosten komen voort uit de toe te rekenen overheadkosten na het vertrek van de Stichting 
RIJK. Deze overheadkosten worden toegerekend op basis van het aantal m2 vloeroppervlak. 
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PROGRAMMA 1        OPENBARE ORDE EN VEILIGHEID 
 
Vraag CDA 
Het CDA is voorstander geweest van het aanstellen een BOA. In het kader van de noodzakelijke 
bezuinigen heeft het CDA indertijd voorgesteld de diensten van een BOA van het recreatiegebied 
of van één der omliggende gemeenten in te huren. In het kader van de toekomstige ontwikkelingen 
lijkt het ons beter om voor het invullen van de taken van de BOA toch de weg te blijven volgen die 
we hebben ingeslagen, dus inhuren. Welk standpunt gaat het college innemen? 
Vraag GL: 
Wat gaat de gemeente precies met de BOA uitvoeren in 2014? Er wordt aantal mogelijkheden 
genoemd o.a. eigen BOA aan te stellen. Dit heeft verreweg de voorkeur van fractie GL. 
 
Vraag VVD 
Wij verzoeken het college om met een gedegen plan te komen hoe wij handhaving gaan invullen, 
een eigen BOA inhuren  of anders en vragen  het college wanneer wij dat tegemoet kunnen zien? 
Vraag D66 
Graag ontvangt D66 een overzicht van de geclaimde kosten voor de BOA-inzet voor onze 
gemeente. 
Antwoord 
Er is een integraal veiligheidsbeleid vestgesteld. Ons college zal in 2014 met een uitvoeringsplan 
integrale veiligheid komen. 
 
De overeenkomst met het Recreatieschap voor wat betreft boa’s is in 2013 niet gecontinueerd. De 
beschikbare tijden en taken van de boa’s van het Recreatieschap voldeden niet meer aan de eisen 
van de gemeente. Tijden waren veelal kantooruren en niet direct oproepbaar. Nieuwe taken voor 
de gemeente zoals handhaving van drank- en horecawet, konden niet door het Recreatieschap 
uitgevoerd worden.  
In 2013 hebben we voor handhaving van de Drank- en Horecawet boa’s ingehuurd bij Velsen. Dat 
loopt goed. De gemeente bepaalt welke instellingen er gecontroleerd moeten worden. Voor 2013 
hebben wij nog geen nota ontvangen; voor 2012 bedroegen de kosten € 1.100,-, maar dat betrof 
niet het gehele jaar. 
We zijn ons nu aan het beraden over hoe nu verder, maar dat er boa’s komen is een feit. We zijn 
in overleg met Milieudienst IJmond, die een totaalpakket (handhaving APV, bijzondere wetten, 
milieu, openbare orde en veiligheid) kan aanbieden, maar waarmee we niet binnen het budget van 
€ 10.000,-blijven kan worden. Uitgaande van een boa die gemiddeld 4 uur per week voor ons 
werkt komt dat neer op een kleine € 15.000,--. De boa werkt dan op gezette tijden ook in de 
avonduren en verzorgt ook het handhavingtraject.  
Een boa in eigen dienst nemen is niet wenselijk, zeker niet met het oog op de toekomst. 
 
Vraag PvdA 
Ziet u voor ons een rol ten aanzien van de veiligheid rond het station? 
Antwoord 
Waar de gemeente verantwoordelijk is voor de openbare orde en veiligheid is zij dat ook rond het 
station. 
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Vraag D66 
De kosten van de brandweer nemen met ruim €. 73.000 toe door o.a. kapitaallasten van de nieuwe 
brandweerkazerne. Was het niet een overweging waard deze kosten te beperken door de 
opbrengst van de oude kazerne direct in te brengen in de nieuwe kazerne. 
Antwoord 
De nieuwe brandweerkazerne wordt gebouwd voor gezamenlijke rekening van de gemeenten 
Haarlemmermeer en Haarlemmerliede en Spaarnwoude. Wanneer de bouw is afgerond zal een 
voorstel aan uw raad volgen om de brandweerkazerne exclusief ondergrond over te dragen aan de 
Veiligheidsregio Kennemerland. De VRK zal de bouwkosten vergoeden en aanvullen zal een recht 
van opstal dienen te worden verleend. Om BTW technische redenen zal deze overdracht dienen te 
gebeuren vóór 1 januari 2014. 
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PROGRAMMA 2     VERKEER, VERVOER EN VEILIGHEID 
 
Vraag CDA 
Er is sprake van een langzaam verkeer route van SpaarneBuiten over het terrein van 
Rijnland. Is hier nu daadwerkelijk overeenstemming met Rijnland bereikt en wanneer wordt 
er dan met de betrokken werkzaamheden gestart? 
Antwoord 
Op dit moment ligt er een voorlopig stedenbouwkundig ontwerp dat nog geen status heeft. Op het 
voorlopig stedenbouwkundig ontwerp hebben wij met brief kenmerk 2394 d.d. 29 augustus 2013 
gereageerd. In deze brief hebben wij het Hoogheemraadschap van Rijnland gevraagd het 
voorlopig ontwerp aan te passen. Deze aanpassingen betreffen de in- en uitrit bij de sluis alleen te 
benutten voor langzaam verkeer. Daarnaast hebben wij gevraagd om de toegang tot het parkeren 
via de Lagedijk te ontsluiten. Wij zullen binnenkort bij u de verklaring van geen bedenkingen 
aanvragen. Wanneer Rijnland zal starten met de werkzaamheden is niet bekend. Er dient echter 
nog een lang traject van voorbereiding te worden doorlopen. De uitvoering zal dan ook naar 
verwachting nog enige jaren op zich laten wachten. Wij zijn hierbij afhankelijk van Rijnland.  
 
Vraag CDA 
Er wordt gesproken over het heffen van parkeergelden. Uit de antwoorden gegeven tijdens de 
technische behandeling van de begroting blijkt echter dat er nog geen gemeentelijke verordening  
is vastgesteld ten aanzien van het heffen van parkeergelden. Het lijkt ons noodzakelijk dat deze 
verordening op korte termijn wordt vastgesteld, zodat er daadwerkelijk parkeergelden geheven 
kunnen worden op en rondom het nieuwe station en bij / op het terrein van Sugar City. Deelt het 
college onze mening en op welke termijn kunnen wij de betreffende verordening tegemoet zien? 
Antwoord 
De gemeente is voornemens parkeerbeleid te introduceren.  
Alvorens een verordening “betaald parkeren” voor te leggen aan de gemeenteraad zal eerst de 
vraag beantwoordt moeten worden of het invoeren van betaald parkeren inderdaad de meest 
gerede oplossing is en of dit ook financieel verstandig is. In de subsidiebeschikking voor de aanleg 
van het parkeerterrein bij het station is een voorwaarde opgenomen dat de gemeente slechts een 
“redelijke” vergoeding voor het parkeren mag vragen. Anderzijds moet vooraf bezien worden of de 
perceptiekosten die gemoeid zijn met het invoeren van betaald parkeren (d.m.v. plaatsen van 
betaalautomaten en / of slagbomen evenals een vorm van controle op de juiste betaling voor het 
parkeren) wel opwegen tegen de opbrengst. 
 
Vraag CDA 
Er wordt €100.000 onttrokken aan de reserve voor onderhoud wegen en bruggen. Door de 
rekenkamercommissie is een rapport opgesteld over de staat van het onderhoud van de 
bruggen en viaducten. Recentelijk is een paard door een brug in het recreatieschap gezakt. 
Hoe staat het met de controle op het onderhoud van de bruggen en viaducten? 
Antwoord 
De 3 gemeentelijke bruggen zijn geïnspecteerd en er is krediet verleend voor de 
veiligheidsonderhoud en structureel onderhoud onder de post beheer wegen en bruggen. Wij zijn 
met het recreatieschap in overleg over de onderhoudsstaat van o.a. de bruggen. Zodra wij meer 
weten over hoe het recreatieschap haar voorzieningen op een aanvaardbaar niveau gaat brengen 
dan zullen wij u hierover informeren. 
 
Vraag CDA 
Buslijn 14 stopt weer bij het Kennemer Gasthuis locatie Noord. Dankzij de inzet van een 
aantal vrijwilligers, met ondersteuning vanuit het CDA, zijn  zij er in geslaagd de 
verantwoordelijk gedeputeerde te overtuigen van de noodzaak van deze bushalte. Zeker 
voor de oudere inwoners van Spaarndam. Er is ook sprake van het verlengen van de buslijn 
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14 naar station Halfweg. Hoe staat het met deze plannen en heeft dit consequenties voor de 
halte bij het Kennemer Gasthuis locatie Noord?, gaarne nadere informatie. 
Antwoord 
Op 9 september 2013 hebben wij overleg gevoerd met de provincie N-H. Afgesproken is dat buslijn 
14 wordt doorgetrokken tot op het Stationsplein. Er zal een bushalte komen t.p.v. de toegang tot 
het station (voor de lift).  Het doortrekken van buslijn 14 tot op het Stationsplein heeft geen 
consequenties voor de overige bushaltes. Het doortrekken van buslijn 14 is inmiddels opgenomen 
in de nieuwe dienstregeling. 
 
Vraag GL 
Rapport Arcadis  betreffende Wegenbeheersplan: Gaarne willen wij dit    
rapport inzien. Van de mensen die door onze gemeente fietsen wordt vaak gewezen op de  
slechte toestand van onze gemeente. Wij willen deze inbreng ook meenemen.  
Antwoord 
Raadstuk incl. Rapport Arcadis is in de commissie raadsvoorbereiding behandeld. Indien u 
nogmaals inzage wil in het rapport van Arcadis dan kunt u contact opnemen met ons 
afdelingshoofd Ruimte.  
 
Vraag VVD 
De continuïteit van het onderhoud van de wegen, dat nu voortvarend ter hand is genomen, zien wij 
graag gewaarborgd, aangezien er op diverse plekken binnen de gemeente nog voldoende 
achterstand valt weg te werken. Dit heeft voor ons een hoge prioriteit. Wij zijn verheugd te 
constateren dat het wegenbeheersplan gereed is. 
Dit plan geeft inzicht hoe het met onze wegen gesteld is en volgens welke prioriteit wij daarmee 
aan het werk kunnen. 
Wij zien het prioriteitenlijstje graag tegemoet! 
Wordt de € 250.000,= voor wegen in 2014 ook daadwerkelijk gebruikt, in de reserve wegen is dit 
niet te zien? 
Kan het college aangeven hoe men denkt het capaciteit probleem op de afdeling ruimte te 
ondervangen om zodoende de voortgang bij het onderhoud van de wegen te garanderen? 
Antwoord 
In 2013 wordt het noodzakelijke gedaan aan de asfaltwegen. Het onderhoudsplan 2014 wordt nog 
opgesteld. Het afdelingshoofd Ruimte heeft een civieltechnische achtergrond. Hij ondersteunt de 
medewerkers bij het uitvoeren van hun taken en neemt zelf een deel van de werkzaamheden voor 
zijn rekening. Daarnaast maken wij incidenteel gebruik van de inhuur van externe civieltechnische 
medewerkers bij het voorbereiden van werkzaamheden waarvoor wij subsidie ontvangen. 
 
Vraag VVD 
In het verkeersplan voor Spaarne Buiten staat dat de chicanes op de Liedeweg worden aangelegd 
er staat echter in de bovenste alinea dat dit nog met de bewoners wordt bekeken, wat is de 
waarheid? 
Antwoord 
Op 10 juli 2013 heeft er over het nemen van verkeersmaatregelen op de Liedeweg (o.a. chicanes) 
overleg plaatsgevonden met de Dorpsvereniging Haarlemmerliede en Spaarnwoude. Door het 
verkeerskundig bureau Ligtermoet en Partners is voorgesteld om niet eerder chicanes aan te 
leggen dan nadat gebleken is dat de verkeersdruk op de Liedeweg en Lagedijk t.g.v. de 
ontwikkelingen op het Polanenpark onevenredig hoog is/wordt. Dit voorstel is overgenomen door 
de Dorpsvereniging Haarlemmerliede en Spaarnwoude.   
 
Vraag VVD 
Met name nu nog steeds blijkt dat er voor de N200 op geen enkele wijze iets te verwachten valt, 
verzoeken wij het college hier op alle mogelijke niveaus toch aandacht voor te vragen om tot een 
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structurele oplossing te komen. Ziet het College hiertoe mogelijkheden en zo ja kunnen zij die dan 
toelichten? Deze vraag is nog steeds actueel en nu zeker nadat de N200 weer is opengesteld voor 
vrachtverkeer. 
Antwoord 
Over dit onderwerp heeft er in augustus jl. zowel ambtelijk als bestuurlijk overleg plaatsgevonden 
met de provincie N-H en Rijkswaterstaat. Voor het voeren van het bestuurlijk overleg hebben wij 
door een extern bureau een toekomstbeeld voor de N200 op tekening laten zetten. Uitgangspunt 
voor dit toekomstbeeld is het afwaarderen van de N200 tot een weg van lagere orde en in te 
richten als dreef, evenals het weren van vrachtverkeer op de N200. Het eindbeeld dat wij 
nastreven heeft niet de goedkeuring van de Provincie. Wij zullen de komende jaren blijven 
aandringen op het realiseren van ons eindbeeld. Daarnaast hebben wij een landschapsarchitect 
gevraagd een groene inrichting voor de N200 te ontwerpen. Na verwachting zal het eerste concept 
begin november gereed zijn. 
 
Vraag VVD 
Op het nieuwe station zijn recent de fiets parkeerplekken uitgebreid, dit blijkt echter nog niet 
voldoende. Denkt B en W aan verdere uitbreiding? 
Antwoord 
Wij hebben extra fietsklemmen laten bijplaatsen. Er zijn nu voldoende fietsklemmen. Inmiddels 
hebben wij de APV dusdanig aangepast dat wij op basis van de APV kunnen gaan handhaven. 
Hiervoor moet echter nog wel een aanwijzingsbesluit worden genomen. Na het nemen van het 
aanwijzingsbesluit zullen wij overgaan tot het plaatsen van borden waarop wij kunnen gaan 
handhaven. Voor het daadwerkelijk handhaven zullen wij gebruik gaan maken van een nog aan te 
trekken BOA of via inhuur.    
 
Vraag PvdA 
Het kopje 'Spaarnebuiten' zal toch echt moeten worden herschreven na de recente schorsing 
van het bestemmingsplan. De manier waarop onze gemeente met het vraagstuk 'hoe realiseren 
we een bestemmingsplan dat bestuursrechtproof is' is omgegaan, ervaren wij als stuitend. We 
begrijpen niet dat ten opzichte van onze burgers zo bot is omgegaan met deze heftige 
vraagstukken. Duidelijk zal zijn dat deze botte bestuurscultuur weinig zal bereiken. 
Antwoord 
Zoals bekend is de vaststelling van het bestemmingsplan Woongebied SpaarneBuiten 2012 
gepaard gegaan met de raadpleging van gerenommeerde adviseurs die nog niet eerder bij het 
woningbouwplan waren betrokken. Daarnaast heeft, hoewel de discussie over de herontwikkeling 
van de scheepswerf Stapel en het bedrijfsterrein van Volker Stevin al enige decennia loopt, naast 
de periode van formele ter inzage legging van het ontwerp, participatie van inwoners 
plaatsgevonden. Daarbij zijn in het bijzonder de verkeersaanpak op verzoek van insprekers en 
indieners van zienswijzen, aanzienlijke aanpassingen gedaan. De terminologie stuitend en botte 
bestuurscultuur zijn naar onze mening in redelijkheid niet van toepassing. 

 
Vraag PvdA 
We willen u uitnodigen nog een poging te wagen een bestemmingsplan tot stand te brengen 
maar nu met meer aandacht voor het beperken of compenseren van overlast die enkelen van dit 
plan ondervinden. Meer communicatie, meer luisteren. Zorgen dat plannen goed doordacht zijn 
en dat tevoren goed is uitgezocht of het reëel en haalbaar is. Transparantie. Zegt u ons dat toe. 
Legt u uit wat u gaat doen. 
Antwoord 
Bij ruimtelijke ontwikkelingen gaat het vaak in een vroeg stadium over het genereren van ideeën, 
informeren naar wensen en voorstellen vanuit de bevolking. Het bestemmingsplan dat vervolgens 
nodig is, is een gevolg daarvan en kan met resultaten van participatie rekening houden. Wij wijzen 
bijvoorbeeld op de aanpak van de transformatie van het dorpshart van Halfweg, waar door de 
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geluidhinder van Schiphol tientallen jaren de ontwikkeling min of meer heeft stil gelegen. Via een 
advies van de Taskforce Ruimtewinst van de provincie Noord-Holland hebben al gesprekken met 
de inwoners plaatsgevonden. Ook de participatieavonden die zijn georganiseerd hebben 
bijgedragen aan een gezamenlijk met bewoners en belanghebbenden in het gebied tot stand te 
brengen ruimtelijke herinrichting. Een toekomstig bestemmingsplan waarin de juridische neerslag 
daarvan wordt geregeld, volgt op de principes van ruimtegebruik en ontwerp die in de participatie 
zijn uitgesproken. 
 
Vraag PvdA 
Verder willen we u vragen in 2014 een aanvang te nemen met een verbeteringsprogramma van 
wijkinrichtingen, verhardingen en bestratingen opdat onze gemeente, zodra de toekomstplannen 
die nu voorliggen concreet zijn, met een duurzame krachtige openbare ruimte waar voldoende te 
beleven is de toekomst ingaat. 
Antwoord 
Het is niet mogelijk om met de huidige budgetten, zoals opgenomen in de begroting, een 
verbeteringsprogramma van wijkinrichtingen tot stand te brengen die een duurzame krachtige 
openbare ruimte tot stand brengt waar voldoende is te beleven en waar wij de toekomst mee in 
kunnen. Indien u dit beeld wil nastreven dan zullen wij u hiervoor een plan van aanpak en een 
globale kostenraming voorleggen. Wij dienen dan wel eerst van u te vernemen op welke 
onderdelen u welk niveau nastreeft.   
 
Vraag D66 
In verband met bezuinigingen zou er geen storting in de reserves wegen plaatsvinden. Wel is er 
€170.000 pontpleingeld ingestort. Zou dit niet net als de Traverse apart gereserveerd dienen te 
worden? 
Antwoord 
Het onderhoud van het pontplein zal bekostigd worden uit de jaarlijkse onderhoudspost wegen en 
gezien de omvang van de jaarlijkse onderhoudskosten lijkt het vormen van een aparte reserve 
hiervoor niet nodig. Bij de traverse is dit wel gebeurd om de meerjarige onderhoudskosten 
eenmalig en als contante waarde  in rekening te kunnen brengen bij derden.   
 
Vraag D66 
De opmerking dat de reserve onderhoud wegen voldoende is achten wij niet juist.  
Antwoord 
Ons college is van mening, dat het fonds voldoende is. Voorts heeft onze gemeente een 
wegenbeheersplan.  
De reserve wegen bedraagt naar de huidige inzichten per 31-12-2013 €. 1.193.500. 
Wanneer uit een inventarisatie van de onderhoudstoestand van de gemeentelijke wegen blijkt dat 
dit niet toereikend is zou eenmalige aanvulling van deze reserve kunnen worden besloten ten laste 
van de aanwezige algemene reserves. 
 
Vraag D66 
De aandacht voor veilige fiets- en looproutes naar de basisscholen mag niet verslappen en heeft 
wat ons betreft prioriteit. Voor D66 gaat het in eerste instantie om de directe omgeving van de 
scholen, omdat halen en brengen van de kinderen voor onveilige situaties en overlast zorgen. Doel 
van het instellen van een parkeerverbod bij de scholen in Halfweg is een overzichtelijker en veiliger 
verkeerssituatie.  
Antwoord 
Inmiddels zijn er bij de Margrietschool maatregelen genomen, met hekwerk wordt de straat afgezet 
om overlast te voorkomen. Overigens hebben de overige scholen eveneens onze aandacht. 
 
Vraag D66 
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Diverse straten en trottoirs worden in de dorpskernen door het ophijsen van de vuilnisbakken 
onbegaanbaar voor de inwoners die slecht ter been zijn. Kan er worden gesproken met 
Meerlanden over het plaatsen van houten balken voordat de stempels worden neergelaten die 
direct met de tegels in aanraking komen? 
Antwoord 
Wij zullen in overleg treden met de Meerlanden om tot een oplossing te komen. 
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PROGRAMMA 3       ECONOMISCHE ZAKEN 
 
Vraag GL 
Sugarcity : Hoe zeker is momenteel de aanvraag tot omgevingsvergunning in 2013? 
Antwoord 
Wij hebben geen invloed op het indienen van de benodigde omgevingsvergunning. In de 
gemeenteraadsvergadering van december komt de reparatie van het bestemmingsplan aan de 
orde. Wellicht dat daarna de aanvraag wordt ingediend. 
 
Vraag GL 
Polanenpark : Hoe staat het college t.o.v. het ontwikkelen van windmolens op Polanenpark ? 
Antwoord 
De ontwikkeling van windmolens op Polanenpark is geen optie aangezien de provincie plaatsing 
van nieuwe windmolens heeft uitgesloten. Uitzondering op het nieuwe beleid is het Windplan 
Wieringermeer in de gemeente Hollands Kroon. Dit plan valt onder de Rijkscoördinatieregeling en 
zal nog wel volledig worden uitgevoerd. 
 
Vraag GL 
Oranje Nassaustraat : er zijn gesprekken geweest met de huurder van boeldag? 
Antwoord 
Wij zullen u eind november informeren over de uitkomsten van de door ons gevoerde gesprekken. 
  
Vraag GL: 
Wordt de hoek Oranje Nassaustraat in 2014 aangepakt ? 
Antwoord 
Voor de bebouwing op de hoek van de Oranje Nassaustraat en de N200 hebben wij aan een 
Landschapsarchitect gevraagd om (er vanuit gaande dat deze bebouwing op termijn wordt 
gesloopt) een groen inrichtingsplan te maken.   
 
Vraag GL 
Spaarndam: Nijestraat in 2014 is de mogelijkheid tot Frans Zantkuijl zorgcentrum te voltooien? 
Antwoord 
In de rapportage over dit onderwerp is een zorgcentrum uitgesloten. Wij richten ons op realisatie 
van woningen voor starters en ouderen. 
 
Vraag VVD 
Met het winkelcentrum en de Nijestraat lijkt het niet zo te vlotten, kan het college de stand van 
zaken geven over deze projecten? 
Antwoord 
Er is een onderzoek gedaan naar de haalbaarheid van woningen aan de Dr.W.Nijestraat. Er dient 
nog een behoefte onderzoek uitgevoerd te worden. Dit zal op korte termijn gebeuren.  
 
Vraag VVD 
Is er al duidelijkheid over het dorpscentrum Spaarndam nu het medisch centrum gaat verhuizen, 
lopen wij daar het risico van toenemende schulden bij het dorpscentrum die dan voor rekening van 
de gemeente komen. 
Wat is de stand van zaken rond het opgestelde rapport m.b.t. het Dorpscentrum en heeft er al een 
evaluatie plaats gevonden met het bestuur? 
Antwoord 
Het bestuur heeft een Ondernemersplan opgesteld, dat o.a. voorziet in de gevolgen van de 
verhuizing. Dit plan heeft nog een aantal open eindjes in financiële zin. Hierover gaan we in 
gesprek met het bestuur.  
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De aanname, dat toenemende schulden voor rekening van de gemeenten komen, is niet zonder 
meer juist. Het dorpscentrum is een rechtspersoon in de vorm van een stichting, Schulden komen 
dus voor eigen rekening van deze stichting.   
 
Vraag VVD 
Bij het vernieuwen van de bestemmingsplannen zal erop moeten worden toegezien dat het belang 
van ondernemers en bedrijvigheid binnen onze gemeente op juiste waarde wordt geschat en de 
nodige ruimte binnen die plannen krijgt. 
Antwoord 
Deze belangen behoren bij het onderzoek dat een gemeente moet verrichten alvorens te komen 
tot een nieuw bestemmingsplan. In participatie en inspraak bestaat de mogelijkheid voor eventuele 
correctie. 
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PROGRAMMA 4          ONDERWIJS 
 
Vraag GL 
In hoeverre is er sprake van de aanschaf van zonnepanelen op de daken van scholen binnen onze 
gemeente? 
Antwoord 
Er is geen aanvraag en zodoende ook geen sprake van aanschaf van zonnepanelen op de daken 
van scholen binnen onze gemeente.      
 
Vraag VVD / D66 
Hoe staat het met de vorming van een brede school in Halfweg? 
Antwoord 
Wij zijn in gesprek met het Parochiebestuur over herontwikkeling van het gebied OLV Geboorte te 
Halfweg. Wij hebben met het parochiebestuur afgesproken samen op te trekken in de ideevorming 
voor ontwikkeling van haar terrein en gebouwen. Daarover hebben wij op 14 mei 2013 de 
Informatienota `herontwikkeling terrein Rooms Katholieke kerk Halfweg (procesafspraken)´ aan de 
commissie aangeboden. In die nota staat beschreven dat het college met het parochiebestuur 
verkent welke mogelijkheden er zijn voor opwaardering en gedeeltelijke herontwikkeling van het 
kerkterrein en -gebouwen. Daarbij willen wij bekijken of beperkt woningbouwprogramma en een 
brede school toegevoegd kunnen worden. Het parochiebestuur heeft haar bereidheid uitgesproken 
te onderzoeken of daartoe een deel van haar gronden (direct grenzend aan het perceel 
Jozefschool) te reserveren voor een eventuele uitbreiding t.b.v. een brede school. Hierbij beogen 
wij binnenkort een Intentieovereenkomst met het parochiebestuur af te sluiten om de (mate van) 
samenwerking te omschrijven. Zodra de Intentieovereenkomst gereed is zullen wij de commissie 
van de inhoud op de hoogte brengen. Overigens onderzoeken wij meerdere locaties binnen 
Halfweg voor de bouw van een brede school. In het kader van de op te stellen Gebiedsvisie 
dorpskern Halfweg zal de commissie betrokken worden bij de afweging tussen locaties. In 
december a.s. zullen wij u over de voorgang verder informeren.  
 
Vraag PvdA: 
Kunt u voor 2014 een plan maken hoe om te gaan met het onderwijs in Halfweg. 
Antwoord 
Niet duidelijk is wat de PvdA met deze vraag bedoelt. Als het gaat om een eventuele brede school 
wordt hierboven een antwoord gegeven. 
De gemeente heeft geen Onderwijshuisvestingsplan. Bij de toekomst van onderwijs ligt 
afstemming met Zwanenburg voor de hand – daar speelt dezelfde discussie.  
De op te stellen Gebiedsvisie dorpskern Halfweg dient er alleen toe om de locatie van een 
eventuele brede school te bepalen (planologisch). Het onderwijsmodel, de mate van 
samenwerking tussen schoolbesturen e.d. is een separate afweging. Het schoolbestuur staat 
positief tegenover een bede school. Dit is een winstpunt. 
 
Vraag D66 
Klopt het dat de bibliotheek wel boekenpakketten samenstelt voor de scholen in Zwanenburg, 
maar dat dit voor de scholen in Halfweg niet gebeurt? Wat zou het onze gemeente kosten als deze 
faciliteit ook voor de scholen uit de gemeente werd ingesteld? 
Antwoord 
De gemeente is niet betrokken bij het samenstellen van boekenpakketten voor scholen. De kosten 
voor deze service zijn niet bekend bij de gemeente, maar hiervoor zou op dit moment ook geen 
budget aanwezig zijn. 
 
Vraag D66 
Het koppelen van (Nederlandstalige) vrijwilligers aan anderstalige/meertalige gezinnen is een 
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kwestie van coördinatie. Zou de gemeente een regelende rol kunnen spelen om vrijwilligers te 
koppelen aan mensen die gebaat zijn bij deze aanpak? 
Antwoord 
Uit eerdere ervaringen, zoals vrijwillige (buurt)busvervoer, is gebleken dat het erg moeilijk is om 
vrijwilligers te werven. Daarnaast is er geen ambtelijke capaciteit om hier de coördinatie over te 
voeren. 
 
Vraag D66: 
Omdat kinderen soms al met een taalachterstand op school komen, is winst te behalen in de voor- 
en vroegschoolse educatie (VVE). Daar ligt een taak voor de gemeente. Behoort in de toekomst 
subsidiëring van de kinderopvang voor jonge kinderen met een taalachterstand uit niet-
draagkrachtige gezinnen voor de gemeente tot de mogelijkheden? Ouderbegeleiding, waarbij 
ouders worden gestimuleerd om met hun kinderen te communiceren, kan heel zinvol zijn. Ouders 
zien hun kinderen immers het meeste en zij kunnen dus veel doen om de taalontwikkeling van hun 
kind te stimuleren, gewoon tijdens de dagelijkse bezigheden. Kan de gemeente daarin stimuleren 
en faciliteren 
Antwoord 
Na diverse vergaderingen met de koepels en de besturen is er uiteindelijk overeenstemmin. De 
betreffende scholen in Halfweg zijn voorstander van een brede school. Het ruimtelijke traject loopt.  
Met het in 2013 vastgestelde onderwijsachterstandenbeleid en de uitvoering daarvan, waar het 
uitvoeringsprogramma nu voor wordt opgesteld, is er volop aandacht voor  kinderen met bijv. een 
taalachterstand.  
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PROGRAMMA 5       CULTUUR EN RECREATIE 
 
Vraag CDA / D66 
Hoe kunnen wij als gemeente het deelnemen aan de Jeugdsportpas stimuleren? Uit de gegevens 
blijkt dat slechts 3,3% van onze jeugdigen gebruik maakt van de JSP. Een bedroevend laag 
percentage. Welke stappen denkt het college te nemen om meer bekendheid te geven aan de 
Jeugdsportpas? 
Antwoord 
De Jeugd Sport Pas (JSP) wordt aangeboden aan alle basisschoolleerlingen in onze gemeente. Zij 
ontvangen van SportSupport een boekje met de sportactiviteiten. In samenwerking met 
SportSupport wordt hier aandacht aan besteed in de vorm van een (pers)moment waarbij de 
wethouder de boekjes uitdeelt. Daarnaast wordt er in het Gemeenteblad aandacht aan besteed. Er 
is geen onderzoek gedaan naar het aantal , dat een aanvraag zou doen voor de JSP als Friday 
Freebees wordt beëindigd. Het is aan de kinderen (5 t/m 18 jaar) zelf om deel te nemen aan de 
JSP, ongeacht de financiële achtergrond van de ouders.  
 
Vraag GL / PvdA 
Wordt de Jeugdsportpas ook in 2014 gesubsidieerd? 
Wij zouden graag zien dat ook voor 2014 wordt deelgenomen aan het Jeugdsportfonds en 
Jeugdcultuurfonds. Begrijpen wij dat per 1 januari 2014 dit stopt? 
Antwoord 
SportSupport ontvangt voor de Jeugd Sport Pas in 2014 een financiële bijdrage. Het 
Jeugdsportfonds zal niet gecontinueerd worden omdat het aantal aanvragen erg laag is gebleken, 
ondanks hernieuwde berichtgeving, waaronder een brief van de IASZ naar alle minimagezinnen in 
de gemeente. Daarnaast bestaat de financiering voor de helft uit een subsidie van de provincie – 
de bestedingstermijn van deze subsidie kon voor 2013 met 1 jaar verlengd worden, maar het 
resterende bedrag moet 1-1-2014 worden teruggestort. De overeenkomst met het 
Jeugdcultuurfonds loopt af in juli 2014. Wij bekijken de vervolgmogelijkheden. 
 
Vraag GL 
Kijkend naar de toekomst baart de financiële positie van het recreatieschap zorgen De 
bruidsschat, die zij bij de oprichting hebben meegekregen is bijna op. Er moeten moeilijke keuzes 
worden gemaakt: 

- De huidige situatie in stand houden: de deelnemende gemeenten zullen dan veel meer aan 
het recreatieschap moeten bijdragen; 

- Het recreatieschap commerciëler laten werken: in dat geval kan het recreatieschap zelf de 
grootste bedreiging van de groene buffer worden; 

- Minder taken: in dat geval moeten keuzes gemaakt worden. 
Antwoord 
Wij delen uw bezorgdheid over de financiële situatie van het schap en de mogelijke gevolgen van 
de te maken keuzes.  
Wij zullen uw raad op de hoogte houden van de ontwikkelingen bij het schap in dit kader. 
 
Vraag VVD 
Hoe komt het dat de subsidie voor de bibliotheek in Spaarndam € 25.000,- is en die voor 
Zwanenburg maar € 2.165,-? 
Antwoord 
De bibliotheek in Spaarndam is een aparte dependance in onze gemeente. Dat houdt in dat deze 
voorziening opengesteld moet worden. De kosten uiten zich daarom vooral in de overheadkosten. 
De bibliotheek in Zwanenburg ontvangt een financiële bijdrage om tegemoet te komen aan het 
aantal gebruikers uit Halfweg. Het bedrag is destijds gekoppeld aan de kosten van de bibliobus.  
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Vraag VVD 
Het college stelt voor om in 2014 geen verdere bezuiniging op subsidies door te voeren, hoeveel 
geld wordt er dan niet bezuinigd? 
Antwoord 
Totaal van de structurele subsidies bedraagt: € 28.127,- (hoogste subsidiebedrag bedraagt € 
4.250,-). Een bezuiniging van 15% levert op het totale subsidiebedrag € 4.219,05 op.  
 
Vraag VVD 
De problemen met hangjongeren in Spaarndam is onverminderd groot. Dit wekt de indruk dat 
’sport in wijk’ dus niet echt helpt. Gaat sport in de wijk door met haar activiteiten? 
Komt het door de subsidie van € 4.250,= dat het gratis aangeboden kan worden? Stopt deze 
voorziening nu wel of niet? 
Antwoord  
De subsidie voor de gratis sportactiviteit wordt conform de bezuinigingsopdracht van de 
gemeenteraad afgebouwd. Het is niet bekend met welk aantal het ledenbestand van Don Bosco 
afneemt en of dat een gevolg is van de gratis sportactiviteit. Het college is van mening dat het 
aanbieden van gratis activiteiten niet meer van deze tijd is.  
In 2014 ontvangt SportSupport voor Sport in de Wijk een bijdrage voor het aanbieden van de 
sportactiviteiten in het Dorpscentrum. In 2015 ontvangen zij geen subsidies meer. Dit is conform 
de bezuinigingsopdracht.  
De gemeentelijke subsidie aan Friday Freebees is niet gekoppeld aan het aantal kinderen maar 
het aantal uren van de sport buurtmedewerker.  
 
Vraag VVD 
Hoe staat het nu met zoeken naar andere partijen voor financiële bijdrage Jumelage? 
Antwoord 
Het aanvragen van een europese subsidie kost meer tijd/geld dan het oplevert. In de 
Gemeentekrant van 30 oktober is een oproep aan bedrijven gedaan om de jumelage-activiteiten te 
sponsoren. 
 
Vraag D66 
SportSupport. Er zou een afname van het aantal jeugdigen bij Don Bosco waar te nemen zijn. Met 
welk aantal neemt het ledenbestand af? Is dit een gevolg van de gratis sportactiviteit, of moet de 
oorzaak elders gezocht worden? Kan de zinsnede: “In tijden van bezuinigingen is het voor onze 
gemeente onrealistisch om deze gratis voorziening in stand te houden”, nader toegelicht worden? 
Het College motiveert het verlagen van de subsidie aan Friday Freebees o.m. op basis van het 
teruglopen van aantallen kinderen bij Don Bosco. De subsidiebijdrage in 2014 bedraagt € 100 per 
kind. Kan dan overwogen worden de Don Bosco’s een subsidiebijdrage per kind te geven van 
bijvoorbeeld € 50? 
Antwoord 
Zie antwoord hierboven bij CDA/VVD 
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Vraag D66 
De lasten en baten voor de gemeente van de hockeyvereniging zijn ons niet geheel duidelijk. Kunt 
u dit nader specificeren? 
Antwoord 
Voor het realiseren van het Hockeyveld is een lening verstrekt van € 500.000,- . Over dit bedrag 
wordt rente en aflossing voldaan.  
 
Vraag D66 
D66 mist de inzet van de sportraad. Bestaat deze nog wel en zo ja kan dan iets over de resultaten 
vermeld worden? 
Antwoord 
De sportraad bestaat en komt circa twee keer per jaar bijeen. De sportraad is er vooral voor de 
saamhorigheid en samenwerking tussen verenigingen en om elkaar te informeren. Zaken die 
besproken worden gaan over projecten in de regio die ook voor onze verenigingen toegankelijk zijn 
(zoals Meer vrijwilligers in korte tijd), over het betrekken van jeugdigen (zoals sportclinics op 
scholen en sporter van het jaar), subsidiemogelijkheden met elkaar delen (zoals Sportimpuls) maar 
ook over ontwikkelingen in de gemeente (zoals Horizon en Stip).  
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PROGRAMMA 6  SOCIALE VOORZIENINGEN EN MAATSCHAPPELIJK WERK   
 
Vraag CDA 
Er is een evaluatie gehouden waar uit blijkt dat er in onze gemeente weinig animo is voor de 
Vrijwilligerscentrale Haarlem e.o. Valt er uit deze evaluatie ook op te maken waardoor dit wordt 
veroorzaakt?   
Antwoord 
De overeenkomst met de Vrijwilligerscentrale is ingegaan op 1 januari 2011 en eindigt op 1 januari 
2014. Elk jaar vindt er een evaluatiegesprek plaats. In de evaluatie van 2012 is geconcludeerd dat 
onze gemeente een andere cultuur heeft dan Haarlem en dat de gevoelsmatige afstand naar de 
Vrijwilligerscentrale te groot is.  
 
Vraag CDA 
De aanstelling van een integrale welzijnscoach blijkt in de praktijk goed te werken. Het CDA hoort 
daarover alleen maar goede dingen. Wat zijn de consequenties verbonden aan het voortzetten van 
deze functie, en wat zijn de consequenties indien we besluiten de functie niet te handhaven? 
Antwoord 
Door te stoppen met de welzijnscoach voldoet de gemeente niet meer aan een aantal wettelijke 
taken, zoals een lokaal Wmo-loket, een CJG-loket, taken uit de Wet Publieke Gezondheid en 
AWBZ zorg. Indien de gemeente niet aan deze wettelijke taken voldoet, dan moeten de ontvangen 
rijksbijdragen voor de uitvoering van deze wettelijke taken terugbetaald worden. Het kost de 
gemeente meer geld als er voor de uitvoering van de bovengenoemde taken afzonderlijk diensten 
ingekocht moeten worden. De welzijnscoach is voortgekomen uit de bezuinigingsopdracht om zo 
alle ‘losse’ diensten op welzijnsgebied samen te brengen in één functie.  
Daarnaast levert de welzijnscoach indirect een besparing op door landelijk of regionaal aanbod 
waar niet door de gemeente aan bijgedragen wordt maar wel een beroep op kan worden gedaan in 
beeld te brengen en te koppelen aan hulpbehoevende inwoners (zonder extra kosten voor de 
gemeente). 
 
Vraag CDA 
Ten opzichte van de werkelijke cijfers 2013 is een sterke stijging te zien in de kosten  van de 
bijstandverlening. Hoeveel uitkeringsgerechtigden waren er in 2012 en van welk aantal wordt 
uitgegaan voor het jaar 2014.  
Antwoord: 
In het eerste kwartaal van 2012 werden er 47 uitkeringen verstrekt, eind 2012 waren dit er 42, in 
het tweede kwartaal van 2013 is dit aantal gestegen naar 50. Hoeveel uitkeringen er in 2014 
verstrekt zullen gaan worden is nu nog niet te zeggen. Uitgegaan wordt van de landelijke prognose 
van een stijging van 8%. Wat dit voor de bijstandspopulatie van de gemeente Haarlemmerliede en 
Spaarnwoude betekent is allerminst duidelijk, daar de realisaties daarvan per gemeente sterk 
kunnen verschillen, zoals de afgelopen jaren is gebleken. Uitgaande van de Marap 2–2013 cijfers, 
die voor 2013 een prognose geven van € 790.000, kan voor 2014 een uitkeringslast worden 
berekend van € 855.000 (1,08 x € 790.000). 
 
Vraag CDA 
Bestaan er mogelijkheden om uitkeringsgerechtigden, met behoud van uitkering en toekenning van 
een beperkte onkostenvergoeding bijvoorbeeld te laten assisteren bij bijvoorbeeld werkzaamheden 
in het recreatiegebied? 
Antwoord: 
De IASZ hanteert de sluitende aanpak t.a.v. uitkeringsgerechtigden. Dit betekent zoveel als dat wij 
iedere uitkeringsgerechtigde stimuleren om zo snel als mogelijk (door begeleiding van IASZ-
klantmanagers en ook bijgestaan door re-integratiebedrijven) weer aan het werk gaat. Als dit ‘actief 
bezig zijn’ om wat voor redenen dan ook (even) niet lukt dan stimuleren wij deze persoon om 
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vrijwilligerswerk te gaan doen. Feitelijk geven wij dus geen uitvoering aan de zuivere definitie van 
de tegenprestatie. Het college heeft vastgesteld dat wij een passende invulling geven aan ‘iets 
terugdoen’/participeren wanneer wij alle uitkeringsgerechtigden die niet actief deelnemen aan een 
re-integratietraject stimuleren om vrijwilligerswerk te gaan doen.   
Het doen van vrijwilligerswerk in het recreatiegebied met uitkeringsgerechtigden kan dus feitelijk 
alleen als deelnemende personen niet actief zijn op een traject (werk gaat altijd altijd voor 
vrijwilligerswerk) of het doen van vrijwilligerswerk noodzakelijk is om een stap te maken richting 
betaald werk. Een deel van deze groep mensen heeft daarnaast zodanige aantoonbare 
belemmeringen dat zij nauwelijks in staat worden geacht om vrijwilligerswerk te doen. Binnen 
de huidige regelgeving kunnen wij het doen van vrijwilligerswerk niet afdwingen. Om zoiets in het 
kader van de tegenprestatie op te kunnen leggen moet worden voldaan aan een groot aantal 
randvoorwaarden (de tegenprestatie moet beperkt zijn in duur en in omvang, mag geen 
belemmering zijn voor het accepteren van werk of het meewerken aan de re-integratie, er moet 
begeleiding zijn, er dient een goede verzekering te zijn tegen aansprakelijkheid en 
arbeidsongeschiktheid, er mag geen sprake zijn van verdringing en de individuele 
bijstandsgerechtigde moet fysiek in staat zijn om het werk te verrichten).  
 
Vraag GL 
In de programmabegroting missen we, evenals verleden jaar, een alinea over het functioneren van 
de Verwijsindex, waarvoor de gemeente sinds 2011 verantwoordelijk is. We willen met name 
weten welke scholen in onze gemeente al meedoen en of Kontext, Stichting Dock en Meerwaarde 
al meedoen  met de Verwijsindex. Indien zij niet meedoen is het van belang, dat het 
gemeentebestuur hen beweegt mee te doen. De Verwijsindex beoogt immers de samenwerking op 
het gebied van Jeugdzorg te verbeteren en dubbel werk te voorkomen.  
Antwoord 
Alle scholen in de gemeente zijn aangesloten bij de Verwijsindex. Voor Meerwaarde wordt 
momenteel gewerkt aan aansluiting bij de Verwijsindex. Of Kontext en Dock zijn aangesloten is op 
dit moment niet bekend, maar zij leveren op dit moment ook geen diensten aan de gemeente. 
 
Vraag VVD 
Vanaf 2015 krijgen de gemeenten veel meer taken en verantwoordelijkheden binnen het sociale 
domen. Uit de begroting 2014 (b)lijkt dat de kosten op het niveau van 2013 uitkomen. In de 
meerjarenbegroting 2015-2017 zijn voor het sociaal domein geen lagere uitkeringen c.q. meer 
kosten opgenomen. U bent hier wel erg positief gelet op alle berichten over bezuinigingen van 15% 
of meer, graag een reactie? 
Antwoord 
De budgetten zijn op dit moment nog niet bekend. Dit neemt niet weg dat er naar wordt gestreefd 
de nieuwe taken binnen het hiervoor beschikbaar gestelde budget te vervullen. Voor de transitie 
AWBZ-Wmo kan bij een tekort eventueel een beroep worden gedaan op de Wmo-reserve. Voor de 
transitie Jeugd zal worden onderzocht of het mogelijk is hiervoor ook een reserve in te stellen om 
eventuele tegenvallers op te vangen. 
 
Vraag VVD 
Als wij stoppen met de vrijwilligerscentrale Haarlem onder wiens hoede komen dan de vrijwilligers 
makelaars? 
Antwoord 
Het jaar 2013 jaar is gebruikt om vrijwilligerscoördinatoren in onze gemeente te vinden, te trainen 
en in te zetten. Het project heeft niet geleid tot het aantal beoogde vrijwilligersmakelaars voor onze 
gemeente. Geconcludeerd wordt dat er in onze gemeente kennelijk geen behoefte aan is. De twee 
al geworven vrijwilligersmakelaars blijven wel werkzaamheden verrichten in overleg met de 
Vrijwilligerscentrale. 
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Vraag VVD 
Is het verstandig om subsidie te verlenen aan organisaties waar niemand van onze gemeente 
gebruik van maakt? 
Antwoord 
Het is niet verstandig om subsidies aan dergelijke organisaties te verlenen en we waken ervoor dat 
dit niet voorkomt. Echter, voor sommige financiële bijdragen geldt er een wettelijke verplichting 
(zoals de Wet op de Antidiscriminatievoorziening).  
 
Vraag PvdA 
Iets zorgen maken wij ons over de komende WMO transitie. Is het mogelijk om bijvoorbeeld per 
twee maanden de raad te informeren over de status? 
Antwoord 
Er wordt gestreefd naar een maandelijkse nieuwsbrief waarin de raad op de hoogte wordt 
gehouden van de stand van zaken met betrekking tot de transities. 
 
Vraag PvdA: 
Kunt u nog eens aangeven wat de kosten van de starterleningen nu eigenlijk zijn? We vragen ons 
af of voor zo'n beperkte groep die inspanning wel redelijk is. Graag uw visie 
Antwoord 
De leningen worden renteloos verstrekt; de kosten zijn de gemiste rentes. 
 
Vraag PvdA 
Hoe gaat met de jeugdvoorzieningen zoals hangplekken en speelplaatsen. Is het op orde? Hebt u 
nog initiatieven op het oog? Is er weleens gedacht over een thema als "meisjes en buitenruimte"? 
Weet u wat de jeugd op dit moment bezighoudt? Is er aandacht voor het thema "naar buiten" opdat 
een aantrekkelijke buitenruimte ontstaat waar de jeugd tot voldoende beweging komt en daardoor 
gezondheid opdoet? 
Antwoord 
Om de twee maanden vindt er een overleg jeugd plaats waarbij de stand van zaken in Halfweg en 
Spaarndam besproken wordt met betrekking tot jeugd. Aan het overleg nemen de politie, 
jongerenwerkers en de gemeente deel. Overlastsituaties worden besproken en daar waar mogelijk 
worden er maatregelen getroffen om de overlast tegen te gaan. Zo is besloten om niet meer te 
investeren in herstel van prullenbakken en verlichting bij de JOP Spaarndam omdat dit steeds 
vernield wordt door de jongeren. Wel wordt het terrein regelmatig schoongemaakt door Paswerk 
en onderzocht wordt of het maandelijks schoongespoten kan worden op vrijwillige basis door de 
brandweer.  
Voor het jaar 2014 staan er geen directe acties gepland. De jeugdigen verplaatsen zich naar 
verschillende locaties. Vaak wordt er gehandeld op het moment van overlast.  
 
Vraag D66 
Bij het onderwerp Transitie AWBZ-WMO wordt gemeld dat de raad z.s.m. wordt geïnformeerd 
wanneer de veranderingen van de financiële gevolgen die eraan komen bekend worden gemaakt. 
Wanneer worden die veranderingen verwacht? 
Antwoord 
Op dit moment zijn er nog veel onzekerheden met betrekking tot budgetten en volumes. Wanneer 
de wetten zijn goedgekeurd zal er meer duidelijkheid komen over de omvang van de doelgroep en 
de zorg die op de gemeente af komt. De verwachting is dat de jeugdwet eind 2013 zal zijn 
goedgekeurd, het is nog niet bekend wanneer de nieuwe Wmo wordt goedgekeurd en er 
helderheid is over welke AWBZ taken naar de gemeente overkomen. De definitieve vaststelling 
(omvang) van de budgetten voor 2015 worden via de meicirculaire 2014 bekend gemaakt. 
 
Vraag D66 
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Als cliënt bij de gezamenlijke sociale dienst IASZ (Intergemeentelijke Afdeling Sociale Zaken) 
schijnt het niet eenvoudig te zijn. Klopt het dat cliënten onafhankelijk van hun persoonlijke 
omstandigheden altijd naar Heemstede moeten om hun zaken te regelen? Zijn er geen betere 
mogelijkheden voor deze meestal niet gemotoriseerde inwoners? 
Antwoord 
De IASZ is verantwoordelijk voor verschillende diensten voor verschillende doelgroepen, zoals re-
integratie van jongeren op de arbeidsmarkt, inburgering van mensen met een verblijfsvergunning, 
verstrekking van uitkeringen aan mensen in de bijstand en verstrekking van Wmo-voorzieningen.  
Met name de doelgroep voor de Wmo-voorzieningen kent problemen rond mobiliteit. Deze mensen 
kunnen dan ook terecht tijdens het spreekuur van de Welzijnscoach, dat met hen de 
mogelijkheden bespreekt en zo nodig aanvragen naar Heemstede doorstuurt. Vervolgens neemt 
het wmo-loket contact op met de aanvragers en wanneer een keukentafelgesprek nodig blijkt komt 
een wmo-loket medewerker naar de aanvrager toe. Deze mensen hoeven dus niet naar 
Heemstede te reizen.  
Een loketmogelijkheid voor de andere IASZ diensten is organisatorisch moeilijk te realiseren en 
budgettechnisch momenteel niet mogelijk.  
Tot slot kunnen mensen die wel naar Heemstede moeten reizen maar te maken hebben met 
vervoersproblemen een aanvraag indienen voor Wmo-vervoersvoorzieningen zoals de OV-taxi. 
 
Vraag D66 
Klopt het dat als een cliënt verhuist van de ene gemeente naar de ander binnen het 
verzorgingsgebied van IASZ toch de hele administratie opnieuw moet worden gedaan? Zou het 
niet juist het voordeel van samenwerking moeten zijn dat processen handiger, eenvoudiger en 
goedkoper zouden kunnen zowel voor de cliënt als voor de samenwerkend gemeenten? 
Antwoord: 
In zijn algemeenheid is het zo dat wanneer een klant verhuisd van de ene IASZ gemeente naar de 
andere er geen nieuwe aanvraag hoeft te worden gedaan waarbij opnieuw alle spullen moeten 
worden overlegd. Vaak kan worden volstaan met wat nieuwe bewijsstukken (bijvoorbeeld een 
nieuw huurcontract), maar zeker niet alles. Dit kan wel eens anders zijn op het moment dat ook de 
woonsituatie veranderd. Iemand was bijvoorbeeld alleenstaande en gaat nu met een partner 
samenleven. 
Overigens moet er wel altijd een nieuwe beschikking worden afgegeven. Het recht op bijstand 
eindigt immers in de ene gemeente en wordt door een andere (IASZ)gemeente toegekend. De 
gemeente Bloemendaal (bijvoorbeeld) kan namelijk geen besluit nemen over recht op uitkering in 
de gemeente Haarlemmerliede en Spaarnwoude. 
 
Vraag D66 
Gelukkig is IASZ is overgegaan op een nieuwe huisstijl. Hoe noodzakelijk was dit? Kan het geld 
beter worden besteed? 
Antwoord: 
Er zijn twee redenen waarom de IASZ is overgegaan op een nieuwe huisstijl:  
1. De gemeente Heemstede is ook overgegaan op een nieuwe huisstijl. Dit had gevolgen voor de 
opmaak van brieven (van eenzijdig naar tweezijdig printen bijvoorbeeld). Omdat de IASZ gebruik 
maakt van dezelfde printers als de rest van de gemeente was het noodzakelijk dat de IASZ haar 
huisstijl dus overeenkomstig zou aanpassen.  
2.De site www.iasz.nl is aangepakt en gebruiksvriendelijker gemaakt. De site heeft een nieuw 
uiterlijk gekregen waarbij is gekozen voor een frisse kleurstelling. Ook is er een logo gemaakt . (dit 
is gedaan door een medewerker van de gemeente Heemstede van de afdeling automatisering en 
samen met de afdeling communicatie) Dit logo is in de plaats gekomen van de gemeentewapens 
die voorheen werden gebruikt. Dit was logisch omdat de gemeente Bloemendaal inmiddels een 
eigen logo had waarmee met de burgers wordt gecommuniceerd (en zij het gemeentewapen niet 
meer wilden gebruiken in correspondentie) en Heemstede zijn gemeentewapen had 
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gemoderniseerd. Dit hele proces is intern uitgevoerd door medewerkers van de gemeente 
Heemstede samen met collega's van de IASZ. Hiervoor zijn geen kosten in rekening gebracht bij 
de deelnemende gemeenten. 
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PROGRAMMA 7      VOLKSGEZONDHEID EN MILIEU 
 
Vraag GL 
Standaardvraag is de regeling gem. Energiesubsidie 2013-2016.    
Hoe groot is deze subsidie voor 2013 en 2014?     
Is deze subsidie in 2013 al volledig verstrekt ?  
Antwoord 
Op 10 januari 2013 heeft GS bericht te hebben besloten een subsidie aan de gemeente 
Haarlemmerliede en Spaarnwoude te verlenen van €17.305,- voor een periode van 4 jaar.  
Voor de gemeentelijke energiesubsidie geldt een subsidieplafond van € 17.305,-. 
De subsidieregeling loopt tot en met 30 november 2016 of zoveel eerder als het 
subsidieplafond bereikt is. Het maximum subsidiebedrag per woning bedraagt € 750,-.  
Op dit moment is er € 5.200,- aan subsidie verstrekt, verdeeld over 11 aanvragen.     
 
Vraag GL 
Hoe staat het met fijnstof binnen onze gemeente en dan vooral de bewoners   
naast de N200 ? 
Antwoord 
Om de luchtkwaliteit in Nederland te verbeteren is het Nationaal Samenwerkingsprogramma 
Luchtkwaliteit (NSL) opgezet. In dit programma werken de Rijksoverheid en decentrale overheden 
samen om te zorgen dat Nederland overal tijdig aan de grenswaarden voor fijn stof en 
stikstofdioxide zal voldoen. Als bouwsteen voor het NSL, is voor de Noordvleugel (provincies 
Noord-Holland en Flevoland) het Regionaal Samenwerkingsprogramma Luchtkwaliteit 
Noordvleugel (RSL Noordvleugel)1 opgesteld. 
Om te waarborgen dat de luchtkwaliteitsnormen aan de hand van het NSL in 2015 worden 
gehaald, wordt het programma NSL gemonitoord. 
Het doel van de monitoring is het inzichtelijk te maken van de voortgang van het NSL en tevens 
aan te geven of met deze voortgang tijdig aan de EU grenswaarden kan worden voldaan. 
Uit de resultaten van de laatste monitoring van het NSL/RSL Noordvleugel blijkt dat de gemeente 
Haarlemmerliede en Spaarnwoude niet voorkomt op de lijst van overschrijdingslocaties. 
 
Vraag GL 
Houdt Europese wetgeving fijnstof in 2014 de bouw van woningen tegen?  
Antwoord 
De Europese Unie (EU) heeft regels opgesteld om de hoeveelheid fijn stof te verminderen. Er is 
bijvoorbeeld een limiet vastgesteld voor 2015 en een streefwaarde voor 2020 over hoeveel fijn stof 
van de kleinste categorie er in de lucht mag hangen. Ook is er sinds 2010 een Europese strategie 
voor groene voertuigen, waarin schone en energiezuinige voertuigen worden gestimuleerd. 
Er wordt verwacht dat Nederland de Europese normen voor 2015 gaat halen voor het verminderen 
van fijn stof. In Nederland is de hoeveelheid fijn stof de afgelopen jaren namelijk flink gedaald. Het 
is dus onwaarschijnlijk dat Europese wetgeving fijnstof in 2014 de bouw van woningen zal gaan 
tegenhouden. 
 
Vraag VVD 
Gezien de ontwikkelingen over de afgelopen twee jaar voor wat betreft de ontwikkelingen van de 
kosten van afvalverwijdering en –verwerking vragen wij het college hoe men denkt verdere stijging 
van de kosten te kunnen voorkomen. Deze vraag willen wij graag nogmaals herhalen? 
Antwoord 
De afgelopen twee jaar zijn de kosten voor afvalverwerking inderdaad gestegen. 
De kostenstijging is onder meer het gevolg van de stijging van de hoeveelheid ingezameld rest- en 
GFT-afval.  
De stijging wordt veroorzaakt door de aanpassing van de hoeveelheid metro’s. Op de locatie 
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SpaarneBuiten zijn in 2012 77 woningen opgeleverd. In juni 2012 zijn op deze locatie 4 
ondergrondse  restmetro’s en 4 ondergrondse GFT-metro’s geplaatst. 
Verder wordt de stijging veroorzaakt doordat de kosten voor grofvuil in 2012 hoger zijn uitgevallen 
dan begroot. Door een vertraging in de levering van de metro’s op de locatie SpaarneBuiten, 
waren we genoodzaakt tot plaatsing van een volumecontainer. Het afval is vervolgens afgevoerd 
onder grofvuil.  
De belangrijkste factor voor de kostenstijging is echter de gladheidbestrijding. Dit is een kostenpost 
waar wij geen invloed op hebben. 
De afgelopen jaren is er veel sneeuwval geweest, met als gevolg dat er meer strooibeurten zijn 
uitgevoerd dan begroot. Daarnaast kan het zout sinds het seizoen 2012-2013 niet meer vanuit 
Amsterdam worden geladen, maar gebeurt dit vanaf Rijsenhout. De extra aan- en afrijtijd zorgen 
voor extra kosten.  
Een positief effect op de kostenstijging is het nieuwe contract met de AEB.  In juli 2013 is het 
contract verlengd tot 1 januari 2023. Dankzij de verlenging kan het verwerkingstarief dat 
Haarlemmerliede en Spaarnwoude betaalt worden teruggebracht van €80 per ton naar €65 per 
ton. Dit levert bij een gelijkblijvend restafval-aanbod, een jaarlijkse besparing op van €26.200 
gedurende de looptijd van het contract tot 2023. 
 
Vraag PvdA 
In de discussie over de toekomst van onze gemeente speelt de zorg voor de Groene Buffer een 
grote rol. Wel, de PvdA vindt dat onze gemeente op dat punt een bar slecht track record heeft en 
dat een groot deel van onze raad en bestuur vooral lippendienst bewijzen aan de Groene 
B(l)uffer. 
Antwoord 
Wat betreft de bescherming van de Groene Buffer merken wij op , dat onze gemeente niet de 
enige instantie is, die verantwoordelijk is daarvoor. Er wordt op gewezen dat de Groene Buffer 
beleidsmatige bescherming geniet in de provinciale structuurvisie en in onze eigen structuurvisie 
Samen naar 2035. Verder maakt een groot deel van ons grondgebied deel uit van de 
Ecologische Hoofdstructuur en is een deel van onze gemeente weidevogelleefgebied. Er is een 
groot deel van het gebied dat archeologische bescherming geniet, bijvoorbeeld het aardkundig 
monument rond Spaarnwoude. Een deel van de gemeente is gelegen binnen beschermd 
dorpsgezicht. De bestemmingsplannen die gelden en die in voorbereiding zijn, verlenen 
bescherming aan deze waardevolle elementen van (oud) landschap en cultuur. Grote ruimtelijke 
ontwikkelingen en veranderingen in de Groene Buffer zijn effectief tegengegaan. De terminologie 
“bar slecht track record “ verdient nadere uitleg, maar lijkt niet verenigbaar met het gevoerde 
ruimtelijk beleid. 
 
Vraag PvdA 
Zo is het niet best dat in dit programma 7 (het enige programma waar iets over dit onderwerp 
zou kunnen staan) niets omtrent natuurbeleid wordt omschreven. 
Antwoord 
Wij zullen onder programma 7 alsnog over dit onderwerp tekst opnemen. 
 
Vraag PvdA 
Kunt u nog eens omschrijven wat de reden is dat natuur in onze gemeente niet relevant is en 
waarom dat niet in onze begroting wordt opgenomen? Kunt u nog eens omschrijven wat u het 
komende jaar gaat doen om de unieke eigenschappen van onze Groene Buffer te beschermen 
en te bewaken? Of wat de reden is dat u dat niet gaat doen? 
Antwoord 
Ons college spant zich in om de Groene Buffer te beschermen door o.a. het maken van afspraken 
en ondersteuning geven aan agrarische bedrijven die bijdragen aan een verbetering van de 
natuurwaarden. Ook zal de verrommeling van het buitengebied strenger worden aangepakt.  



 

68 

Vraag PvdA 
Verder zouden we graag zien dat nog eens wordt nagegaan waar op verlichting kan worden 
bespaard. We vinden dat voor een gemeente waar milieu hoog in het vaandel staat, misschien 
wel eens nadrukkelijker kan worden onderzocht of op stroom en energie kan worden bespaard 
en het nachtelijk duister kan worden herwonnen. 
Antwoord 
Verwezen wordt naar het beleidsplan openbare verlichting 2013-2022.  
Bij de opstelling van het beleidsplan is rekening gehouden met de waarde van de duisternis. 
Het beleid voor openbare verlichting is namelijk gebaseerd op de visie dat in een ideale 
situatie de openbare verlichting optimaal bijdraagt aan de verkeersveiligheid  
en de sociale veiligheid, waarbij rekening gehouden wordt met het energieverbruik en waarbij 
duurzame oplossingen de voorkeur verdienen.  
Om de visie op de openbare verlichting te verwezenlijken, stelt de gemeente Haarlemmerliede 
en Spaarnwoude drie doelen, waaronder doelmatig verlichten. 
Zo wordt in het beleidsplan gesteld dat de openbare ruimte binnen de bebouwde kom  
standaard wordt voorzien van openbare verlichting. Om lichtvervuiling en lichthinder te 
minimaliseren en het bewustzijn in het energie verbruik te verhogen, wordt buiten de 
bebouwde kom in nieuwe situaties standaard niet verlicht, tenzij dit omwille van de verkeers- 
of sociale veiligheid, noodzakelijk of gewenst is. Voor bestaande situaties wordt de openbare 
verlichting gehandhaafd.  
 
Vraag D66 
Er is binnen onze gemeente een milieuraad die indien nodig adviseert op gemeentelijke 
milieuvraagstukken. Zij kunnen ongevraagd advies geven over bepaalde onderwerpen. Tot nu toe 
wordt vaak achteraf om advies gevraagd. Wellicht kan in een eerder stadium deze milieuraad 
worden betrokken bij initiatieven op dit gebied.  
Antwoord 
Wij zijn voornemens om in de toekomst de milieuraad eerder te betrekken bij plannen op het 
gebied van milieu. 
 
 
Vraag D66 
Afgelopen jaar is op de A9 de derde rijstrook in gebruik genomen. Vanuit de dorpskern Spaarndam 
is behoefte aan geluidschermen en dit is ooit geventileerd richting Rijkswaterstaat op de 
inspraakavond in het dorpscentrum toen dit ter sprake kwam. Tot nu toe is er geen enkele actie 
meer ondernomen door het college om dit voor elkaar te krijgen. Wellicht dat uit onderzoek naar 
voren komt dat de geluidsoverlast van het verkeer op de A9 meer hinder oplevert dan de 
geluidsoverlast van de vliegtuigen door de continuïteit van het geluid van het verkeer. 
Antwoord 
Voor de verbreding van de A9 is in 2010 door de minister van Infrastructuur en Milieu een 
wegaanpassingsbesluit genomen. Onderdeel van dit besluit is het onderzoek naar de 
geluidsbelasting voor de omgeving als gevolg van de verkeerstoename. Op basis van deze 
onderzoeken is voor 7 woningen in de gemeente Haarlemmerliede en Spaarnwoude een 
zogenaamde ‘hogere waarde’ vastgesteld.  
Het project gevelisolatie A9 (onderzoek en eventueel treffen van maatregelen) wordt door en op 
kosten van Rijkswaterstaat uitgevoerd. 
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PROGRAMMA 8   RUIMTELIJKE ORDENING EN VOLKSHUISVESTING 
 
Vraag CDA 
Winkelcentrum Spaarndam. Met de projectontwikkelaar is een intentieovereenkomst 
gesloten, die moet leiden tot een exploitatieovereenkomst en een bestemmingsplan voor het 
hele terrein. Welke stappen denkt het college te ondernemen om te zorgen dat de realisatie 
van deze noodzakelijke voorzieningen in Spaarndam behouden blijft? 
Antwoord 
Er zijn in het gebied diverse eigenaren van grond. Het ziet ernaar uit dat op korte termijn een 
vergelijk tussen die eigenaren bereikt kan worden. Dit vergelijk is voorwaardelijk voor het 
herontwikkelen van het terrein, de bouw van een nieuwe supermarkt voor AH en behoud van een 
goede winkelvoorziening voor Spaarndam. In dat verband heeft de gemeente zoals bekend een 
intentieovereenkomst met de ondernemer. In verband met gewijzigde omstandigheden 
(beëindiging opslag stenen) zullen wij eerdaags overgaan om de intentieovereenkomst aan de 
nieuwe situatie aan te passen. 
 
Vraag GL 
Hoe staat het met de handhaving op het illegaal bouwen en het in gebruik nemen van openbare 
ruimte. 
Antwoord 
Per definitie is met handhaving heel veel tijd gemoeid. Tijd, die spaarzaam aanwezig is. Als zou 
worden overgegaan op programmatisch handhaven is daarvoor extra ambtelijke capaciteit i.v.m. 
juridische ondersteuning (aanschrijven en toepassen bestuursdwang) nodig. Tot op heden zijn 
daarvoor geen middelen ingezet. 
 
Vraag GL 
Nu de verkoop van snippergroen een succes blijkt is er geen noodzaak meer om “illegaal” ruimte in 
beslag te nemen. 
Antwoord 
Wij wijzen op de beperkte ambtelijke capaciteit. Indien wij stringent willen gaan handhaven dan 
hebben wij extra financiële middelen nodig (aanschrijven, dwangsom opleggen, horen en 
effectueren). 
 
Vraag GL 
We missen een visie voor het samenvoegen van de scholen binnen Halfweg   
Wat gaat hiermee gebeuren ? 
Antwoord 
Zie het antwoord onder programma 4. 
 
Vraag VVD 
Wij stellen het College voor om binnen de projecten die nu in ontwikkeling zijn, maar door de 
economische situatie wellicht niet uit de verf komen, te kijken naar mogelijke andere invullingen. 
Dit zou ertoe kunnen leiden dat wij wellicht niet geheel aan onze wensen van woningbouw kunnen 
voldoen, maar dit zou wel kunnen zorgen voor voortgang en zou goed zijn om verpaupering tegen 
te gaan. 
Dit geldt bv. voor het Sectorpark, Hoek Oranje Nassaustraat, Poldermanterrein, de Dr. Nijestraat 
en winkelcentrum Spaarndam. Wij verzoeken het college hier de druk om tot realisering te komen 
op te voeren. 
Bovenstaande uit de algemene beschouwingen van 2013 zouden wij graag nog een keer herhalen, 
hoewel wij ons er terdege van bewust zijn dat het niet altijd binnen de mogelijkheden van het 
college ligt. 
Antwoord 
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Er wordt volop gekeken naar de mogelijkheden voor realisatie van de genoemde projecten. De 
gemeente speelt hierbij vaak de rol van stimuleren en bemiddelen. In het geval dat de gemeente 
geen grondeigenaar is, wat in veel gevallen aan de orde is, beperkt het gemeentebestuur zich tot 
het uitoefenen van invloed in plaats van directe zeggenschap. Ook ons college ziet de aan de orde 
gestelde projecten bij voorkeur op korte termijn afgerond. In het bijzonder omdat een deel van de 
projecten ook “achterstallig onderhoud’ is als gevolg van bouwbeperkingen door Schiphol. Het is 
belangrijk deze inhaalslag te maken. Eerlijkheidshalve moet ook worden opgemerkt dat het 
verstandiger kan zijn, bijvoorbeeld in het geval van sectorpark, de herontwikkeling niet te forceren 
ten koste van een acceptabele opbrengst. 
Winkelcentrum Spaarndam (Poldermanterrein). 
Met de projectontwikkelaar is een intentieovereenkomst gesloten. Die moet leiden tot een 
exploitatieovereenkomst en een bestemmingsplan voor het hele terrein. Dat vergt 
overeenstemming tussen de verschillende eigenaren. Naar verluid zijn de diverse partijen 
mondeling tot overeenstemming gekomen en zal een en ander moeten worden uitgewerkt. Op 
basis daarvan kan de exploitatieovereenkomst met de gemeente worden opgesteld. 
 
Vraag VVD 
Na het vaststellen van de structuurvisie zijn nu de bestemmingsplannen aan de beurt en liggen de 
eerste ter inzage, kan het college ons een tijdspad geven wanneer deze alle gereed zijn en wat 
zijn de consequenties indien men dit niet op tijd geregeld heeft? 
Antwoord 
Nog voor het einde van het jaar 2013 zullen de bestemmingsplannen aan uw raad ter vaststelling 
worden aangeboden. Concreet betreft dit Hofambacht 2014, Buitengebied en Spaarndam Oost. 
Daarmee is het hele grondgebied voorzien van adequate bestemmingsplannen. Zoals bekend 
betekent het niet beschikbaar zijn van adequate bestemmingsplannen dat in voorkomend geval 
geen bouwleges kunnen worden geheven. 
 
Vraag PvdA 
Het Groene Schip 
Waar is het precies misgegaan met het Groene Schip? 
We zouden willen dat u in 2014 probeert hiervan nog het beste te maken. In de periode 2000 - 
2004 is de raad gepaaid voor dit project op basis van de belofte dat hier een creatief project zou 
kunnen worden gerealiseerd. We noemen optie 17 "Berg als groot Fitnesscentrum inrichten", of 
optie 26 " het gebied leent zich best goed voor Land-Art. Een groot figuur zou in het landschap 
kunnen worden neergelegd. Bijvoorbeeld een vrouwenfiguur". Waar is het mis gegaan? We zien 
nu alleen maar een rechthoek met zo steil mogelijke hellingen opdat er zoveel mogelijk vervuilde 
grond in kan. En zodat 
de opbrengst voor de initiatiefnemers het allergrootst. Zonder maatschappelijke opbrengst. 
Antwoord 
Voor zover bekend is er met het Groene Schip niets mis gegaan. Het ontwerp is in hoofdlijn 
ongewijzigd. De grote rechthoek als afscheiding van het industriële havengebied is vanaf het begin 
in beeld geweest. De recreatieve inrichting komt pas aan de orde als het werk gereed is. 
Overigens is niet alles mogelijk omdat het Groene Schip is afgedekt met een folie en leeflaag. Bij 
extra belasting bestaat de kans op afschuiven. 
 
Vraag PvdA 
Sectorpark 
We stuiten op "tegen de minste kosten". Dat getuigt niet van ambitie. Wij willen u er aan 
herinneren dat het sectorpark eigendom is van de gemeente en dat het realiseren van het 
sectorpark tegen de hoogste maatschappelijke opbrengst moet worden gerealiseerd en dat dit 
kan omdat het eigen grond is. Bindt u niet voortijdig aan een projectontwikkelaar die er met 
winst vandoor gaat! Wij willen graag dat u toezegt dat er tenminste een adequate opbrengsttoets 
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in overleg met de raad zal plaatsvinden voordat u onomkeerbare stappen zet. Graag uw plannen 
voor 2014. 
Antwoord 
De gemeenteraad heeft in haar Structuurvisie het Sectorpark in Halfweg benoemd als potentiële 
woningbouwlocatie. Om een actueel inzicht te krijgen in de ontwikkelmogelijkheden heeft het 
college een stappenplan vastgesteld (“Informatienota Ontwikkeling Sectorpark 
(vervolgstappen)”, 19 maart 2013). De nota is aan de commissie raadsvoorbereiding voorgelegd 
(2 april 2013). De commissie gaf aan de voorgestelde vervolgstappen te steunen en heeft 
daarbij verzocht de voorbereiding- en onderzoekskosten beperkt te houden. Alle eerdere 
oriënterende contacten met projectontwikkelaars zijn door ons college gestopt. Op basis van de 
Informatienota wordt eerst fase 1 uitgewerkt, een inschatting van de kopersmarkt. Het college 
stelt een inschatting kopersmarkt op om beter te kunnen bepalen of en wanneer de locatie 
Sectorpark tot ontwikkeling gebracht kan worden. Dit acht het college nodig gezien de huidige 
marktomstandigheden. Daarbij wordt in beeld gebracht welke methoden en factoren potentiële 
kopers kunnen verleiden voor deze locatie te kiezen en hier een woning te kopen. Een van de 
opties die wij daarbij betrekt is een nadere oriëntatie op een (experimentele) aanpak met een 
energieduurzaam karakter en particulier opdrachtgeverschap op los uit te  
geven kavels (met een beperkte of geen rol van een projectontwikkelaar). Wij zoeken daarbij 
een balans tussen de toevoeging van een kwalitatief interessant woonmilieu en een optimale 
grondopbrengst. Daarnaast ligt de focus op flexibel vraaggericht bouwen, middels een plan dat 
in delen en verspreid in de tijd (fasering) uitvoerbaar is. Het resultaat van fase  
1 is een antwoord op de vraag of het kansrijk is om nu met een dergelijk project te starten. 
Grofweg zijn er twee uitkomsten van het onderzoek mogelijk: ofwel de ontwikkeling van deze 
locatie (in een gepast tempo) opstarten of dit project enkele jaren uitstellen (te veel risico’s). in 
de raadsvergadering van december verwacht wij daarover met de commissie te spreken. In de 
commissie RVB van december a.s. zal u over dit onderwerp nader worden geïnformeerd. 
 
Vraag PvdA 
Reconstructie dorpskern Halfweg. 
Kunt u iets concreter zijn over hetgeen in 2014 wordt verricht? We maken ons zorgen over de 
Oranje Nassaustraat. Hoe ziet u het winkelbestand op termijn in. 
Antwoord 
De kaders vanuit het (voorlopig vastgesteld) Groenstructuurplan moeten eraan bij dragen dat de 
Oranje Nassaustraat een betere uitstraling krijgt. Daarin wordt betoogd om de straat te ontwerpen 
als een langgerekt dorpsplein, met ter inspiratie de Dennenlaan als voorbeeld van een verbetering. 
Daarmee verbetert de kwaliteit en uitstraling van de openbare ruimte, die een effect kan hebben op 
het aantrekken van nieuwe ondernemingen in de winkelstrip. Voor de winkelruimten zou een 
uitbreiding van het gebruiksoppervlak geboden kunnen worden, door uitbouw aan de achterzijde 
mogelijk te maken. En ruimer oppervlak biedt flexibiliteit en vergroot de kans op verhuur/verkoop. 
In de op te stellen Gebiedsvisie dorpskern Halfweg kan dit idee een plek krijgen. De visie is er 
tevens voor bedoeld voorstellen te doen voor de andere zijden langs de Oranje Nassaustraat, i.c. 
de hoek met de N200, de kavel Margrietschool en het  Margrietplantsoen. Wij richten ons op het 
behouden van de winkels. Mocht dit niet lukken dan komt het omvormen van de winkels in 
woonbestemming aan de orde. Hierbij kan gedacht worden aan wonen voor starters en ouderen. 
 
Vraag PvdA 
Nijestraat Spaarndam. 
Wat is de visie van de gemeente over de verdere invulling van dit plangebied na eventuele sloop 
van de huidige winkels. Op dit moment worden er uitgaven gedaan welke ‘noodzakelijk’ zijn voor 
het in stand houden van de gebouwen als verhuurder. Echter, waar ligt de grens hierin, zijn we 
hierin niet te ruimhartig? 
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Antwoord 
Er is een onderzoek gedaan naar de haalbaarheid van woningen aan de Dr.W.Nijestraat. Er dient 
nog een behoefte onderzoek uitgevoerd te worden. Dit zal op korte termijn gebeuren. 
 
Vraag PvdA 
Opbrengsten 
Hoe past het niet doorgaan van SpaarneBuiten in 2014 in de geraamde opbrengsten. 
Zijn de geraamde baten nog haalbaar? 
Antwoord 
Gezien de beroepsprocedure die op dit moment loopt tegen het bestemmingsplan is het 
waarschijnlijk dat in 2014 kan worden beschikt over een definitieve uitspraak. De geraamde 
resultaten zijn daarmee nog actueel. 
 
Vraag PvdA 
Handhaving 
Het is niet duidelijk wat u aan ruimtelijke handhaving gaat doen het komende jaar. Kunt u de 
plannen duidelijk maken? Of laten we handhaving achterwege? Graag een specificatie. 
Antwoord 
Per definitie is met handhaving heel veel tijd gemoeid. Tijd, die spaarzaam aanwezig is. Als zou 
worden overgegaan op programmatisch handhaven is daarvoor extra ambtelijke capaciteit i.v.m. 
juridische ondersteuning (aanschrijven en toepassen bestuursdwang) nodig. Tot op heden zijn 
daarvoor geen middelen ingezet. 
         
Vraag D66: 
Blijven er voldoende sociale huurwoningen beschikbaar? Waarom heeft onze gemeente al enige 
tijd geen woonbeleid meer? Hoe staat het met de beschikbaarheid van sociale huurwoningen? 
Welke normen heeft de gemeente daar nu voor? Wordt aan die normen voldaan? 
Antwoord 
De afspraken, dat er voldoende sociale huurwoningen beschikbaar zijn, blijven in de komende 
jaren dezelfde. De normen staan verwoord in de Nota Wonen en er wordt aan die normen voldaan. 
Op dit moment worden nieuwe prestatieafspraken gemaakt, die voor akkoord aan de 
gemeenteraad zullen worden voorgelegd. 
 
Vraag D66 
Hoe is het mogelijk dat de nieuwbouw naast de Sint Adalbertusschool aan de Ringweg door de 
welstandscommissie is gekomen? We zijn nog niemand tegengekomen die de donkere muur dicht 
aan de weg daar mooi vindt. Waarom wordt het karakter van de Kerkweg geweld aangedaan? 
Waarom moet er een verzameling flats als overgang van het dorp Halfweg naar het groene gebied 
van Amsterdam komen?  
Antwoord 
Bouwvolume en bebouwingsgrenzen staan niet ter beoordeling van de welstandscommissie, maar 
behoren tot de  ruimtelijke ordening . Voor het gebied Sint Adalbertusschool  is een 
bestemmingswijziging procedure ex artikel 19, lid 2 WRO gevoerd met inspraak. Voor Kerkweg 14, 
aannemende dat de vraag daarop doelt, is een projectbesluit genomen en voor de Mientekade is 
een nieuw bestemmingsplan vastgesteld. 
“Mooi” is een subjectieve benadering. Welstandsbeoordeling vindt plaats op basis van de 
welstandsnota, die de gemeenteraad heeft vastgesteld. In de welstandsnota staan objectieve 
criteria.  Alle genoemde plannen hebben bijzondere aandacht gekregen van de 
welstandscommissie én het college van B&W.  De genoemde plannen zijn overigens lang geleden 
beoordeeld (2006 en 2007) en zijn of worden nu pas gerealiseerd 
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Vraag D66 
Hoe staat het met de samenwerking van de welstandscommissie met de monumentencommissie? 
Antwoord 
Er bestaat geen samenwerking. Het zijn twee aparte commissies. 
 
Vraag D66 
Moeten er wel of geen huisjes bij de schaatsbaan komen? De schaatsbaan zelf kan een 
uitstekende voorziening worden. Hoe staat het overigens met de schaatsbaan plannen? Wanneer 
gaan we als raad kaders stellen voor de ontwikkeling rond de wielerbaan? Hoe kunnen we de 
omgeving van de wielerbaan inzetten in de verdediging tegen de extra Amsterdamse haven? Kan 
het door de projectontwikkelaars gewenste hotel daar een rol spelen? Of heeft Amsterdam al een 
te grote vinger in de pap van de Houtrijk omdat er geen onomkeerbare ontwikkelingen meer in de 
Houtrak mogen plaatsvinden? Hoe verdedig je de groene buffer? Met 55 huisjes houd je geen 
haven tegen.  
Antwoord 
Aangezien het Westhoffbos is gelegen buiten het gebied dat bij Haven Amsterdam in beeld is als 
mogelijk toekomstig havengebied, kunnen die ontwikkelingen niet zonder meer worden gekoppeld. 
De wijze van inrichting van het Westhoffbos heeft in principe niet veel invloed op een eventueel 
toekomstig gebruik van de Houtrakpolder. Daarnaast is hoofduitgangspunt van het provinciaal 
ruimtelijk beleid, maar ook van onze gemeente, dat in de Houtrakpolder geen onomkeerbare 
ontwikkelingen mogen plaatsvinden en dat in de Groene Buffer geen verstedelijking kan 
plaatsvinden. Het realiseren van groot bouwvolume is om die reden niet voor de hand liggend. De 
beste verdediging van het open groene gebied is gelegen in consistent ruimtelijk beleid en de 
grondpositie van Staatsbosbeheer en het Recreatieschap Spaarnwoude. Om die reden heeft uw 
raad het voorkeursrecht in de Houtrakpolder als bedoeld in de Wet voorkeursrecht gemeenten 
gevestigd. Ons college staat niet onwelwillend tegenover een ijsbaan met sportfaciliteiten, inclusief 
een kleinschalig project van 19 recreatiewoningen, maar is bij de uitwerking afhankelijk van diverse 
andere instanties. 
 
Vraag D66 
Hoeveel vakantiewoningen kan onze regio accommoderen? Er staan er al heel wat. Kunnen die 
van Landal en die bij de schaatsbaan er bij?  
Antwoord 
Er zijn planologisch geen mogelijkheden voor bebouwing in het Westhoffbos. Elke wijziging daarin 
is een besluit van de gemeenteraad. Fort Benoorden Spaarndam, of Landal, is gelegen in de 
gemeente Velsen. Onze gemeente heeft daarover geen zeggenschap. Hoewel met name het 
Recreatieschap Spaarnwoude nauw is betrokken bij de ontwikkelingen rond het fort, is de 
planologische bevoegdheid uitsluitend bij de gemeente Velsen. 
 
Vraag D66 
Grotere projecten op het gebied van ruimtelijke ordening rammelen nog steeds. Te noemen daarbij 
zijn vooral SpaarneBuiten en de Mientekade. D66 wil dat de enige molen in onze gemeente goed 
zichtbaar blijft. Zodra SpaarneBuiten opnieuw door de Raad van State wordt afgewezen zal D66 
een voorstel indienen voor de instelling van de molenbiotoop. Het voorstel ligt al klaar. 
Antwoord 
De mededelingen over rammelende plannen zijn niet nader onderbouwd, zodat daar niet op in 
wordt gegaan. De geldende bestemmingsregeling geeft bouw- en gebruiksmogelijkheden voor 
industriële bebouwing. Daarmee zijn aanzienlijke belangen gemoeid. Het plotseling instellen van 
een molenbiotoop leidt tot planschade. Overigens is de molen goed zichtbaar en dat blijft ook in de 
toekomst het geval. 
 
Vraag D66 
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Over het onderwerp reconstructie dorpskern Halfweg zijn (nog) plannen opgenomen voor de bouw 
van een brede school op het terrein van de katholieke kerk. Ook zien wij nog geen concrete 
planning ervan uit gaande dat in 2014 meer duidelijkheid zal moeten komen over de herinrichting 
van de Dr. Schaepmanstraat. 
Antwoord 
Voor brede school zie antwoord onder programma 4. 
 
Vraag D66 
Hoe staat het met de projectenlijst? Wanneer kunnen we een nieuwe versie doornemen? 
Antwoord 
Wij zullen u medio januari 2014 een geactualiseerde projectenlijst doen toekomen. 
 
Vraag D66 
In het beleidsstuk over snippergroen staat; 
Handhaving van de Beeldkwaliteit  
Van beeldbepalend groen is sprake bij begeleidende beplantingen, zoals groen langs routes, 
wegen, paden met een doorgaand en openbaar karakter. Het groen vormt een continue 
groenstrook, die het wegprofiel begeleidt en zo mede het gezicht van de weg bepaalt. Vaak staan 
in dit gedeelte beeldbepalende (rijen) bomen. Door uitgifte van openbaar groen kan dit beeld van 
de wijk/buurt negatief beïnvloed worden, tevens kan er een onoverzichtelijke situatie ontstaan 
doordat lage vakbeplantingen door de gebruiker omgezet wordt in een tuin met hoge haag of 
schutting. 
Snippergroen is een perceel openbaar groen dat:  

• eigendom is van de gemeente;  
• direct grenst aan het perceel van de woning;  
• niet groter is dan 50m2;  
• feitelijk is ingericht als openbaar groen.  

 
Tot snippergroen wordt (in zijn algemeenheid) dus niet gerekend:  

• Openbaar groen dat niet grenst aan het perceel van een woning;  
• Stroken openbaar groen die groter zin dan 50 m2;  
• Stroken grond die niet als openbaar groen zijn ingericht, maar zijn verhard (trottoirs, 

wegdek).  
 

De laatste tijd wordt snippergroen verkocht. D66 vraagt hoeveel er in 2012 en 2013 tot nu toe 
verkocht is. Daarnaast wil D66 weten hoeveel wel en hoeveel niet aan het 50 vierkante meter 
criterium voldoet. Verder vraagt D66 waar de baten van de verkoop geboekt worden. Daarnaast is 
het de vraag hoeveel leningen en tot welk bedrag de gemeente aan kopers heeft verstrekt. 
Hoeveel ambtelijke inspanning gaat zitten in deze bankactiviteit van de gemeente. 
Antwoord 
Totaal zijn er 12 bewoners die een stuk snippergroen hebben gekocht waarvan 
4 bewoners boven de 50m2. Momenteel zijn er geen leningen, maar wel twee betalingsregelingen. 
Om de ambtelijke inspanning te besparen moeten de bewoners zelf de notaris regelen en het 
kadaster inschakelen.   
 
Vraag D66 
D66 vraagt wanneer in 2012 en 2013 de handhavingsparagraaf van het snippergroenbeleid wel en 
wanneer niet gehandhaafd wordt. Graag zouden we ook weten waarom in de gevallen dat niet 
gehandhaafd wordt waarom dat niet gebeurd. 
Antwoord 
Wij wijzen op de beperkte ambtelijke capaciteit. Indien wij stringent willen gaan handhaven dan 
hebben wij i.v.m. juridische ondersteuning (aanschrijven en toepassen bestuursdwang) extra 
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financiële middelen nodig. Overigens verkopen wij ook percelen groen die groter zijn dan 50 m2. 
Dit zijn m.n. percelen die i.v.m. het uitvoeren van onderhoud moeilijk tot slecht toegankelijk zijn, 
maar die geen functioneel (stedenbouwkundig) groen zijn.  
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ALGEMENE DEKKINGSMIDDELEN         
 
Vraag PvdA 
Wij zouden u in overweging willen geven tot het instellen van een zogenaamde Forensenbelasting. 
Een forensenbelasting wordt in gemeenten geheven waar veel tweede woningen staan. Het is een 
belasting voor “een natuurlijke persoon die geen hoofdverblijf in de gemeente heeft en meer dan 
90 dagen voor zichzelf of zijn gezin een gemeubileerde woning beschikbaar houdt”.  Het raakt 
onze burgers niet, maar de opbrengst kan relevant zijn. Zeker omdat er verschillende 
huisjesparken in onze gemeente zijn.  
Antwoord 
Het verblijf in de huisjes op de vakantieparken wordt tot op heden belast via de toeristenbelasting. 
Wanneer de toeristenbelasting qua opbrengst echter achterblijft, is de forensenbelasting inderdaad 
een optie. In de praktijk kan deze laatste belasting echter eenvoudig worden ontlopen door een 
inschrijving in het GBA. Wij zullen over deze vraag in contact treden met Gemeentebelastingen 
Kennemerland Zuid en overleggen wat haalbaar / verstandig is. 
 
Vraag PvdA 
Verder willen we in 2014 graag planvorming omtrent hoe om te gaan met onze reserves. Dit in 
verband met het toekomstperspectief. 
Antwoord 
Planmatige vorming van reserves is in zijn algemeenheid verstandig, maar zeker ook in het licht 
van het toekomstperspectief van de gemeente.    



 

77 

PARAGRAFEN            
 
Paragraaf A  Lokale Heffingen 
- 
 
Paragraaf B Weerstandsvermogen 
 
Vraag CDA / PvdA 
1.De ambtswoning voor de burgemeester, Dr. Baumannplein 31 staat in de verkoop. Hetzelfde 
geldt voor de woning Haarlemmerstraatweg 49. De marktwaarde van de 1e woning overtreft de 
boekwaarde, voor de 2e woning geldt het tegenovergestelde. De verwachting is dat het totaal van 
de marktwaarde, lees de opbrengst bij verkoop, de boekwaarde minimaal goedmaakt. 
Of er uiteindelijk nog winst gegenereerd kan worden is afhankelijk van de toekomstige bestemming 
van de betreffende panden. Voor het CDA blijft de vraag: Welke bestemming wordt er aan de 
panden toegekend, en wie geeft die bestemming?   
Antwoord 
De bestemming wonen is niet veranderd. Het wijzigen van de bestemming sluiten wij niet uit, 
indien een koper het pand als kantoorruimte (c.q. zakelijk) wil gebruiken. Het bevoegd gezag 
om de bestemming (het gebruik) te wijzigen is aan uw Raad voorbehouden. 
 
2. Op dit moment staan een aantal oude burgemeesterswoningen in de verkoop. Hoe verhoudt 
zich dit tot een nieuwe aanschaf van een burgemeesterswoning en hoe verhoudt zich dit tot de 
toekomstige ontwikkeling van de gemeente. Wat is uw visie hierin?  
Antwoord 
De woningen Dr. Baumannplein 31 en Haarlemmerstraatweg 49 staan inderdaad in de verkoop en 
mede door de economische crisis zal de opbrengst beduidend lager zijn dan aanvankelijk 
aangenomen. Wij hopen dat de totale opbrengst het totaal aan de boekwaarden zal goedmaken. 
Winst of verlies zal worden verrekend met de algemene reserve. Er zijn geen plannen (meer) om 
een nieuwe ambts- c.q. burgemeesterswoning aan te kopen. 
 
Vraag D66 
De lening aan de Hockeyclub wordt niet genoemd in de risicoparagraaf. Maar wat doet de 
gemeente met een hockeyveld als de hockeyclub niet levensvatbaar blijkt doordat ze te hoge 
contributies moeten vragen om de eindjes aan elkaar te knopen? 
Antwoord 
Wij hebben uw raad voorgesteld een tweetal leningen, tot in totaal €. 500.000, te verstrekken voor 
de aanleg van een hockeycomplex. De besturen van de Stichting Sportbelangen Spaarndam en 
van de Hockeyclub Spaarndam hebben wat ons betreft aannemelijk gemaakt dat hun plannen 
kunnen worden gerealiseerd en dat de vereniging levensvatbaar is.   
De gemeenteraad heeft dit voorstel vervolgens in unanimiteit overgenomen en de leningen 
verstrekt. De gelden zijn op dit moment nog niet verstrekt maar aangenomen wordt dat dit ultimo 
2013 zal gaan gebeuren. 
 
 
Paragraaf C  Onderhoud Kapitaalgoederen 
 
Vraag CDA 
Het onderhoud van de Hoge Spaarndammerdijk is in belangrijke mate afhankelijk van de 
besluitvorming door het Hoogheemraadschap van Rijnland. Ten aanzien van de functie van 
de Hoge Spaarndammerdijk zou de verantwoordelijk Staatsecretaris een besluit moeten 
nemen over het wel of niet functioneren als zeewering. Is dat besluit al genomen en zo ja wat 
is daarop de reactie van het Hoogheemraadschap van Rijnland? 
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Antwoord 
Het besluit over de primaire zeekering is nog niet genomen. Er is dus nog geen reactie van 
Rijnland. 
 
Vraag CDA 
Ook bij de behandeling van de begroting voor het lopende boekjaar 2013 hebben wij de 
vraag gesteld wanneer nu eindelijk het dossier “Schipholgedupeerden” gesloten gaat worden 
en de financiële afwikkeling ten aanzien van de woningen Vinkebrug 6, 7, 8 en 9 en 
Groenweg 2 en wordt afgerond? 
Antwoord 
In verband met capaciteitsproblemen op de afdeling Ruimte heeft dit dossier geen prioriteit. 
Dit betekent niet dat er niets gebeurt. Rijkswaterstaat heeft in de afgelopen 6 maanden weer 
2 opstallen gesloopt, te weten aan de Groeneweg 5 en de Vinkebrug 5. Afgesproken is dat 
Rijkswaterstaat de werkzaamheden uitvoert voor haar kosten. Op dit moment dienen er nog 
2 opstallen te worden gesloopt, te weten de Vinkebrug 7 en de Groeneweg 2. Nadat de 
laatste 2 woningen gesloopt zijn zullen wij het dossier met een eindrapportage afsluiten. De 
afrekening heeft echter onze zorg. 
 
Vraag VVD 
Op blz. 58 staat dat het onderhoud van de wegen goed is , toch horen wij regelmatig geluiden dat 
het onderhoud te wensen overlaat. Is het zo dat het wegdek van de Hoge Spaarndammerdijk 
voorlopig niet opgeknapt wordt, doordat besluitvorming van Rijnland nog jaren kan duren,? 
Antwoord 
Het noodzakelijke wordt dit jaar gedaan, ook een gedeelte van de Hoge Spaarndammerdijk. 
 
Vraag VVD 
Hoe staat het met het Archispel in Spaarndam, door vandalisme waren diverse reparaties 
noodzakelijk, maar die bleken tevergeefs. Kunt u een opgave doen van de kosten in 2012 en 
2013? Kunt u aangeven of het college wegen ziet hoe dit goede initiatief gaat voldoen aan datgene 
waar het voor bestemd was? 
Antwoord 
In 2012 is er een lage lichtmast gesloopt deze is verwijderd (500 euro).  
Het toepassen van drainage om het hemelwater beter af te voeren (1000 euro).  
In 2013 is een basketring vervangen (600 euro) tevens heeft de buitendienst een extra drainage 
toegepast (800 euro). 
 
Vraag D66 
In de risicoparagraaf wordt het risico van de precariobelasting als middelmatig beoordeeld, terwijl 
wij dit hoog achten gelet op de landelijke ontwikkelingen. Kunt u aangeven waarom u het 
middelmatig vindt? 
Antwoord 
Het risico m.b.t. de precariobelasting is tweeledig. Enerzijds is er door Liander bezwaar gemaakt 
tegen de opgelegde aanslagen. Door GBKZ is echter aangegeven dat men verwacht dat de 
aanslag in beroep gehandhaafd zal blijven. 
Anderzijds is al enkele jaren sprake van voorgenomen reparatiewetgeving die het heffen van 
precariorechten van nutsbedrijven onmogelijk maakt. Dit al dan niet gekoppeld aan een 
compensatieregeling voor gemeenten via de algemene uitkering. In 2013 zou algehele 
duidelijkheid komen in deze kwestie maar de meningen schuiven en het blijkt toch minder prioriteit 
te hebben bij het kabinet. Een inschatting van dit risico blijft daarom momenteel inderdaad arbitrair.  
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Paragraaf D Treasury en financiering 
- 
 
Paragraaf E Bedrijfs- en beleidsvoering 
 
Vraag CDA 
Er zou een derde Buitengewoon Ambtenaar Burgerlijke Stand aangenomen worden, toch is er 
duidelijk sprake van een lager aantal te sluiten huwelijken. Klopt dit? Moet voor de werving van 
een eventuele nieuwe BAB’s een sollicitatie procedure worden gestart of worden de dossiers er 
nog eens op na geslagen? 
Antwoord 
De derde babs is nodig voor gevallen waarin beide babsen verhinderd zijn (bijv. in geval de een 
met vakantie is en de ander ziek). Daarnaast willen we het aantal huwelijken weer omhoog zien te 
krijgen door het aantal trouwlocaties en de uren waarop getrouwd kan worden uit te breiden. Met 
een derde babs is het mogelijk dat er op twee locaties tegelijk getrouwd kan worden. 
De gevoerde sollicitatieprocedures hebben tot niets geleid. Er wordt nu gezocht onder eigen 
personeel en er zijn inmiddels twee enthousiaste collega’s gevonden. De procedure loopt. 
 
Vraag CDA 
Kosten voormalig burgemeester. Als een burgemeester niet in aanmerking wenst te komen voor 
een volgende ambtsperiode, heeft hij / zij recht op een uitlering. Deze uitkering vindt plaats op 
basis van de wet APPA. Er is echter wel sprake van een sollicitatieplicht. Wie ziet daar op toe? 
Antwoord 
De voormalig burgemeester heeft inderdaad recht op een uitkering op grond van de Algemene 
Pensioenwet Politieke Ambtsdragers (APPA). Gedurende de uitkeringsperiode bestaat er een 
inderdaad een sollicitatieplicht. Het toezicht daarop ligt bij het gemeentebestuur. Om ons en 
betrokkene daarbij te helpen is het externe bureau Transitium ingeschakeld.  
 
Paragraaf F Verbonden Partijen 
- 
Paragraaf G Grondbeleid 
 
Vraag CDA/D66 
1. Bij de behandeling in de technische commissie hebben wij de vraag gesteld hoeveel m2 
snippergroen er ondertussen is verkocht.   
2. De laatste tijd wordt snippergroen verkocht. D66 vraagt hoeveel er tot nu toe verkocht is. 
Antwoord 
In 2013 is besloten tot de volgende verkopen: 
 
Adres:            Aantal m2 
Melchoirstraat 10   29  
Melchiorstraat 20   28 
Talesiuspark 1    200 
Joh. V.d. Waeyenstraat 2  37 
Dr. W. Nijestraat 54   13 
Jan van Geemstraat 10  45 
Sectie L nr. 3367   40 
Talesiuspark 45   135 
Cruqiusstraat 40   68 
Cruqiusstraat 36   51 
Cruqiusstraat 34   98 
B. Beaumontstraat 14   25 
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Melchiorstraat 9   45 
Haarlemmerstraatweg  26 
Dr. W. Nijestraat 56   15 
Dr. W. Nijestraat 64   14 
De totale opbrengst die hiermee gemoeid is bedraagt €. 130.562,50 
Deze opbrengst vloeit in de algemene middelen. 
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BIJLAGE 1: VERSLAG ONDERZOEK TECHNISCHE COMMISSIE 
 
 

D.D. 19 SEPTEMBER 2013 
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Verslag onderzoek door de technische Commissie van de Programmabegroting 2014 d.d. 19 
september 2013. 
Aanwezig: 
CDA:  de heer H. Koelman 
D66:  de heer H. van Dijk 
GroenLinks:  de heren M. van der Laan en G. Wéhkamp 
PvdA:  mevrouw D. Kerkhoff 
VVD:  de heren B. Graal en H. Werner  
Bestuurlijk:  mevrouw M. Vink, wethouder 
Ambtelijk: F. van Elst en M. van Bezu, afdeling middelen 
 
Uiteenzetting namens ambtelijke delegatie: 
 
Doel van technische commissie is dat het voor een ieder duidelijk is wat er in de 
Programmabegroting 2014 staat. Wat de bestuurders er vervolgens van vinden is vanavond niet 
aan de orde. Dat kan in de commissie Raadsvoorbereiding naar voren gebracht worden en 
uiteraard in de algemene beschouwingen c.q. bij de behandeling van de begroting 2014 in de 
gemeenteraad.  
Om aan te geven dat er geen enkel politiek karakter aan de avond zit worden uw vragen ambtelijk 
beantwoord en is de portefeuillehouder vanavond in principe toehoorder. 
Afgesproken wordt dat er een beknopt verslag wordt gemaakt van het besprokene. De antwoorden 
op de technische vragen, die vanavond niet direct beantwoord kunnen worden, zullen in ieder 
geval in het verslag worden opgenomen. 
 
Gewijzigd t.o.v. eerdere jaren is dat het college – en raadsprogramma niet langer integraal per 
hoofdfunctie zijn weergegeven. Er wordt volstaan met een verwijzing. Wij denken dat dit de 
omvang en leesbaarheid van de Programmabegroting ten goede is gekomen. 
Zoals elk jaar is er ook dit jaar sprake van een verschuiving in de urenbesteding van het ambtelijk 
apparaat. Hoewel de totale personeelslasten dan gelijk blijven is dan een kostenverschuiving 
zichtbaar van de ene - naar een andere taak. De techniek en systematiek   van de toerekening van 
de overheadkosten is niet gewijzigd.   
 
Nieuw is ook dat per programma een overzicht wordt gegeven van incidentele baten en lasten. 
Een eis uit het BBV waar de provincie ook behoorlijk aandacht aan besteed en beoordeelt of er 
sprake is ven een reëel sluitende exploitatie. 
Vorig jaar werden, om dezelfde reden, voor het eerst de reservemutaties per programma 
opgenomen en dat is ook dit jaar weer gebeurt. 
  
GroenLinks heeft geopperd om ook andere onderwerpen te bespreken zoals de precarioheffing, 
Vinkenbrug 9 en de accountantskeuze. Het staat hen en de andere leden uiteraard volledig vrij 
vragen te stellen over alle mogelijke onderwerpen of een mening daarover naar voren te brengen, 
De antwoorden zullen zich echter beperken tot “wat is er opgenomen in de Programmabegroting 
2014”.  
   
Wetenswaardigheden Programmabegroting 2014: 

- in de vakliteratuur is er veel te doen over zaken rond de gemeentelijke financiën waar ook 
Haarlemmerliede en Spaarnwoude mee te maken heeft: 

o forse toename van het aantal bijstandsontvangers 
o opbrengst bouwleges “om te janken” 
o oninbaarheid gemeentebelastingen stijgt door golf aan faillissementen 

- maar gelukkig zijn er ook nog ingrijpende financiële zaken waar Haarlemmerliede en 
Spaarnwoude niet mee te maken heeft: 
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o miljardenverliezen op grondverkopen lopen verder op: er zijn weliswaar nog te 
ontwikkelen plannen zoals het wc Spaarndam, woningen Dr. Baumannplein 31 en 
Haarlemmerstraatweg 49, vm. Sectorpark en de boeldag maar aangenomen mag 
worden dat de totale marktwaarden van deze percelen het totaal van de 
boekwaarden minimaal goedmaakt. Maar de werkelijke opbrengsten zijn uiteraard 
mede afhankelijk van de toekomstige bestemming  

- desondanks er is een sluitende exploitatie voor 2014 en is er een sluitende exploitatie voor 
de jaren 2015 tot en met 2017 

Echter: 
- De algemene uitkering is geraamd op basis van de in augustus laatst ontvangen BiZa 

circulaire, de meicirculaire 2013. Gemeenten keken reikhalzend uit naar de 
septembercirculaire en niet voor niets heeft de eerstvolgende FAMO bijeenkomst als titel 
gekregen: “Rijksbezuinigingen en decentralisaties: eindelijk duidelijkheid?”.We hebben 
weliswaar terughoudend geraamd in de Begroting 2014 (op basis van de prognoses van de 
IASZ over de uitkeringen en de prognose van PAUW voor 2014 en volgende jaren). maar 
de vanmorgen ontvangen septembercirculaire moet nog worden bestudeerd en zou alsnog 
kunnen leiden tot een bezuinigingsopdracht 

- Er zijn ook nog geen kosten / opbrengsten geraamd voor het uitvoeren van de 3 transities 
omdat nog niet duidelijk is hoe, wat en wanneer. De VNG heeft inmiddels het overleg met 
het rijk opgeschort en wil eerst duidelijkheid alvorens hierover verder te onderhandelen. 
Wel is duidelijk dat we in 2013 €. 34.500 ontvangen voor een pilot dagbesteding ouderen 
en in 2014 €. 8.047 voor de invoering van de decentralisatie Jeugdzorg, maar dat is nog 
slechts een “tip van de sluier” 

- er is een opbrengst precariorechten van €. 150.000 meegenomen. In hoeverre deze ook in 
volgende jaren tot stand blijft is niet zeker. Er is bezwaar ingediend en nog niet 
afgewikkeld. GBKZ heeft echter aangegeven dat de kans groot is dat de aanslag in stand 
blijft, Daarnaast is het mogelijk dat er reparatiewetgeving komt die het heffen van 
precariorechten onmogelijk maakt; 

Verder: 
- voorgesteld wordt om de belastingtarieven niet extra te verhogen maar te beperken tot 1% 

voor de OZB en 2% voor de overige belastingen;  
- De begroting is in ontwerp kenbaar gemaakt aan de provincie, uiteraard onder toevoeging 

van de mededeling dat de raad zich hier nog over moet uitspreken. Binnenkort volgt een 
ambtelijk toelichtend gesprek omdat bestuurlijk overleg door de provincie niet noodzakelijk 
wordt geacht; 

- Sprake is van een afname van dividenden (Eneco) en we proberen grip te houden op 
verbonden partijen; 

 
- Verdere behandeling van de Begroting 2014: 

o 1 oktober: bespreking in de commissie Raadsvoorbereiding 
o 14 oktober: aanleveren algemene beschouwingen + 1 A4 met samenvatting t.b.v. 

pers 
o 29 oktober: beantwoording door college in 1e termijn 
o 7 november: behandeling programmabegroting in de gemeenteraad. 

 
Vervolgens wordt de Programmabegroting 2014 onder voorzitterschap van de heer Werner 
paginagewijs doorgenomen. 
De onderstaande vragen konden ambtelijk niet direct van een antwoord worden voorzien: 
 
Bij functie 0 valt de kostenstijging bij het onderdeel Bestuursorganen en Burgerzaken op. Wat is 
hiervoor de verklaring (blz. blz.10)? 
Bij Bestuursorganen is de gebruiksvergoeding van de Stichting RIJK ad €. 35.000 weggevallen, 
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terwijl bij het onderdeel Burgerzaken de kosten van een tweetal verkiezingen zijn geraamd ad €. 
25.000.   
 
Welke tarieven worden gehanteerd voor het parkeren bij het station en bij / op het terrein van 
Sugar City. Zijn voor het heffen van parkeertarieven de gemeentelijke verordeningen al aangepast 
(blz. 16)? 
Er is inderdaad een netto opbrengst betaald parkeren rond het station opgenomen van €. 15.000. 
Omdat er nog geen concrete plannen zijn ontwikkeld is dit beleid ook nog niet vastgelegd in een 
gemeentelijke belastingverordening. 
 
De kosten van het onderwijs nemen ten opzichte van 2012 af met bijna 20%. Het gaat daarbij om 
huisvestingskosten. Wat is daarvan de reden (blz. 21)? 
In 2012 waren er een aantal concrete aanvragen ingediend door de Margrietschool en de Sint 
Jozefschool (o.a. noodzakelijk schilderwerk). Ook werden een aantal schades hersteld. Voor 2014 
zijn geen huisvestingsaanvragen ingediend door de scholen. 
 
De kosten van openbaar groen en openlucht recreatie nemen ten opzichte van de werkelijke 
kosten in 2012 aanzienlijk toe. Graag een nadere toelichting (blz. 25). 
In 2012 was sprake van een fikse onderschrijding van de kosten doordat er veel werkzame uren 
vanwege ziekte niet werden toegeschreven aan deze functie maar als onrendabele uren werden 
verdeeld via de kostenplaats Ruimte.   
 
GroenLinks mist een toelichting op de verwijsindex (blz. 28) 
 
De kosten van  hoofdfunctie 6 vallen mee in relatie tot de stijging van het aantal cliënten. Hoeveel 
is de ontwikkeling van het aantal uitkeringsgerechtigden? 
In 2012 waren er 47 uitkeringsgerechtigden en in 2013 is dat gestegen naar 57. Voor 2014 is 
rekening gehouden met de door het Centraal Plan Bureau voorspelde stijging met 8%. 
 
Wat is de verklaring van de daling van de opbrengst OZB (blz. 46)? 
In de opbrengst 2012 was een opbrengst opgenomen over eerdere jaren door de afwikkeling van 
een aantal bezwaarschriften met een looptijd over meerdere jaren.. Voor 2014 is naast een 
geprognosticeerde daling van de waardes ook sprake van lagere opbrengst door sloop 
(Mientekade), leegstand (Sugar City en Polanenpark) en uitgestelde bouw (SpaarneBuiten). 
De raming 2014 is gebaseerd op de werkelijke taxaties door de GBKZ. 
  
De ambtswoning Dr. Baumannplein staat te koop. Dat geldt ook voor Haarlemmerstraatweg 49. 
Hoe verhoudt de marktwaarde zich met de boekwaarde (blz. 54)? 
De marktwaarde van Dr. Baumannplein 31 is beduidend hoger dan de boekwaarde ad €. 12.500. 
Voor Haarlemmerstraatweg 49 geldt het omgekeerde t.o.v. de boekwaarde van €. 453.000. 
In zijn totaliteit wordt aangenomen dat het totaal van de marktwaarden de boekwaarden minimaal 
goedmaakt. Of er uiteindelijk nog winst gegenereerd kan worden hangt ook af van de toekomstige 
bestemming van de betreffende percelen.   
 
Bij het weerstandsvermogen is sprake van een “reserve nieuw beleid”. Hoe is deze reserve 
samengesteld (blz. 56)? 
De reserve nieuw beleid is het  bedrag dat overblijft na de “algemene reserve die benodigd is om 
risico’s in redelijkheid af te dekken” en de reserve “die door de raad is geoormerkt voor een 
bepaald doel zoals onderhoud wegen en riolering”. De reserve nieuw beleid zou door de raad dus 
ingezet kunnen worden voor noodzakelijk geachte investeringen. 
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Waarom is de  woningen Vinkenbrug 9 niet opgenomen op de staat van bezittingen en wanneer 
wordt het dossier “Schiphol gedupeerden” afgesloten (blz. 60)? 
Het dossier Schipholgedupeerden is bij de jaarrekening 2012 afgesloten. Wat resteert is een 
vordering op het Recreatieschap Spaarnwoude en Staatsbosbeheer van €. 184.000.  
De betreffende woningen zijn “op papier” eigendom van de gemeente maar via overeenkomst is de 
ondergrond eigendom van Staatsbosbeheer. De kadastrale overdracht zal echter pas plaatsvinden 
na de verplichte sloop van de opstallen. 
 
Hoe hoog is de boeteclausule t.a.v. de gesloten vaste geldleningen bij de B.N.G. (blz. 65)? 
In de geldleningsovereenkomst met de Bank Nederlandse Gemeenten is vervroegde aflossing 
door de gemeente uitgesloten. 
 
Bezitten wij daadwerkelijk aandelen in Polanenpark en Rottepolderpark. Of is er sprake van een 
doublure (blz. 66)? 
Er zijn tweemaal aandelen aangekocht door de gemeente Haarlemmerliede en Spaarnwoude en 
er is dus geen sprake van een doublure. 
 
Wat is de reden van het later uitvoeren van de geplande rioleringswerkzaamheden (blz. 67)?   
Ziekte van de ambtenaar op civiele werken gekoppeld aan een groot aanbod van werkzaamheden 
heeft er toe geleid dat de werkzaamheden op dit organisatieonderdeel stagneerden.  
Door externe inhuur en het aanstrekken van een afdelingshoofd met de specialisatie “weg en 
waterbouw” wordt getracht de uitvoering te versnellen.  
 
Wat is het juiste aantal m.b.t. de personele formatie van de gemeente Haarlemmerliede en 
Spaarnwoude. Er worden meerdere aantallen genoemd blz. 73)? 
De gemeentelijke organisatie omvat 38 medewerkers inclusief de gemeentesecretaris en de 
afdelingshoofden (MT). Vanwege deeltijdbanen bedraagt het aantal fte’s per heden 32,4 verdeeld 
over: Secretaris 1, Bob 6,76, Middelen 8,97 en Ruimte 15,67 fte.  
 
Waarom kent de gemeente geen Ondernemingsraad (blz. 74)? 
Een gemeente heeft verplicht een OR bij 250 medewerkers. Bij een lager aantal kan worden 
volstaan met een personeelsoverleg. Tot op heden is er bij het personeel geen behoefte geweest 
om een OR op te tuigen. Mogelijk dat dit vanwege de fusieplannen wel gaat gebeuren. 
  
Zijn er cijfers bekend van het aantal bezoekers van de gemeentelijke website en naar welke 
informatie gaat de belangstelling uit (blz. 75)? 
Er zijn gemiddeld 2.770 bezoekers per maand. In de maand september 2013 zijn de meest 
bezochte pagina’s: de homepage en het nieuwsoverzicht. Ook de zoekfunctie wordt veel gebruikt. 
 
Hoeveel verkopen hebben plaatsgevonden als voortvloeisel van de nota snippergroen (blz. 84)? 
Antwoord volgt nog.  
 
De voorzitter sluit het onderzoek af nadat de commissie haar complimenten heeft uitgesproken 
voor de ambtelijk uitgevoerde werkzaamheden. De doorgevoerde wijzigingen ( het niet langer 
integraal opnemen van het raads- en collegeprogramma, toevoegen overzicht incidentele baten en 
lasten per hoofdfunctie) worden als verbeteringen ervaren. 
De verdeling van de personeelslasten op basis van de urenadministratie wordt daarentegen 
ervaren als onduidelijk. De totale personeelskosten blijven hetzelfde maar de verschuiving van 
kosten op onderdelen roept  vragen op. 


